
Oleśnica, Centrum
Lokale do wynajęcia od 28 m2, ru
chliwa ulica, przystosowane dla 
fryzjera/kosmetyczkiod 2.000 zł

71 397 08 27
Oleśnica, ul. 3 Maja 4 
www.kosikowski.com.pl

Nie zabierajcie 
nam domu

Nastolatkowie są rozgo
ryczeni. To w tym miejscu 
zbudowali swój dom. A te
raz chcą im go zabrać. Czy 
ekonomia nawet w takim 
przypadku będzie nieubła
gana? strona 10

Promocja 
i agresja

Setk i k lientów  sz tu r
mowały market Lidl. Naj- 
cwańsi zaraz po zrobieniu 
zakupów opróżniali opa
kowania i wracali do kas 
po zwrot pieniędzy. Emo
cje były takie, że wezwano 
policję... strona 10

Śmieci
podrożeją?!
Oleśniczanie płacą 10 
zł od osoby za odbiór 
śmieci segregowanych 
Ale MGK ma 
stratę 800 tys. * 
zł za 8 mie- } 
sięcy i ceny 
muszą iść 
w górę. Co 
na to radni?
S T R . 11

Czytelnia Główna 
'w Oleśnicy

Czyteinia Główn
w  O l e ś n i c y

a
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Wielkie wyjście 
z PO
- Nie ma ludzi niezastą
pionych - uważa Jaro
sław Polański. To reak- 

na opuszczenie 
Platformy przez 

15 członków. 
PO została z 

1 radnym 
miejskim i 2 

powiatowy
mi... s t r . 8 , 9

SPRZEDAŻ DETALICZNA I HURTOWA, DYSTRYBUCJA TEL. 534156 277

•  JAJA PRZEPIÓRCZE
•  JAJA WIEJSKIE
•  JAJA EKOLOGICZNE 0PL
•  JAJA OD ZIELONONÓŻKI 1PL
•  JAJA Z WOLNEGO WYBIEGU 1PL
•  JAJA ŚCIÓŁKOWE 2PL
•  JAJA KLATKOWE 3PL

DREWNIANA BUDKA OBOK WEJŚCIA DO E L e c le rc ©
UL. MONIUSZKI, OLEŚNICA OTWARTE: OD WTORKU DO SOBOTY OD 10:00-18:00

Oleśnica, Gmina Oleśnica
Działka ok. 10 arów, położona 
wśród zieleni

- 35 .000 zł

Oleśnica

Przestronne, wyremontowane 
mieszkanie o pow. 63 m2, 3 po
koje, 1 piętro - 239 000  zł

Dlaczego nie ruszył zapowiadany remont Stokrotki? | strona 4

http://www.kosikowski.com.pl
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bankowe 
i pozabankowe 

chwilówki 
oferta wielu firm

tek 793 688 083

olesnlca .com

MIEJSKI
SERW IS

INFORMACYJNY
Zapraszamy na wspólne ob

chody Narodowego Dnia Niepod
ległości! 10 listopada o godz. 18 
odbędzie się w zamku koncert 
„Śpiewający patriotyzm” w wyko
naniu zespołu „Oleśniczanie Mło
dzi Duchem” z oleśnickiego Klubu 
Seniora. 11 listopada o godz. 12.00 
w kościele pw. Najświętszej Maryi 
Panny Matki Miłosierdzia przy ul. 
Wileńskiej 4 odprawiona zostanie 
msza w intencji Ojczyzny, zaraz po 
niej, ok. godz. 13.00, rozpoczną 
się obchody formalne na Skwerze 
Kombatantów z udziałem i pod 
przewodnictwem Wojska Polskie
go. Po złożeniu kwiatów, ok. godz. 
13.50, środowiska patriotyczne 
zapraszają wszystkich chętnych 
na wspólne, tradycyjne rozłoże
nie wielkiej flagi z Orłem Białym 
na Placu Zwycięstwa. O godz. 
16.00 rozpoczną się prezentacje 
artystyczne w sali widowiskowej 
BiFK przy ul. Kochanowskiego 4. 
Wystąpią uczniowie z Gimnazjum 
Nr 1 w Oleśnicy oraz chór Ole
śnickiego Uniwersytetu Trzeciego 
Wieku. Wstęp na wszystkie wy
darzenia jest wolny. Zachęcamy 
do wywieszenia w tym dniu flag 
państwowych.

•  • •
Biblioteka i Forum Kultury przy

pomina, Ze trwa sprzedaż biletów 
w cenie 55 zł na spektakl „Pół 
na pół” w reż. W. Malajkata. Ob
sada: Piotr Polk i Piotr Szwedes. 
Spektakl odbędzie w czwartek, 
24 listopada o godz. 19.00 w sali 
widowiskowej przy ul. Kochanow
skiego 4.

•  • •
Mamy dobrą wiadomość dla 

czytelników: od 1 listopada 2016 r. 
placówki biblioteczne w Oleśnicy w 
soboty będą czynne dłużej. Nowe 
godziny otwarcia to: 9.00-16.00. 
Zapraszamy do korzystania!

•  • •
Masz pomysł na wydarzenie 

kulturalne w 2017 roku? Zgłoś się 
do BiFK! Biblioteka i Forum Kultury 
w Oleśnicy zaprasza do udziału w 
pilotażowej akcji „Kultura w Ple
nerze", której celem jest wsparcie 
oddolnych inicjatyw kulturalnych 
i społeczno-kulturalnych miesz
kańców. Na stronie BiFK (www. 
bifk.info, zakładka Współpraca 
-> Współpracuj z nami) będzie 
dostępny regulamin Akcji „Kultu
ra w Plenerze” i formularz wnio
sku. Wniosek można składać w 
Biurze Sali widowiskowej BiFK w 
godzinach 8.00-16.00 od 2.11. do 
30.11.2016 r. lub w tym terminie 
przesłać go mailem na adres ofer- 
ty@bifk.info z dopiskiem „Kultura 
w Plenerze". Najciekawsze, moż
liwe do wdrożenia pod względem 
organizacyjnym i finansowym po
mysły, zostaną wpisane do planu 
działań BiFK na rok 2017.

•  • •
Zapraszamy do działu w XII 

Turnieju Badmintona w Oleśnicy! 
Zawody odbędą się w niedzielę, 13 
listopada, w hali sportowej „Atola” 
przy ul. Kochanowskiego 2. Zapisy 
przyjmowane są drogą elektronicz
ną pod adresem hala@atol.oiesni- 
ca.pl lub osobiście w hali sportowej 
do dn. 10.11.2016 r. Szczegóły na 
stronie www.atol.olesnica.pl oraz 
www.olesnica.pl

Serwis redagują służby miejskie

Trzeba strefę skomunikować
W  połowie roku 2017 oleśnicka 
Strefa A ktyw ności G ospodar
czej powinna być atrakcyjn iej
sza dla inwestorów. A co z lot
niskiem?

Średnio raz na dwa m iesiące 
odbyw ają się spotkania władz 
Oleśnicy z potencjalnymi inwesto
rami zainteresowanymi gruntami 
w podstrefie W ałbrzyskiej SSE 
przy ulicy Krzywoustego. Podaż 
gruntów inwestycyjnych jest w 
kraju wysoka, stąd (pomijając zbyt 
niski poziom bezrobocia w stolicy 
powiatu), główne zainteresowanie 
dotyczy stref skomunikowanych 
i uzbrojonych - oleśnicka jeszcze 
taka nie jest.

Stąd też intensywne działania 
obecnych władz miejskich, zmie
rzających do uzbrojenia strefy i 
zbudowania w jej obrębie drogi 
wewnętrznej. Te przedsięwzięcia, 
o ile aura pozwoli, powinny zakoń
czyć się do lata 2017 r.

W sprawie działki, na której kie
dyś funkcjonowało lotnisko, nie 
ma nowych informacji. Wielcy in
westorzy szukają wielkich areałów

głównie w strefach ekonomicz
nych, stąd inicjatywa burmistrza 
Kołacińskiego, by wspomniany 
grunt w perspektyw ie znalazł 
się w obrębie jednej ze stref. O ile 
zainteresowanym  stronom uda 
się potwierdzić termin, w drugiej 
połowie listopada powinno dojść 
do będącego efektem rozmowy 
Michała Kołacińskiego z rektorem 
Politechniki Wrocławskiej spotka
nia władz lokalnych samorządów, 
Politechniki oraz Agencji Mienia 
Wojskowego.

Przypomnijmy, że przedstawi
ciele AMW zapowiadają sprzedaż 
lotniska jako „największe wydarze
niem w 2017 roku". - Byłe lotnisko 
wojskowe w Oleśnicy to prawie 350 
ha pod inwestycje. Grunt ten wy
stępował już w kilku przetargach, 
konkursach na nieruchomość dla 
zagranicznych inwestorów. Bra
ny była również pod uwagę przy 
poszukiwaniach dla firmy Jaguar 
-  mówi Zbigniew Prokopczyk, 
dyrektor Departamentu Marketin
gu w AMW.

Cena wywoławcza? Może wy
nieść ok. 50 min zł. (ror)

Z wice na szefa?
Trwa sondowanie, czy Komisją 
Oświaty, Kultury i Dziedzictwa  
Regionalnego nie pokierowałby 
Jacek M alczew ski. Radny nie 
mówi „nie”...

Przed tygodniem przypomnie
liśmy, że zmarły Józef Stojanow- 
ski był przewodniczącym Komisji 
Oświaty, Kultury i Dziedzictwa 
Regionalnego w Radzie M iasta 
Oleśnicy. I ujawniliśmy, że rządzą
ce Razem dla Oleśnicy będzie mia
ło problem z obsadzeniem funkcji

nawiązujące do gotyckich katedr 
łuki oraz doświetlająca wnętrze 
tzw. latarnia w górnej części ko- 
puły.

Czy w zadaszonej świątyni od
będzie się w tym roku pasterka?

- Teoretycznie jest to możliwe, 
bo wewnątrz już śnieg nie napada, 
okna i dach już są. Można zorgani
zować - decyzja będzie należała do 
proboszcza - mówi Superson.

Prace będą kontynuowane w I 
kwartale przyszłego roku. Wszyst
ko ma być gotowe na 13 maja. 
Uroczyste otwarcie kościoła pla
nowane jest na ten dzień - w 100. 
rocznicę objawień fatimskich.

Grzegorz Huk

MOKiS (wreszcie) zniknie!

szefa komisji. W jej skład wchodzą: 
Piotr Pawłowski i Wojciech Brym 
(PO), Małgorzata Lipska (niezrze- 
szona), Grzegorz Żyła i Jacek Mal
czewski (PS 2018) oraz Grażyna 
Siednienko, Janina Szczuraszek i 
Wiesław Piechówka (RdO).

RdO nie wykluczało złożenia 
propozycji Pawłowskiemu. Ale 
na razie trwa sondowanie Jacka 
Malczewskiego. Jest on obecnie 
w iceprzew odniczącym  kom isji 
i pokieruje nią do czasu wyboru 
szefa. Wiemy, że indagowany rad
ny PS 2018 nie powiedział „nie" i 
wyraził wstępne zainteresowanie 
propozycją. (ror)

Śnieg tu już nie napada. Można odprawić pasterkę Gotyckie luki robią wrażenie

Gont na Fatimskiej
Kontynuowane są prace przy budowie kościoła Najświętszej Maryi Panny 
Fatimskiej przy ulicy Ludwikowskiej. Deszcz świątyni jest już niegroźny...

Roboty przy budowie kościoła 
Najświętszej Maryi Panny Fatim
skiej skoncentrowały się obecnie 
na dokończeniu pokrycia dachu. 
Jak powiedział Panoramie nadzo
rujący budowę Janusz Superson, 
prace trwają przy robotach dekar
sko- blacharskich.

- Uzupełniane są opierzenia. 
Wszystkie obróbki blacharskie wy

konywane są z miedzi, a wcześniej 
odeskowany i uszczelniony dach 
pokrywany jest gontem papowym 
w kolorze brązowym. Być może w 
przyszłości dach pokryty zosta
nie w całości miedzią - ale póki 
co gont zapewni trwałe pokrycie 
górnej części kościoła - mówi Pa
noramie Janusz Superson. - Równo
legle trwają prace przy wykonaniu

oblicówki klinkierem. Zgodnie z 
projektem elewacja pokryta jest 
trwałym licowanym klinkierem z 
równoczesnym ociepleniem. Robo
ty kontynuuje sprawdzona firma 
budowlana Dionizego Rzepeckie
go z Ostrzeszowa - dodaje.

Już teraz duże w rażenie robi 
wnętrze kościoła. Co prawda jest 
jeszcze surowe, ale podziw budzą

Miejski Środk Kultry i Sportu - 
taki napis wciąż wisi (i straszy!) 
na siedzibie Biblioteki i Forum  
Kultury przy ulicy Kochanow 
skiego. Ale już niedługo...

Miejski Środk Kultry i Sportu - taki 
napis wciąż wisi (i straszy!) na sie
dzibie Biblioteki i Forum Kultury 
przy ulicy Kochanowskiego. Nie 
dość, że jest zniszczony, to jeszcze 
nieadekwatny do stanu rzeczywi
stego. „Czas najwyższy, aby zająć 
się wykonaniem nowego napisu" 
- napisaliśmy w połowie września.

Alarmowaliśmy też w kwestii pę
kającej elewacji na budynku sali 
widowiskowej.

To się wkrótce zmieni. BiFK zro
bi remont elewacji sali widowisko
wej i zdejmie wreszcie „mokisowe" 
napisy. - Wcześniejszy demontaż 
skomplikowanej instalacji, po któ
rej zostałyby straszące ludzi dziu
ry w ścianach, byłby nieodpowie
dzialnym marnowaniem środków 
publicznych - wyjaśnia korelację 
działań Michał Skrzypek, asystent 
burmistrza.

(ror)

To się w końcu zmieni

http://www.olesnic
http://www.atol.olesnica.pl
http://www.olesnica.pl
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Rondo? Wątpliwości nie brakuje•  • •

Ronda na wiaduk- 
szczegółach...

„Program funkcjonalno- 
użytkowy dla zadania Mo 
dernizacja ulicy Dobroszyc 
kiej od ulicy Wojska Polskiego 
do Węzła Dąbrowa" - to robo
czy tytuł piątkowej konferencji, 
która odbyła się w sali konferen
cyjnej BiFK-u.

Władze miasta reprezentował 
wiceburmistrz Jarosław Sadowski. 
Obecnych było też kilku radnych 
(Żyła, Bielański, liski, Żółkiewski, 
Lipska), dyrektor Zarządu Dróg 
Powiatowych Marzena Graczyk 
z zastępcą Sławomirem Zadką. 
Inwestora, czyli Dolnośląską Służ
bę Dróg i Kolei, reprezentowali 
zajmujący się inwestycjami Anna 
Glińska i Paweł Domaradzki. De
batę prowadził autor projektu mo
dernizacji Marcin Dobek z Biura 
Lispus.

Na spotkanie przyszło blisko 
50 osób, z których większość to 
mieszkańcy osiedla Rataje Północ 
i właściciele przyległych do Dobro- 
szyckiej działek.

- W p lanow anej in w esty cji 
mamy dwa podstawowe priory
tety: rozbudowa istniejącej drogi 
wojewódzkiej oraz poprawa ko
munikacji i bezpieczeństwa użyt
kowników - stwierdził projektant, 
wymieniając najistotniejsze para
metry projektowanej drogi. Ulica 
Dobroszycka po modernizacji na 
odcinku od Wojska Polskiego do 
Węzła Dąbrowa ma zostać posze
rzona do 8 metrów, wzdłuż drogi 
pojawi się ciąg rowerowo-pieszy z 
chodnikiem o szerokości 3,5 me
tra. Planowane są dwa ronda (na 
wiadukcie i na Owocowej), które 
mają rozwiązać istniejące proble
my komunikacyjne, głównie na 
skrzyżowaniu ulic Dobroszyckiej 
i Wojska Polskiego. Projektant 
przedstaw ił proponowane roz
wiązania techniczne, przekonu
jąc zebranych, że są one efektem 
żmudnych badań, m.in. natężenia 
ruchu.

cie przy Dobroszyckiej domagano się od lat. I niby dalej (prawie) wszyscy są „za”, ale diabeł tkwi w

Jeden z mieszkańców zapytał, co 
z wykupem gruntów na potrzeby 
modernizowanej drogi. - Wszelkie 
roszczenia właścicieli będą rozwią
zywane w drodze tzw. specustawy. 
Będą wypłacane odszkodowania - 
zapewniał Marcin Dobek.

- Czy wzdłuż drogi staną ekra
ny akustyczne? - pytał Jakub Kra
w iec, m ieszkaniec pobliskiego 
osiedla. - Ekranów nie będzie. Za
stosujemy tzw. cichą nawierzchnię 
ze specjalnej, sprawdzonej miesz
kanki - odpowiadał Dobek.

- Co z oświetleniem? Czy jest 
planowane? - pytał przedsiębior
ca Jan Gondek, którego firm a 
Penny zlokalizow ana jest przy 
Dobroszyckiej. - Oświetlenie tak, 
ale wyłącznie w obrębie planowa
nych rond. Pozostałe odcinki może 
oświetlić gmina - wyjaśniał projek
tant.

- Nie pozwólcie, żeby tiry jeździ
ły po osiedlu mieszkaniowym, a 
na to wygląda po wybudowaniu 
ronda przy Owocowej. Nie róbcie 
ludziom piekła na osiedlu! - zaape
lował raz jeszcze Florczak.

R adna M a łg o rz a ta  L ip sk a  
zauw ażyła, że w projekcie nie 
uwzględniono wjazdów na wy
znaczone w cześnie j d zia łk i. - 
Słuszna uwaga - przyznał projek
tant, zachęcając do wypełniania 
przygotowanych przez inwestora 
wniosków. W nich można zasy
gnalizować spostrzeżenia i uwagi.

- Prezentowany projekt nie ma 
formy ostatecznej i będziemy jesz
cze nad nim pracować - zapewniał 
Marcin Dobek.

Panorama zapytała przedstawi
cielkę DSDiK o to, kiedy inwesty
cja będzie realizowana i czy są już 
szacunkowe jej koszty. Anna Gliń
ska powiedziała, że powstanie do 
końca 2018 roku. O kosztach nie 
chciała się wypowiadać. - Te obec
ne, naszym  zdaniem, są mocno 
przeszacowane - mówi.

Grzegorz Huk

Nie róbcie ludziom piekła na osiedlu! - apelował Jerzy Florczak

Mieszkańcy mieli jednak wiele 
wątpliwości...

- Proszę mi wytłumaczyć, dla
czego projektowany ciąg rowero
wo-pieszy kończy się 300 metrów 
od Dąbrowy. Przecież to nonsens 
- ocenił sołtys Dąbrowy Stanisław 
Bartosik. - Mam tu plik korespon
dencji z DSDiK - mieszkańcy Dą
browy bezskutecznie dopominają 
się o chodnik.

- Faktycznie, ciąg rowerowo-pie
szy planowany jest do ronda przy 
ulicy Owocowej. Dalej jest teren 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajo
wych i Autostrad - odpowiadał 
Marcin Dobek. - To nie możecie 
się dogadać z nimi? To jakaś para
noja! - zawołał ktoś z sali.

D ługo błędy projektow e, w 
swojej ocenie, wskazywał Jerzy 
Florczak. Uważa on, że zamiast 
usprawnić ruch w rejonie Dobro
szyckiej, spowodują efekt wręcz 
odwrotny. - Jestem zawodowym

kierowcą, przejechałem 2 miliony 
kilometrów i wiem, że złe rozwią
zania komunikacyjne mogą być 
utrapieniem kierowców. Planowa
ne rondo przy Owocowej jest cał
kowicie niepotrzebne, to nonsens. 
Wystarczy poszerzyć drogę, zro
bić dwa bezpieczne zjazdy. Z mo
ich obserwacji wynika, że ronda 
sprawdzają się w nocy, a w dzień 
na ruchliwych drogach spowalnia
ją ruch - ocenił.

- Rondo ma w założeniu spowal
niać ruch na tym odcinku - argu
mentował projektant.

Ryszard Siwecki, w ieloletni 
radny, zakwestionował całkowicie 
budowę ronda na Dobroszyckiej.
- Tylko sygnalizacja świetlna roz
wiąże problem. Będzie znacznie 
taniej. Nie trzeba będzie powięk
szać nasypu przy skrzyżowaniu 
z Wojska Polskiego - stwierdził.
- A co z drogą na Jenkowice - czy 
ktoś pomyślał o tym? Jak wyjadą

kierowcy z tego kierunku, kiedy 
przed Oleśnicą będzie stał sznur 
pojazdów? - pytał projektanta.

- Z naszych badań wynika nie
zbicie, że sygnalizacja świetlna 
spowoduje większe korki - riposto
wał Dobek.

Jedno z pytań dotyczyło tego, 
czy planowany łącznik drogi 451 
z kierunku Bierutowa w stronę 
Węzła Oleśnica Wschód ograniczy 
ruch na Dobroszyckiej. - Trudno 
powiedzieć, choć jest to wielce 
prawdopodobne - stwierdził pro
jektant.

Andrzej Lewek miał sporo wąt
pliwości co do rozwiązań komuni
kacyjnych w obrębie planowanego 
ronda na Owocowej. - Tu jest 30 
hektarów przeznaczonych pod te
reny przemysłowe. Nikt nie pomy
ślał, jak skomunikować ten teren 
m.in. z drogą S-8. Jak widać, nikt 
nie myśli przyszłościowo. Proszę 
słuchać ludzi - akcentował.

„Rezydencja Milano
przy ul. Wojska Polskiego w Oleśnicy

mieszkania od 28 do 83 m

ff

MILANO
DEVELOPMENT

Biuro sprzedaży: 
Oleśnica, ul. Sudoła 33d

WWW. development.info

http://www.olesnica24.com
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Burmistrz o CUS
Michał Kołaciński przedstawia szczegółowo jedną z miejskich inwestycji. 
To Centrum Usług Wspólnych.

Jeszcze w tym roku rozpocz
nie się adaptacja starego Zespołu 
Szkół Medycznych na Centrum 
Usług Społecznych w Oleśnicy. To 
ma być wielofunkcyjna placówka, 
łącząca kilka istotnych funkcji: 
przedszkole, dzienny dom pobytu 
dla osób starszych i mieszkania. O 
tej wielkiej inwestycji opowiadał 
podczas czwartkowego spotkania 
z mieszkańcami burmistrz Michał 
Kołaciński. Wspólne spotkanie w 
bibliotece pod Pegazem zorgani
zował radny miejski Adam Wójcik 
(RdO).

Jak będzie wyglądać CUS? - Na 
parterze ma być czterooddziałowe 
przedszkole, na pierwszym pię
trze dom dziennego pobytu dla 
osób starszych i na trzecim piętrze 
i poddaszu mają być tzw. mieszka
nia chronione (mieszkania wspo
magane). W piw nicy budynku 
będą urządzone kuchnia i jadalnia 
-  opisuje Kołaciński. Skąd pomysł 
na Centrum Usług Społecznych? 
Burmistrz wyjaśnia i przestrzega: 
Głośno się mówi o programach dla 
młodych: „Mieszkanie 500+", „Ro
dzina 500+", natomiast my w ciągu 
najbliższych 10 lat zmierzymy się z 
potężną falą seniorów, którzy nie 
są w stanie funkcjonować samo
dzielnie. Do tego dojdzie problem 
około 2-3 tysięcy oleśniczan, którzy 
wyjechali za granicę i większość z 
nich nie wróci. Niestety, oni zosta
wili swoich rodziców i dziadków i 
za 10-15 lat nie będzie miał kto tych 
ludzi wspomagać. To jest problem 
potężny -  stąd dom dziennego 
pobytu -  mówi zafrasowany bur
mistrz. Jak będzie funkcjonować w 
praktyce? Otóż rodzina przywozi 
seniora o godzinie 8 i odbiera o 
18. W tym czasie osoba starsza ma 
zapewnione wsparcie opiekunów, 
rehabilitantów, pomocy medycz
nej. Odpowiednie osoby zadbają o 
dobrą i ciekawą organizację czasu, 
tak by senior się nie nudził. Na wy
posażeniu placówki będą: bibliote
ka, pracownia informatyczna, sala

Wizja burmistrza Kołacińskiego jest już realizowana

do ćwiczeń, kącik religijny, pokój 
odpoczynku, pokój do oglądania 
transmisji.

M ieszkania  dla seniorów
Z kolei na drugim piętrze bu

dynku mają zostać przygotowane 
mieszkania wspomagane i miesz
kania chronione. Cóż to takiego?
- To jest z kolei m ieszkanie dla 
takich osób starszych, których ro
dzina wyjechała za granicę i jest 
nawet w stanie oddać niewielkie 
mieszkanie na rzecz miasta, tylko 
mówi „Zapewnijcie temu człowie
kowi jakąś opiekę". My się zgadza
my, przejmujemy to w sumie nie
wiele warte mieszkanie, natomiast 
człowieka umieszczamy w domu 
pomocy społecznej i płacimy za 
jego pobyt tę część, której on sam 
nie jest w stanie płacić. Takich 
przypadków będzie coraz więcej, 
a koszty um ieszczenia w domu 
pomocy społecznej są trzykrotnie 
większe, niż w takim mieszkaniu 
wspomaganym albo chronionym
-  wyjaśnia M. Kołaciński. W takim 
mieszkaniu człowiek może funk
cjonować przy pomocy opiekuna, 
odpowiedzialnego na przykład za 
4 mieszkania, który w ciągu dnia 
pomaga swoim podopiecznym. 
Mieszkania będą 2-, 3- i 4-osobo-

Co z tym  Centrum?!
3 października m iał się rozpo
cząć remont dawnego DH Cen
trum , w którym  dzisia j m ieści 
się m arket S tokrotka. A le nie 
zaczął. Dlaczego?

Powiatowy inspektor nadzoru 
budowlanego, w porozum ieniu 
z W o jc ie ch e m  Z b o ro w sk im , 
właścicielem  pawilonu handlo
wego w Rynku, poinform ow ał 
Panoramę, że 3 października roz
pocznie się remont obiektu wy
najmowanego dzisiaj przez sieć 
Stokrotka.

- Sprawy idą w dobrym kierun
ku. W ymogłem na w łaścicielu, 
aby zrobił dokumentację i uzgod
nił ją z konserwatorem zabytków. 
I ma on już zgodę konserwatora, 
a starosta nie w niósł sprzeciwu 
do takiego w niosku o remont. 
Rozpoczęcie ustalił ze m ną na 3 
października - m ów ił Ryszard

we. Opłaty będą wynosić maksi
mum 75 proc. uposażenia senio
ra, niezależnie od wysokości jego 
emerytury.

Dlaczego placówka powstanie 
w tzw. starym szpitalu, skoro bu
dynek jest w fatalnym stanie? - 
Dlatego, że to jest pomieszczenie 
na tyle solidne, że mury można 
jednak wykorzystać, oczywiście 
dokonując gruntownego remontu, 
położenia nowych instalacji itd. 
Niebawem budynkowi będzie gro
zić katastrofa budowlana i pytanie 
brzmi, co można z takim budyn
kiem zrobić? Najprościej byłoby 
zburzyć i wybudować coś nowego 
w tym miejscu. Natomiast nie bę
dzie na to zgody, ponieważ on jest 
w ewidencji zabytków, w związku 
z czym konserwator wyraża zgo
dę jedynie na remont. I w tym mo
mencie zdecydowaliśmy się utwo
rzyć kilka placówek pełniących 
różne funkcje w starym budynku, 
który ratujemy, bo innego pomysłu 
na ten budynek po prostu nie ma -  
szczerze przyznaje burmistrz.

Unia pom oże
Koszty inwestycji robią wraże

nie. Przetarg wygrał Berger Bau 
z ceną 20.483.352 zł. Dodajmy, że 
jeden z oferentów złożył protest.

Łukoszko, powiatowy inspektor 
nadzoru budowlanego.

Ale mamy 9 listopada, a remont 
nie ruszył. Dlaczego?

- 30 września dostałem do pan 
Zborowskiego pismo, w którym 
informuje o przesunięciu terminu 
do czasu otrzymania od zarządu 
Stokrotki zgody na: remont elewa
cji, stropodachu budynku, przej
ście i dojścia do urządzeń tego 
budynku, zabranie i przeniesienie 
urządzeń należących do Stokrotki 
z dachu budynku, demontaż wia
ty uniemożliwiającej dojście do 
elewacji i dachu - mówi Panoramie 
Łukoszko. - „Brak wyżej wymie
nionych zgód blokuje mi rozpoczę
cie jakichkolwiek prac związanych 
z remontem, gdyż nie dysponuję w 
pełni w tym momencie przedmio
tową nieruchomością" - napisał 
właściciel. Na razie nie ma odpo
wiedzi najemcy - dodaje.

Koszty zostaną rozłożone na 3 lata 
(2016-18), z czego około połowa to 
są środki z Unii Europejskiej. Mia
sto środki pozyskuje z trzech róż
nych źródeł. W tym roku z dotacji 
na przedszkola, w przyszłym roku 
uzyska je z dotacji na dom dzien
nego pobytu/a później z dotacji na 
mieszkania chronione. - To nie jest 
tak, że miasto wydaje 20 min, bo 
to nieprawda. Wyda około połowę 
z tego. Zamierzam prosić również 
o wsparcie z budżetu wojewódz
twa oraz być może z budżetu cen
tralnego, natomiast na dziś plan 
finansowy jest zabezpieczony. In
westycja powinna zostać zakoń
czona w 2018 roku. W kwietniu 
2018 powinno tam już funkcjo
nować przedszkole, bo taka jest 
umowa z Urzędem Marszałkow
skim, który jest pośrednikiem w 
dzieleniu tych pieniędzy unijnych 
- kończy Michał Kołaciński.

Dodajmy, że pierwszy etap fi
nansow ania zew nętrznego jest 
ju ż  zrealizow an y . O leśn ica  z 
Regionalnego Programu Opera
cyjnego W ojew ództw a D olno
śląskiego 2014-2020 otrzym ała 
dotację na projekt. Wyniosła ona 
blisko 2.100.000 zł. Na kolejne 
miasto liczy w I kwartale 2017.

Paw eł Najdek

Remontu jak nie było, tak nie ma...
Co więc dalej?
- W tym  m om encie są dwie 

koncepcje: albo obiekt będzie 
znacznie porządniej zabezpieczo
ny przed np. spadającymi tynka
mi, albo niezw łocznie rozpocz
nie się remont tego obiektu. Nie

ukrywam, że najbardziej zależy 
mi na remoncie. Bo zabezpiecze
nie nie zm ienia faktu, że budy
nek swoim  wyglądem  oszpeca 
środowisko - ocenia powiatowy 
inspektor.

(ror)

Rządowy program Rodzina 500 
Plus ma za zadanie pomóc w wy
chowaniu dzieci. Wypłacane pie
niądze mają posłużyć jako częścio
we pokrycie kosztów związanych z 
zaspokojeniem potrzeb życiowych 
oraz wychowaniem dziecka. Pro
gram w swoim założeniu, poza po
prawą sytuacji polskich rodzin, ma 
również zadanie przyczynić się do 
zwiększenia dzietności. Aktualnie 
współczynnik dzietności w Polsce 
wynosi 1,3 urodzeń na kobietę, a 
dla porównania w 1983 roku wy
nosił 2,42.

Jak program funkcjonuje w 
oleśnickim? Oto nasz 

raport z 8 gmin.

Do M ie jsk o -G m in n eg o  
Ośrodka Pomocy Społecznej 

wpłynęło 1.376 wniosków (w 
tym 190 drogą elektroniczną). Po
mocą w ramach programu 500+jest 
objętych 951 rodzin oraz 1.832 dzie
ci w tych rodzinach. Łączna suma 
wypłaconych świadczeń (do 30 
września) to 5.516.463 zł. Najwyż
sza kwota przypadająca na jedną 
rodzinę wynosi 3.000 - świadcze
nia zostały przyznane na sześcioro 
dzieci.

- W przypadku pojawiania się 
sygnałów dotyczących marnotra
wienia środków, przeprowadzane 
są rodzinne wywiady środowisko
we. W stwierdzonych, uzasadnio
nych przypadkach świadczenia 
500+ są przekazywane w formie 
opłacenia usług, bądź w formie 
rzeczowej w postaci talonów - 
mówi Panoramie Anna Kapica, za
stępczyni kierownika MGOPS.

Jej zdaniem beneficjenci pozy
tywnie wypowiadają się na temat 
programu - wskazują na możli
wości zakupienia lepszej odzieży 
i obuwia dla dzieci, wyjazdu na 
wakacje, uczestnictwa w zajęciach 
dodatkowych przez dzieci.

- Negatywnym skutkiem progra
mu 500+ jest rezygnacja z zatrud
nienia członków rodzin na rzecz 
pobierania świadczeń - mówi nam 
wicekierownik.

Twardogóra
W gminie wniosków w progra

mie złożono 1003. Z programu ko
rzystają 974 rodziny i 1.350 dzieci. 
Od 1 kwietnia do 19 października 
wypłacono 4.586.805 zł. Najwięk
sza kwota na jedną rodzinę to 3500 
zł. W gminie nie było sygnałów 
o marnotrawieniu przyznanych 
świadczeń.

- Osoby, którym zostało przy
znane świadczenie, nie wnoszą 
zastrzeżeń, natomiast niezadowo
lone są z programu osoby mają
ce dzieci powyżej 18. roku życia, 
które kontynuują naukę, a także 
rodzice posiadający jedno dziec
ko, szczególnie matki samotnie je 
wychowujące - mówi nam Janina 
Czekajło, sekretarz miasta i gminy 
Twardogóra. Zdaniem twardogór- 
skiego samorządu wejście w życie 
Programu 500+ spowodowało pod
wyższenie standardu życia, szcze
gólnie rodzin wielodzietnych.

- Program w gminie Twardogó
ra jest przeprowadzany sprawnie, 
bez problemów. Środki finansowe 
ze strony rządowej wpływają na 
konto gminy bez opóźnień - doda
je sekretarz.

M iasto O leśnica
W Oleśnicy o świadczenie ubie- 

i r a łv  s ie  7 5 0 3  r n d z in v  Z  i
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REKORDZIŚCI DOSTAJA 
3.500 MIESIĘCZNIE
Ponad 7,5 tysiąca rodzin w powiecie korzysta z programu 500+. - Odnotowano przypadki zwalniania się z pracy po otrzy
maniu zasiłku - przyznaje Marek Czarnecki.

korzystają 2.244 rodziny oraz łącz
nie 3.169 dzieci. Do połowy paź
dziernika wypłacono 10.591.000 zł.
Największa kwota przypadająca na 
jedna rodzinę w Oleśnicy wynosi 
3.000.

- Było jedno anonimowe zgło
szenie o marnotrawieniu środków 
z programu 500+. Niezwłocznie 
został przeprowadzony wywiad 
środowiskowy, lecz nie potwier
dził on inform acji zawartych w 
anonimie - mówi Panoramie Danuta 
Szczepanik, dyrektorka Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej.

Słyszym y od n ie j, że osoby 
uprawnione do pobierania świad
czeń 500+ są na ogół zadowolone 
z programu. - Przedłużyliby jed
nak wiek dzieci uprawnionych do 
świadczeń, chociaż do ukończe
nia przez dziecko szkoły średniej 
oraz znieśli kryterium dochodowe 
uprawniające do pobierania świad
czeń na pierwsze dziecko - mówi 
dyrektor.

Ona sama ocenia, że „realizacja 
programu 500+ pozwoliła wielu 
rodzinom wyjechać na wspólne 
wakacje, planowane od wielu lat, a 
odkładane ze względu na brak fun
duszy. Część rodzin odkłada otrzy
mywane świadczenia na dalszą 
edukację dzieci lub finansuje do
datkowe zajęcia. Poprawiła się rów
nież sytuacja materialna rodzin, co 
obserwujemy przez mniejszą liczbę 
wniosków o opłacanie dożywiania 
dzieci w szkołach lub pomoc mate
rialną w formie żywności, odzieży, 
czy przyborów szkolnych".

Negatywów od dyrektor Szcze
panik nie usłyszeliśmy.

Dziadowa Kłoda
W gminie złożono 431 wniosków

0 500 plus. Z programu korzystają 
384 rodziny i 640 dzieci. Wypła
cono już 2.194.757 zł. Największa 
kwota przypadająca na jedną ro
dzinę to 3.500 zł.

- Mieliśmy dwa sygnały o mar
notrawieniu świadczenia. Podej
rzenia nie potwierdziły się - mówi 
nam Mariusz Harbacewicz, kie
rownik Gminnego Ośrodka Pomo
cy Społecznej.

Ocenia on, że beneficjenci pro
gramu chcieliby, aby świadczenie 
wypłacane było na każde dziecko.
1 dodaje, że pozytywnym skutkiem 
jest poprawa sytuacji finansowej 
rodzin. Negatywów nie wskazał.

M iędzybórz
W gminie Międzybórz dotych

czas złożono 450 wniosków. 15 
czeka na rozpatrzenie przez mar
szałka w ojew ództw a. D ecyzje 
przyznające świadczenia trafiły do 
432 rodzin. Ze świadczeń korzy
sta 675 dzieci. Ogółem w gminie

(A)
S n

JAKUBOWSKI
F I R M A  R O O R 7 Ę B O W A

wypłacono świadczenia na łączną 
kwotę 2.363.356 zł. Najwyższym 
wypłacanym świadczeniem jest 
kwota 3.000 zł.

- Gmina nie ma inform acji o 
marnotrawieniu środków, jednak 
pracownicy socjalni zwracają uwa
gę, na jaki cel wydawane są środki 
ze świadczeń wychowawczych. 
Ludzie na ogół wyrażają pozytyw
ną opinię o programie. Niektórzy 
uważają, że jest to za niska kwo
ta. Twierdzą też, że świadczenia 
powinny otrzymywać dzieci po 
zakończeniu 18. roku życia, ale 
kontynuujące naukę w szkole lub 
w szkole wyższej - mówi Panoramie 
Sabina Zapeńska, starszy referent 
ds. świadczeń rodzinnych i księgo
wości w Miejsko-Gminnym Ośrod
ku Pomocy Społecznej.

Gmina Międzybórz w ciągu mie
siąca wypłaca ok. 349.000 zł świad
czeń wychowawczych. - Jest to 
bardzo duży zastrzyk gotówki dla 
rodzin. Dzięki temu bardzo dużo 
rodzin z dziećmi wyjechało na wa
kacje, status życiowy rodzin bardzo 
się polepszył, zmniejszyła się liczba 
klientów pomocy społecznej. Mi
nusem programu jest jednak to, że 
w wielu rodzinach matki rezygnują 
z zatrudnienia - dodaje Zapeńska

Dobroszyce
Wniosków o 500plus złożono w 

gminie 550. Z programu korzysta 
495 rodzin i 750 dzieci.

Ł ączna sum a w yp łacan y ch  
świadczeń to 2.585.087 zł do paź
dziernika. M iesięczna wypłata 
świadczeń to wydatek około 370 
tys. Największa kwota przypadają
ca na jedną rodzinę to 3.500 zł.

W gminie nie było sygnałów o 
marnotrawieniu świadczenia. Oso
by je pobierające chwalą program. 
Niezadowoleni są ci, którzy mają 
jedno dziecko i nie spełnili kryte
rium dochodowego do przyznania 
świadczenia. Zwłaszcza te osoby, 
które przekroczyły kryterium o

niewielką kwotę -1 0  - 20 zł. One 
wskazują, że świadczenie powinno 
być przyznawane na każde dziecko 
albo tylko na drugie i kolejne.

Samorząd wskazuje na trzy po
zytywne skutki 500+. To: 1. część 
rodzin przestała korzystać z zasił
ków z pomocy społecznej; 2. pod
wyższył się standard życia rodzin 
(np. część dzieci pierwszy raz w 
życiu w yjechała na wakacje), 3. 
poczucie stabilności finansowej 
(zwiększone poczucie bezpieczeń
stwa).

Widzi też dwa negatywne skutki 
programu: 1. trudniejsza aktywiza
cja zawodowa osób niepracujących, 
korzystających z 500+; 2. rezygnacja 
części beneficjentów ‘(zazwyczaj ko
biet) z zatrudnienia.

Gm ina O leśnica
W gminie złożono 1.125 w nio

sków (w tym drogą elektronicz
ną 155) o świadczenie. Wydano 
1.100 decyzji, w tym 23 odmow
ne, a 25 oczekuje na rozpatrzenie. 
W gminie Oleśnica świadczenie 
otrzym uje 1.537 dzieci. Łączna 
suma wypłaconych środków (do 
30 września) - to 4.609.180 zł. Naj
większa kwota przypadająca na 
jedną rodzinę wynosi 2.500 zł. Do 
GOPS-u nie wpłynęły dotychczas 
żadne sygnały o marnotrawieniu 
świadczenia.

- Beneficjenci programu z re
guły chwalą go, ale sygnalizują 
niezadowolenie z powodu braku 
możliwości korzystania ze świad
czenia na pierwsze dziecko w ro
dzinach, w których wychowuje się 
więcej niż jedno dziecko oraz na 
jedynaków - mówi Panoramie Ja
rosław Telka, dyrektor Gminne
go Ośrodka Pomocy Społecznej. 
- Ponadto rodzic, który samotnie 
wychowuje dziecko, zarabiający 
najniższą krajow ą oraz mający 
zasądzone a lim enty  w liczane 
do dochodu, w dużej większości 
przekracza kryterium dochodowe

i nie kwalifikuje się do otrzymania 
świadczenia - zauważa dyrektor.

Wdrożenie i realizacja progra
mu w gminie Oleśnica przebiegła 
sprawnie i bez opóźnień w wyda
waniu decyzji i wypłacie świad
czeń.

Bierutów
W gm inie złożono 712 w nio

sków. 654 rodziny i 960 dzieci są 
beneficjentami programu (w tym na 
pierwsze dziecko - 474 świadczenia, 
z tego 312 rodzin było dotychczas 
objętych stałą i okresową pomo
cą społeczną, na drugie i kolejne 
dziecko -  486 świadczeń). 58 decy
zji było odmownych. Suma wypła
conych świadczeń to 3.363.585 zł. 
W roku 2017 kwota planowana to 
5.455.000 zł. Największa kwota wy
płacana na rodzinę - 3.000 zł

- W kilkunastu  przypadkach 
stwierdzono nieprawidłowe wy
datkow anie środków. Rodziny 
takie zostały objęte zwiększonym 
nadzorem pracowników socjal
nych oraz asystentów rodzin. W 
przypadkach szczególnych rodzi
ny objęto również nadzorem kura
torów sądowych - powiedział nam 
Marek Czarnecki, kierownik Miej
sko-Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej.

Jakie zebrał opinie o programie? - 
Większość uwag dotyczyła zmiany 
zasad programu, czyli nieobjęcia

pomocą każdego dziecka. Pytano 
też o okresu otrzymywania pomo
cy - w przypadku, kiedy w rodzi
nie jest dwoje dzieci, a kwalifikuje 
się ona do otrzymania świadczenia 
tylko na drugie dziecko, pomoc 
udzielana jest do momentu ukoń
czenia przez pierw sze dziecko 
18. roku życia. Od tego momentu 
drugie dziecko uznawane jest za 
pierwsze, a rodzina przekraczająca 
dochód 800 zł na osobę traci prawo 
do świadczenia - mówi Czarnecki. 
- Takie rodziny uważają, że to nie
sprawiedliwe, a pomoc powinna 
być przyznawana przynajm niej 
do momentu ukończenia nauki 
przez pierwsze dziecko. Bardzo 
wiele osób, szczególnie te, które nie 
otrzymują świadczenia na pierw
sze dziecko, uważa, że powinno się 
zwiększyć zasiłek rodzinny - np. do 
200 zł na każde dziecko, wypłacany 
do momentu ukończenia przez nie 
nauki.

Największe kontrowersje doty
czyły rodzin wychowujących dziec
ko niepełnospraw ne. W dwóch 
przypadkach wydano decyzje nega
tywne, ponieważ dochód na człon
ka rodziny przekroczył ustawowe 
kryterium 1.200 zł (o 88 i 87 zł).

Kierownik uważa, że prawidłowa 
ocena zakładanych efektów pro
gramu będzie możliwa dopiero po 
roku jego funkcjonowania. On sam 
ocenia, że zwiększenie dochodów 
o kilkaset lub kilka tysięcy złotych 
wywoływało w wielu przypadkach 
(z wyrównaniem niektórzy dostali 
nawet 7 tys. zł) efekt niekontrolo
wanych wydatków, niekoniecznie 
związanych z faktycznymi potrze
bami rodziny.

- Z punktu widzenia realizacji za
łożeń polityki społecznej program 
jest jej dodatkowym, bardzo pozy
tywnym elementem - ocenia Marek 
Czarnecki. - Są też elementy dzia
łające na niektórych beneficjentów 
demotywująco w podejmowaniu 
działań zmierzających do podję
cia zatrudnienia i zmiany dotych
czasowych postaw. Odnotowano 
przypadki zwalniania się z pracy 
po otrzymaniu zasiłku - przyznaje.

Roman Rybak

P rofesjonalne  
U sługi P ogrzebow e i K am ien iarsk ie

Oleśnica, ul. 3 Maja 53 
Tel. Całodobowy: 71/ 314-95-24, 730-730-6(10
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Półmetek kadencji radn
Radny Adam Wójcik spotkał się z mieszkańcami Oleśnicy. 
Towarzyszył mu burmistrz Michał Kołaciński.

Radny Wójcik zdał sprawozdanie ze swojej pracy

Na początku czw artkow ego 
spotkania w bibliotece Pod Pega
zem radny miejski Adam Wójcik 
(Razem dla Oleśnicy) podsumo
wał półmetek swojej kadencji. -  W 
ciągu tych dwóch lat złożyłem 18 
interpelacji, zapytań i wniosków. 
Pytanie: Czy to dużo czy mało? 
Dla mnie nie na tym rzecz polega, 
by jak najwięcej tych wniosków 
składać, tylko liczy się ich skutecz
ność i waga. Pierwsze dwie rzeczy 
w tej kadencji, które złożyłem, to 
sprawa parkingu, który już jest 
na ul. Wojska Polskiego, i druga 
sprawa - podłączenia bloków na 
Leśnej i części Wojska Polskiego 
do ciepłowni - przypomniał. Jak 
obecnie wygląda sytuacja? - Pro
jekt jest zrobiony, został złożony 
w starostwie. Obowiązuje termin 
30 dni na jego uprawomocnienie. 
Rok 2017 to jest czas przetargu na 
wykonanie i podłączenie bloków. 
Czyli w przyszłym roku te bloki 
zostaną podłączone do ciepłowni 
miejskiej.

R ajca  p o d k reślił, że d zięki 
współpracy z mieszkańcami udało 
się zablokować budowę kolejnych 
budynków wzdłuż Wojska Pol
skiego. - Wsłuchując się w państwa 
racje, przyjęliśmy państwa zdanie, 
przychyliliśmy się do państwa de
cyzji, i ta budowa pozostałych blo
ków została wstrzymana -  zwracał 
się do mieszkańców.

Jakie cele na drugą połowę ka
dencji stawia sobie radny Adam 
Wójcik? - Będę walczył o wygo
spodarowanie miejsca na zorgani
zowanie jeszcze dodatkowego par
kingu - mówi. - Chcę też zacieśnić 
współpracę ze spółdzielnią miesz
kaniową, ponieważ taki pomysł 
przyszedł mi do głowy, że można 
wygospodarować małe zatoczki,

na dwa-trzy auta. Są tu takie miej
sca, gdzie trawa jest zniszczona 
i można by było wykorzystać tę 
przestrzeń.

Radny poinformował, że czeka 
na wyborców w bibliotece Pod Pe
gazem w każdy 1. wtorek miesiąca 
od 17:30 do 18:30.

B urm istrz snuje plany
Podczas spotkania głos zabrał 

również burmistrz Michał Kołaciń
ski, opowiadając o dużych inwesty
cjach, które w najbliższych latach 
będą realizowane. - Drobne inwe
stycje możemy robić praktycznie „z 
marszu", natomiast duże wymaga
ją projektów i uzgodnień z zarząd
cami terenu itd. I ten proces choćby 
nie wiem co, trwa w Polsce około 2 
lat. I tak naprawdę te duże projek
ty zaczynamy w drugiej połówce 
tej kadencji. To przede wszyst
kim tzw. obwodnica wschodnia. 
W przyszłym  roku projekt ma 
być wykonany przez Dolnośląską 
Służbę Dróg i Kolei i to DSDiK jest 
inwestorem na tym łączniku dro
gowym. Chciałbym też odkłamać 
samą nazwę, gdyż nie mówimy tu 
o olbrzymim, dwukierunkowym 
ruchu w jedną i drugą stronę po 
dwa pasy, tak jak się to kojarzy 
wielu ludziom, a będzie to zwykła 
ulica -  mówił stanowczo M. Koła
ciński. W 2017 powstanie również 
rondo na skrzyżowaniu Dobro
szyckiej z Wojska Polskiego, co 
wydaje się bardzo konieczne.

Inwestorzy sposobem na sukces?
Co jeszcze nas czeka? Inwestycje 

w strefie aktywności gospodarczej 
na ul. Krzywoustego. - Tam jest 50 
ha włączonych do tzw. Wałbrzy
skiej Specjalnej Strefy Ekonomicz
nej. Dlaczego to jest takie intere
sujące dla inwestorów? Dlatego że

mają potężne ulgi: od 30 do 50 proc. 
w podatku dochodowym przez 2 
lub 3 lata w zależności od tego, jaką 
pulę pieniędzy zainwestują. W 
związku z czym ten teren będzie 
potencjalnie bardzo atrakcyjny, 
pod warunkiem że my go jeszcze 
uzbroimy. W 2017 roku kolejny po
tężny wydatek to uzbrojenie tego 
terenu w wodę, ścieki i drogę, któ
ra ma ten teren skomunikować z 
resztą miasta. To będzie to zaple
cze, które nam pozwoli w przeszło
ści finansować obiekty, które już w 
Oleśnicy są, a one są piękne -  hala 
widowiskowa, sala gimnastycz
na, świetny stadion, kompleks re
kreacyjny, tylko że one wszystkie 
przynoszą straty. I bez dotacji miej
skich żaden z tych obiektów nie jest 
w stanie się utrzymać, w związku z 
czym duży wydatek trzeba zrobić 
dziś, żeby uzbroić strefę, ściągnąć 
inwestorów, żeby te pieniądze na 
ich utrzymanie znaleźć -  burmistrz 
przedstawił ambitny plan.

Burmistrz przypomniał, że trwa 
adaptacja pomieszczeń na ulicy 
Kopernika na cele mieszkań so
cjalnych. Zamieszka tam prawdo
podobnie 18 rodzin.

Mieszkańcy pytali też zarówno 
burmistrza, jak i radnego, o pro
blemy, które wymagają rozwiąza
nia: stojące na parkingach od wielu 
lat wraki samochodów, niedrożne 
studzienki kanalizacyjne, a także 
o przyszłość budynków na terenie 
koszar. Zgłaszano także problemy 
z uszkodzoną nawierzchnią i dziu
rami w chodniku na ulicy Leśnej. 
Panowie zapewniali oleśniczan, że 
zrobią, co w ich mocy, by przynaj
mniej część spośród zgłaszanych 
problemów rozwiązać.

Paw eł Najdek  
fot. Autor

Pył eksplodował
W dawanej m ieszalni pasz do
szło do wybuchu trocinowego  
pyłu. Gorący podmuch poparzył 
dwóch pracowników.

Pył trocinowy, co wielu zapew
ne zaskoczy, ma bardzo duże wła
ściwości wybuchowe. W firmie, w 
której pył jest wykorzystywany 
lub składowany, konieczna jest 
tzw. profilaktyka antyelektrosta
tyczna. Jej podstawą jest przygo
towanie posadzki rozpraszającej

ładunki elektryczne, a pracownicy 
muszą mieć odpowiednie obuwie 
i rękaw ice o takich  w łaściw o
ściach.

Czy te zasady bezpieczeństwa 
były przestrzegane w dawnej mie
szalni pasz w Boguszycach? To 
wykaże śledztwo, które wszczę
to po tym, jak w piątek ok. godz. 
15.30 doszło tam do wybuchu pyłu 
trocinowego. Wybuch był bardzo 
silny - w niektórych domach w po
bliżu zakładu popękały szyby. Huk

był słyszalny w promieniu kilku 
kilometrów, a płomienie wydoby
wające się z uszkodzonego dachu 
sięgały kilkunastu metrów.

Dwóch pracowników zostało 
poparzonych w wyniku eksplozji 
- zabrało ich pogotowie. Trafili do 
szpitala w Oleśnicy.

Pożar udało się szybko ugasić. 
Walczyły z nim 4 zastępy oleśnic
kiej Straży Pożarnej. Na miejscu 
kilka godzin pracowali policjanci, 
prokurator i inspektor pracy. Przy
jechał także inspektor nadzoru 
budowlanego - sprawdzał, czy nie 
została naruszona konstrukcja bu
dynku. (OAl)

Tuje nie tu?

Pani Danieli takie rozwiązanie się nie podoba

POWIAT W  SKRÓCIE  

Potrącony sześc io la tek
W czwartek ok. 11.30 na ulicy 
Żeromskiego doszło do potrącenia 
sześciolatka. Chłopiec wybiegł 
zza zaparkowanego busa i wpadł 
pod nadjeżdżającego peugeota. 
Pomocy dziecku udzielali strażacy. 
Karetka pogotowia ratunkowego 
przyjechała po 16 -17 minutach. 
Jechała z Twardogóry. Chłopiec 
został zabrany do szpitala.

Pijani za k ierow nicą
W ramach akcji Znicz oleśnic
cy policjanci skontrolowali 460 
pojazdów i wylegitymowali ponad 
550 osób. W wyniku tych kontroli 
policjanci ujawnili i zatrzymali 9

osób, które kierowały pojazdem 
pod wpływem alkoholu. Na terenie 
powiatu w tych dniach odnotowano 
13 kolizji drogowych. Zatrzymano 
też dwa pojazdy skradzione po
przedniego dnia z terenu sąsied
niego powiatu.

Sieci w  stre fie
Miasto ogłosiło przetarg na budowę 
sieci wodociągowej i kanalizacji 
sanitarnej z dwoma przepompow
niami ścieków od ul. Trakcyjnej do 
strefy aktywności gospodarczej 
oraz drogi o nawierzchni utwardzo
nej w strefie dla obsługi ruchu sa
mochodowego. Do 30 marca 2017 
r. powstanie sieć wodociągowa, do 
30 kwietnia kanalizacja sanitarna, a 
do połowy czerwca droga.

nekropolii. Moim zdaniem osoba 
projektująca zieleń na kolumbarium 
popełniła błąd. O ile mogę się zgo
dzić z tujami wzdłuż ogrodzenia, to 
wysadzenie krzewów równolegle 
do głównej alei cmentarza uważam 
za nieporozumienie. Nie jestem od
osobniona w tej opinii. Podzielają 
ją osoby mające groby bliskich we 
wskazanym przeze mnie miejscu - 
konkluduje prezeska...

Co na to Miejska Gospodarka 
Komunalna?

- Tuje będą z dwóch stron, będą 
bardzo ładnie prowadzone, wyda
je mi się, że one będą zdobić - sły
szymy od Sławomira Wersa, dy
rektora ds. finansowych w spółce. 
- Uważam, że pani Radziwoń ma 
z jednej i drugiej strony dostęp do 
ścieżki i grobu. Projekt został zaak
ceptowany w Starostwie - architekt 
tak to widział. Jest pozwolenie na 
budowę i nikt tego już nie zmie
ni, bo roślinność była elementem 
całego projektu. Tuje będziemy 
utrzymywać w granicach 2,5 do 
3 metrów m aksym alnie i będą 
kształtowane przez specjalistów 
raz na 2 - 3 lata - wyjaśnia nasz roz
mówca. (ror, hag)

- Dlaczego miejsce spoczynku  
m ęża zo s ta ło  odseparow ane  
od reszty  cm entarza?! - pyta  
oleśniczanka. - Architekt tak to 
widział - tłumaczą nam w  MGK.

- Mam poważne uwagi odnośnie 
projektu nowo wybudowanego ko
lumbarium na cmentarzu przy Wi-

- mówi Panoramie Daniela 
Radziwoń, prezeska Związku 
Inwalidów Wojennych RP, która 
zadzwoniła do naszej redakcji.
- Samo kolumbarium wygląda 
estetycznie i co do jego formy 
nie mam żadnych zastrzeżeń.

Problem polega na tym, że część 
nagrobków, gdzie spoczywają w 
urnach prochy zmarłych, została
- nie wiadomo z jakiego powodu
- oddzielona od reszty cmentarza 
szpalerem posadzonych krzewów. 
To nonsens i wyrzucone w błoto 
pieniądze! - ocenia stanowczo ole
śniczanka. - Czym mój mąż się „za
służył", że jego miejsce spoczynku 
zostało odseparowane od reszty 
cmentarza?! Tuje są jeszcze małe, 
ale co będzie za kilka lat? Zielona 
ściana całkowicie oddzieli wschod
nią część kolumbarium od reszty

http://www.chaber.eu
http://www.olesnica24.com
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1. Oleśnica - 33,751 krwi od 75 dawców
2. Bolesławiec - 30,15 I krwi od 67 dawców
3. Oława -1 9 1 krwi od 42 dawców

Z pomaganiem jest do twarzy 2 godziny, 3 zdarzenia

Jak się zmieni 
plac Zwycięstwa?
O tym rozstrzygnie konkurs. Na pewno stanie tu pomnik. A w komisji kon
kursowej są m.in. Grzegorz Świtoń, Zbigniew Podurgiel, Kamilla Kasprzak.

Z lotu ptaka wygląda pięknie. Niewiele trzeba zmieniać...

Urząd M iasta ogłosił otwarty 
konkurs na opracowanie koncepcji 
architektoniczno - urbanistycznej 
rewaloryzacji placu Zwycięstwa. 
W założeniu plac ma być miejscem 
spotkań sztuki i publiczności, 
miejscem organizacji oficjalnych 
uroczystości, a także codziennego 
odpoczynku i rekreacji dla miesz
kańców Oleśnicy.

Przewidywana pow ierzchnia 
terenu do rewitalizacji wynosi aż 
13.250 m2. Rozstrzygnięcie konkur
su jeszcze w tym roku.

„Obecnie plac jest obszarem za
niedbanym przestrzennie i funk
cjonalnie. Potencjał placu Zwycię
stwa nie jest wykorzystany biorąc 
pod uwagę jego wielkość, central
ną lokalizację w układzie miasta, 
bezpośrednią bliskość Starówki i 
terenów zielonych" - czytamy w 
ogłoszeniu o konkursie".

Z treści ogłoszenia wynika, że 
na placu stanie pomnik, pod któ
rym będą się wówczas odbywały 
okolicznościow e u roczystości, 
zwłaszcza o charakterze patrio
tycznym. „Kompozycja powinna 
uw zględnić w yeksponow anie 
istotnego elementu krajobrazo
wego w postaci pomnika, którego 
projekt objęty będzie oddzielnym 
konkursem  - czytam y. Pom nik 
stanie vis-a-vis banku. W propo
zycji można przewidzieć miejsca 
na lokalizację współczesnych ele
mentów przestrzennych symboli
zujących Oleśnicę, jak np. figurka 
„Ola", należy uwzględnić przebu
dowę - rewaloryzację istniejącej 
fontanny w jej dotychczasowym 
miejscu; należy przeprojektować 
istniejącą tablicę inform acyjną,

nadając je j bardziej w sp ółcze
sny, m ultim edialny charakter z 
uwzględnieniem zegara; należy 
dążyć do zachowania maksymal
nej liczby drzew istniejących na te
renie objętym opracowaniem oraz 
zachować „wolną" centralną część 
placu oraz miejsce na czasową lo
kalizację sceny.

Ponadto założenia koncepcyjne 
zakładają rew italizację terenów 
zieleni, montaż elementów małej 
architektury m.in. altan, pergoli, 
ławek oraz ulokowanie miejsc do 
gry i zabaw plenerowych, takich 
jak np. szachy, minigolf, ścianki 
do graffiti dla dzieci itp.

Przewiduje się również likwida
cję obecnych masztów flagowych

- m iejsce przed masztami w za
łożeniu ma być przeznaczone na 
ulokowanie sceny.

Dla autorów najlepszych prac 
przewidziano nagrody pienięż
ne: za I miejsce - 8 tys. zł. Termin 
rozstrzygnięcia konkursu przewi
dziano już na 19 grudnia.

Burm istrz M ichał Kołaciński 
powołał Sąd Konkursowy w skła
dzie: architekci - Grzegorz Świtoń 
i A gnieszka Czarkowska, arty
ści plastycy - Kamilla Kasprzak i 
Zbigniew Podurgiel, radni - Józefa 
Stefani (PS 2018) i Damian Siedlec
ki (RdO) oraz Marta Czoch - in
spektor W ydziału Architektury 
UM Oleśnica.

(ror)

Kasa na drogi
U rz ą d  W o je w ó d z k i o g ło s i ł  
wstępną listę rankingową wnio
sków o dofinansowanie inwesty
cji drogowej. Są na niej 4 inwe
stycje z powiatu oleśnickiego.

Dolnośląski Urząd Wojewódzki 
opublikował wstępną listę rankin
gową wniosków o dofinansowanie 
w roku 2017 zadań w ramach „Pro
gramu rozwoju gminnej i powia
towej infrastruktury drogowej na 
lata 2016-2019".

Powiat Oleśnicki może liczyć na 
dofinansowanie dwóch inwestycji.

Przebudowa drogi powiatowej 
na terenie Sycowa - ulica Oleśnic
ka od ronda w kierunku skrzyżo
wania z drogą w ojewódzką bę
dzie kosztowała 3,29 min zł. 1,64 
min ma wynieść dofinansowanie

remontu odcinka o długości 1,1 
km.

1,52 min zł powiat może dostać 
na przebudowę drogi powiatowej 
Radzowice - Lipka - Wabienice - 
etap II (Lipka - Wabienice, 2,62 km). 
Koszt całkowity to 3.046 min.

Gmina Twardogóra otrzyma do
tację na rozbudowę drogi gminnej 
Sądrożyce - Dąbrowa, wraz z prze
budową skrzyżowań z drogami 
powiatowymi. Koszt modernizacji 
odcinka 1,631 km wyniesie 5,91 
min zł. Gmina może liczyć na do
tację w wysokości 2,95 min.

Gmina Dobroszyce dostanie 244 
tysiące na przebudowę odcinka 
(183 metry) ulicy Osiedlowej w Do
broszycach wraz z odwodnieniem 
pasa drogowego. Całe zadanie bę
dzie kosztowało 488 tysięcy, (ror)

Oddali 33 litry krwi
Muszkieterowie i PCK zebrali na 
Dolnym  Śląsku 243 litry  krw i. 
Najwięcej - w Oleśnicy.

Grupa M uszkieterów podsu
mowała realizowaną wspólnie z 
Polskim  Czerwonym  Krzyżem 
IX edycję najw iększej w Polsce 
kampanii promującej honorowe 
krwiodawstwo „Zbieramy krew

dla Polski". W tym roku w ramach 
akcji mieszkańcy 191 miejscowości 
oddali łącznie 1877 litrów krwi.

W województwie dolnośląskim 
odbyło się 26 akcji promujących 
honorowe krwiodawstwo, w tym 
21 połączonych z poborem krwi. 
Zebrano jej 243 litry. Najwięcej - w 
Oleśnicy.

(OAI)

M IA S TO  W  SK R Ó C IE  
Rem onty m ieszkań

Trwa weryfikacja ofert złożonych na 
remonty mieszkań komunalnych. Na 
remont lokalu przy św. Jadwigi 8/3 
wpłynęły 2 oferty. Złożyli je: Bogdan 
Jaroszewski ZRB z Bierutowa 
- 3.000 zł i Litwiniak s.c. z Wioski - 
2.031 zł. Termin realizacji - do 15 li
stopada. Na remont mieszkania przy 
Wojska Polskiego 18/3 wpłynęły 3 
oferty. Złożyli je: Bogdan Jaroszew
ski ZRB -48.900, Lech-Bud Paweł 
Leszczyszyn z Oleśnicy - 48.400

zł oraz Litwiniak - 53.418 zł. Prace 
potrwają do połowy grudnia.

Kto zrea lizu je  św ietlicę?
Otworzono oferty w przetargu na 
przebudowę lokalu użytkowego na 
Lwowskiej (nad dawna kawiarnią 
Iwona) na świetlicę specjalistyczną. 
Wpłynęło 8 ofert. ZBK przeznaczy
ło na realizację zadania 120.086 
zł. Najniższą cenę zaproponował 
Zakład Dekarski Mariusz Lis z 
Oleśnicy -116.710 zł. Trwa spraw
dzanie ofert. Świetlica powstanie do 
28 lutego.

2 listopada około godz. 7.30 w lesie 
między Karwińcem a Posadowica- 
mi, koło Bierutowa, Ryszard Ga- 
dziński znalazł takiego prawdziwka. 
Po powrocie do domu 64-latek z 
Bierutowa zważył i zmierzył znale
ziony okaz.
Waga prawdziwka 1,5 kg, a obwód 
kapelusza - 87 cm. Robi wrażenie, 
prawda? (ror)

Tragiczny sobotni wieczór: po
żar, ucieczka kierowcy, śm ier
telne potrącenie.

Straż ł policja miały pełne ręce 
roboty w sobotę 5 listopada.

Około godz. 18 w Nowosiedli- 
cach k ierujący peugeotem  206 
potrącił przechodzącego w miej
scu niedozwolonym mężczyznę. 
Pieszy m.in. z wieloma złamania
mi, urazem brzucha, głowy został 
przetransportowany śmigłowcem 
LPR do szpitala przy Borowskiej 
we Wrocławiu. Był pijany. W szpi
talu, niestety, zmarł.

Około godz. 19 na rondzie na 
Wojska Polskiego w Oleśnicy kie
rujący peugeotem 206 stracił pano
wanie nad autem, wypadł z drogi i 
uderzył w powstające ogrodzenie. 
Kierowca, który doznał urazu gło
wy, zamknął samochód i... uciekł 
z miejsca wypadku. Zapewne był 
pijany...

Wyleciał z ronda...

Około godz. 20 straż pożarna 
pojechała do pożaru w mieszka
niu w bloku przy Skłodowskiej w 
Oleśnicy. Z lokalu na I piętrze wy
dobywał się dym. Drzwi miesz
kania były zam knięte, nikt nie

odpowiadał na dzwonek. Strażacy 
wyważyli drzwi. W środku płonę
ła kuchenka gazowa. Właściciel... 
spał. Został ewakuowany, a ogień 
szybko ugaszono.

(OAI)

|Taaaaaki borowi k!
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Pierwsi na giełdzie
P rojekt „P ierw si w O leśn icy”, 
jako jeden z 20 wybranych spo
śród pom ysłów nadsyłanych z 
całej Polski, zostanie zaprezen
towany podczas Ogólnopolskiej 
Giełdy Projektów.

Wspólny projekt Fundacji Ważka 
i Oleśnickiego Domu Spotkań z Hi
storią został wybrany spośród po
mysłów nadesłanych z całej Polski 
i zostanie zaprezentowany podczas 
Ogólnopolskiej Giełdy Projektów, 
która odbędzie się w Lublinie.

Projekty „Pierwsi w Oleśnicy" i 
„Pierwsi w Oleśnicy - mapa wspo
mnień" to wspólny projekty Fun
dacji Ważka i Oleśnickiego Domu 
Spotkań z Historią zrealizowany 
w 2015 roku. Animatorzy projektu 
dotarli do najstarszych oleśniczan, 
którzy byli świadkami i uczestni
kami odbudowy miasta w powo
jennych latach. Przeprowadzono i 
zarejestrowano ponad 30 godzin 
rozmów, dokumentując przy tym 
fotografie i kroniki rodzinne, frag
menty pamiętników, pamiątki, ar
chiwalne wycinki prasowe, które 
stanowią cenne źródło wiedzy o 
dawnej Oleśnicy i jej mieszkań
cach.

W efekcie powstała mapa wraz z 
odsłuchami odsyłającymi do kon
kretnych miejsc, która udostępnio
na została na stronie www.pierw- 
siwolesnicy.org i w Oleśnickim  
Domu Spotkań z Historią. Zorga
nizowano też wernisaż wystawy

M lf t W U
portretów osób, których relacje 
znalazły się na mapie.

Partnerami projektu byli: Ole
śnicka Biblioteka Publiczna im. 
M. Reja (teraz: Biblioteka i Forum 
Kultury w Oleśnicy), Oleśnicki 
Uniwersytet Trzeciego Wieku oraz 
Towarzystwo Przyjaciół Oleśnicy. 
Projekt był współfinansowany ze 
środków Miasta Oleśnica.

- Osoby, które chciałyby się po
dzielić swoimi wspomnieniami na 
temat Oleśnicy, czy też udostępnić 
osobiste pamiątki dotyczące życia 
społecznego miasta (zdjęcia, kro
niki, pamiętniki itp.), zachęcamy 
do kontaktu z Oleśnickim Domem 
Spotkań z Historią [tel. 71/716-52- 
23] - mówi Panoramie Anna Jach, 
organizator imprez w BiFK.

(OAI)

Gromy na złomy

Radny Chrzanowski widzi tu problem

Tuż za granicami Oleśnicy, obok 
drogi 451 w kierunku Bierutowa, 
odbyw ają się n iezw ykłe m oto- 
-zaw ody na w zór ra llycrossu. 
Działkowcy narzekają...

Grupa zapaleńców z Oleśnicy, 
wzorem kolegów z innych miast 
(m.in. Milicza), już dwukrotnie zor
ganizowała wyścigi tzw. złomów, 
czyli aut nie spełniających wymo
gów przeglądów rejestracyjnych, 
ale ciągle sprawnych. Konkurencje 
odbywają się na prywatnym polu 
przy ulicy Krzywoustego. Samo
chody ścigają się w tumanach ku-

To właśnie kurz i spaliny irytu
ją właścicieli pobliskich działek. 
O ich uw agach w spom niał na 
posiedzeniu Komisji Ładu Prze
strzennego i Urządzeń Komunal
nych Aleksander Chrzanowski, 
radny PS 2018.

- Nie ma jed n ak  żadnej for
m aln e j in terw en cji ze stron y  
radnego. Rozumiem, że jeśli go 
to niepokoi, to zaw iadom ił już 
odpow iednie służby zw iązane 
z porządkiem  i ochroną środo
wiska - powiedział nam M ichał 
Skrzypek, asystent burmistrza.

(ror

Nie ma ludzi 
niezastąpionych
- Chciano mnie wyrzucić z PO - ujawnia Jarosław 
Polański. I twardo obstaje przy tym, że podział w 
partii był nieuchronny, a ona sama „zdecydowa 
nym krokiem idzie do przodu”.
W oświadczeniu, sygnowanym 
przez Roberta Sarnę, nowego 
przewodniczącego Platformy w  
powiecie, założyciele nowego 
koła partii napisali m.in.: „Z 
pewnością nie jest to rozłam, 
a konsolidacja mocnej grupy.
Te decyzje w oczywisty spo
sób świadczą, że PO idzie do 
przodu”. W kontekście sobotniej 
decyzji 15 członków o opuszcze
niu Partii nie sądzi Pan, że było 
to zaklinanie rzeczywistości?

Zdecydowanie nie. Panie redak
torze, polityka Platformy Obywa
telskiej w Oleśnicy już od wybo
rów samorządowych w 2014 roku 
stała się całkowicie niezrozumiała 
i niespójna. Nasi wyborcy kom
pletnie nie rozum ieli, dlaczego 
bliżej było nam do PiS-u niż do 
koalicjanta, z którym współrzą
dziliśmy, z dużym powodzeniem, 
przez 8 lat. Nawet dziś, gdyby 
spytał mnie pan, dlaczego, nie 
potrafiłbym jednoznacznie odpo
wiedzieć... Prawdą jest, że ten po
mysł bardzo mocno forsował Piotr 
Pawłowski. Przypomnę, że byłem 
tego ogromnym przeciwnikiem, a 
te osoby, które dziś odchodzą, zło
żyły nawet wniosek o wykluczenie 
mnie z szeregów PO. Działania po
wyborcze nie dawały żadnej na
dziei na zmianę. Koło praktycznie 
nie funkcjonowało. Nie pamiętam 
daty ostatniego spotkania. A dłu
go oczekiwane posiedzenie zarzą
du PO Piotr Pawłowski zwołał... w 
biurze posła Nowoczesnej (!). Tak 
dłużej być nie mogło. Na szczęście, 
wszystko zaczęło wyglądać inaczej 
po zmianach we władzach w regio
nie, bo ostatnie kilkanaście miesię
cy na Dolnym Śląsku to nie był 
dobry czas Platformy. Dziś mamy 
nowe koło. Liczy ono 25 osób. 
Przypomnę, że aż 14 to zupełnie 
nowe twarze. Zgłaszają się kolejne 
osoby, które chcą z nami pracować.

Tak, panie redaktorze, zdecydowa
nym krokiem idziemy do przodu. 
Odejście niektórych kolegów przy
jąłem ze smutkiem, ale z doświad
czenia wiem, że naprawdę nie ma 
ludzi niezastąpionych.

„To nie Platforma Obywatelska 
zdecydowała, że ci działacze 
właśnie się z niej wypisali. To 
oni sami z niej zrezygnowali już 
wcześniej, działając na jej szko
dę i prowadząc rozmowy, które 
miały na celu rozbicie naszej 
grupy” - czytamy w oświadcze
niu Roberta Sarny, powiatowego 
szefa PO. Jakie to były rozmo
wy? Z kim? Jaki konkurencyjny 
projekt mieli budować? Przecież 
jeszcze pod koniec września 
występowaliście wspólnie na 
konferencji prasowej. Polityka 
to jednak wielki teatr?

Jeśli dobrze odczytuję te słowa, 
to przewodniczący Sarna odniósł 
się do informacji, które docierały 
od jakiegoś czasu. Bez formalnej 
uchw ały zarządu czy rady PO 
część kolegów prowadziła różne 
rozmowy z innymi samorządow
cami. Dotyczyły one oczywiście 
bieżącej polityki i przyszłości, ale 
nie były poprzedzone żadną we
wnętrzną dyskusją. Z przekazów 
wiemy, że nic dobrego dla Platfor
my to nie wróżyło. No cóż, myślę, 
że już niedługo okaże się, czy to 
prawda i nie powstanie, np. - będę 
strzelał -  „Nowoczesna Oleśnica"? 
Choć to nie do końca strzał... A co 
do wspólnych konferencji - pa
nie redaktorze - współpracujemy 
od kilku lat. Ze Sławkiem Pytlem 
pracowaliśmy 4 lata w Zarządzie 
Powiatu, osobiście bardzo sobie 
tę współpracę cenię, mam wiel
ką nadzieję, że w powiecie nadal 
wspólnie będziemy bronić intere
sów naszych mieszkańców przed 
„niedobrą zmianą".

Uchodzi Pan za największego w  
Platformie zwolennika ścisłego 
sojuszu z PS 2018. Co tak Pana, 
politycznie, urzeka w tym ugru
powaniu? Nie lepiej budować 
silną, w pełni samodzielną, 
Platformę?

Buduję silną i samodzielną Plat
formę od 2006 roku. Zawsze pod
kreślając swoją niezależność. Z PS 
2002, a teraz 2018, w spółpraco
waliśmy kilka lat. Ta współpraca 
jest sprawdzona i bardzo dobrze 
oceniana przez mieszkańców. Wy
starczy wejść na stronę Państwo
wej Komisji Wyborczej i połączyć 
wyniki kandydatów PO i PS 2018 
z roku 2014, a okaże się, że w mie
ście wygralibyśmy w 18 okręgach, 
a w powiecie nasz wspólny wynik 
byłby lepszy od PiS o ponad 1000 
głosów. To zobowiązuje i tego nie 
można zmarnować! Nie możemy 
zawieść ludzi, którzy na nas liczą 
Nie można dłużej pozwalać na za
mykanie szpitalnych oddziałów i 
zastawianie powiatowego majątku 
w parabankach.

I co teraz? Zostaliście z jednym 
radnym w Radzie Miasta Oleśni
cy i dwojgiem w Radzie Powiatu. 
Warto było tworzyć to nowe 
koło w tajemnicy przed resztą 
działaczy?...

W m ojej ocenie to było n ie 
uchronne. I nie statystyki są tu 
najważniejsze. Zarówno w powie
cie, jak i mieście, jest ta sama licz
ba radnych opozycji. Dziś mamy 
taką, a nie inną, sytuację. Zapew
niam pana jednak, że już niedługo 
emocje opadną. Będziemy konty
nuować naszą pracę. Najważniej
sze jednak jest to, żeby się dobrze 
przygotować do wyborów w 2018 
roku. Aby mieć dla naszych miesz
kańców najlepszą ofertę.

R ozm aw iał Roman Rybak

Sojusz idzie samodzielnie

Karaś (po lewicy) i Sikora (po prawicy) Czarzastego

SLD debatuje i zapowiada start w  
wyborach pod własnym szyldem.

Start w w yborach do rad sej
mików województw i powiatów

pod własnym szyldem, nowy mo
del funkcjonowania partii, plan 
działania na najbliższe miesiące/ 
lata - to efekt regionalnej narady 
przew odniczących powiatów i

kierownictw SLD z województw 
lubuskiego, dolnośląskiego, wiel
kopolskiego i zachodniopomor
skiego, która odbyła się w Grano
wie koło Łagowa Lubuskiego.

Obrady prow adził przew od
niczący SLD W łodzim ierz Cza- 
rzasty. Swoje wystąpienia mieli 
ta k ż e  e u ro p a rla m e n ta rz y śc i 
Krystyna Łybacka, Janusz Zemke 
i Bogdan Liberacki. Podczas spo
tkania wyrażono zaniepokojenie 
ogólnym stanem polskiej demo
kracji, zwolnieniami nauczycieli 
w związku z źle przygotowaną 
reformą szkolnictwa oraz pogar
szającą się pozycją Polski w Unii 
Europejskiej.

W obradach udział wzięli re
prezentanci powiatu oleśnickiego: 
Arkadiusz Sikora - sekretarz Rady 
Dolnośląskiej SLD i Michał Karaś 
- przewodniczący Rady Powiato
wej SLD w Oleśnicy.

(OAI)
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Wielkie wyjście Sama: Oni temu winni

15 osób wystąpiło z Platformy Obywatelskiej. To reakcja na odgórne roz
wiązanie koła partii. Autorytarne, niedemokratyczne - twierdzą byli już 
jego członkowie.

Piotr Pawłowski podpisał wystąpienie z partii jako pierwszy

W sobotę w samo południe na 
konferencji prasowej zorganizo
wanej w salce biblioteki przy ul. 
Reja w Oleśnicy 13 osób podpisało 
rezygnację z członkostwa w PO. 
Dwie - nieobecne - uczyniły  to 
wcześniej. Łącznie więc Platforma 
straciła w jednym momencie 15 
członków. Wśród nich tak znane 
z aktywności na lokalnej scenie 
politycznej osoby, jak były wice
burmistrz Oleśnicy, zarazem p.o. 
przewodniczącego Zarządu Po
wiatu Oleśnickiego PO, Piotr Paw
łowski, były wicestarosta i obecny 
radny powiatowy Sławomir Pytel, 
przew odniczący Koła M iejsko- 
-Gminnego PO w Oleśnicy Jaro
sław Kempa i sekretarz koła Grze
gorz Boś, radny powiatowy Adam 
Horbacz, radny miejski Wojciech 
Brym. Jak poinformował Adam 
Horbacz, swoje związki z PO zry
wają też dwaj radni, którzy formal
nie nie byli członkami tej partii, ale 
uzyskali mandat z jej poparciem i 
działali w klubach radnych PO 
- Marek Rubik (Rada Powiatu) i 
Marcin liski (Rada Miasta Oleśni
cy). Horbacz podziękował im za tę 
solidarność.

Co jest powodem takiego bez
precedensowego trzęsienia ziemi 
w lokalnej polityce? Wyjaśniali to 
zabierający głos uczestnicy konfe
rencji.

- Jest to wydarzenie historyczne, 
bo po kilkunastu latach rozstaję się 
z Platformą Obywatelską. Była to 
decyzja trudna. Chcieliśmy zostać 
w Platformie, ale decyzją Zarządu 
Krajowego stało się tak, że koło 
Platformy zostało rozwiązane, w 
sposób absolutnie niedem okra
tyczny - mówił Piotr Pawłowski. 
Poinformował, że do komisarza 
regionu dolnośląskiego Jarosła
wa Dudy zebrani w ystosują pi
smo, w którym wyjaśnią powody 
opuszczenia Platformy. Jest w nim 
mowa o zobowiązaniach wobec 
wyborców i odstąpieniu od we
wnątrzpartyjnej walki o zachowa
nie elementarnych zasad demokra

cji i ślepej lojalności wobec władz 
partyjnych. „Nie zgadzamy się z 
decyzją Zarządu Krajowego o roz
wiązaniu oleśnickich struktur PO 
i powołaniu nowego koła / zarządu 
powiatu, a tym samym ze zmianą 
władz powiatowych partii - czyta
my w piśmie. - Zmiany te dokona
no nie w drodze demokratycznej 
procedury wyboru, lecz na zasa
dzie rozwiązania autorytarnego. 
Decyzja o rozbiciu oleśnickiej PO 
zapadła w zaciszu gabinetów, co 
świadczy o braku przejrzystości i 
zaplanowanym działaniu. Niede
mokratyczna forma i styl, w jakim 
to uczyniono, wzbudził zdecydo
wany sprzeciw nie tylko nasz, ale 
również wielu oleśniczan - dotych
czasowych wyborców PO. Platfor
ma obecnie upodabnia się do PiS, 
co jest dla wielu członków i sym
patyków bardzo rozczarowujące".

Po wygłoszeniu tego oświadcze
nia podpisały się pod nim osoby 
występujące z partii. Jako pierw
szy zrobił to Piotr Pawłowski.

Do listu dołączone zostaną in
dywidualne oświadczenia o wy
stąpieniu z PO.

- Ze starego koła z dniem dzi
siejszym wychodzi 15 osób, pięciu 
spośród 7 członków Zarządu Po
wiatu [chodzi o zarząd PO - red.], 
w tym były przewodniczący [Pytel 
- red,], p.o. przewodniczącego, se
kretarz i dwóch członków. Spośród 
4 radnych powiatowych odchodzi 
dwóch i spośród 3 radnych miej
skich odchodzi dwóch - usłyszeli 
dziennikarze bilans „wyjścia".

- Na chw ilę o b ecn ą  nie ma 
żadnej decyzji, nie ma żadnych 
planów - poinform ow ał Adam  
H orbacz o dalszym  możliwym 
d zia łan iu  p olitycznym  grupy 
„wykluczonych". - Najważniejsza 
jest dalsza praca, dalszy rozwój. W 
jakich strukturach - nie jesteśmy w 
stanie na chwilę obecną odpowie
dzieć - wyjaśniał.

Byli ju ż  członkow ie PO k o 
mentowali jeszcze sytuację. Piotr 
Pawłowski stwierdził, że lokalne

struktury partii dobrze w ypeł
niały swoje zadanie, wygrywały 
wybory. Decyzja o rozwiązaniu 
koła była „olbrzymim zaskocze
niem" i została przyjęta z niedo
wierzaniem. - Dowiedzieliśmy się 
z mediów - oświadczył Pawłowski. 
Dodajmy, że to Panorama Oleśnicka 
ujawniła gry w Platformie i opisała 
scenariusz, który się ziścił.

- My dostaliśmy inform ację z 
gazet. To działanie miało szerszą 
skalę, było zaplanowane w 6 po
wiatach - mówił Wojciech Brym. 
Jak wyjaśnił, koła zostały rozwią
zane, a ich dotychczasowi człon
kowie mogą ponownie wypełnić 
deklarację członkowską i poddać 
się „weryfikacji". Brym uznał to za 
„kpinę". - My na pewno nie damy 
się rozegrać, będziemy razem jak 
tu wszyscy siedzimy działać. Czy 
powstanie z tego jakiś nowy pro
jekt, nie wiadomo - dodał radny 
miejski.

- Dla nas weryfikacja jest niezro
zumiała. My działamy od wielu 
lat. Można prześledzić wyniki wy
borów w gminie Dziadowa Kłoda. 
One mówią same za siebie - mówił 
Sławomir Pytel.

- Zamyka się jakiś rozdział, co 
nie znaczy, że nie będzie nowego 
rozdziału... - zakończył konferen
cję Jarosław Kempa.

K rzysztof Dziedzic

j>  Tel. 314-95-49,
0-606-87-42-72

BAZAR ZA BRAMA
Oleśnica 
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OKNA -PCK 
ŻALUZJE 
R A T Y !

WYKONUJEMY
POSADZKI

MIK0KRETEM

Nowe władze lokalnej Platformy 
za re a g o w a ły  b łyskaw iczn ym  
ośw iad czen iem  na w y jś c ie  z 
partii 15 członków. Napisały, że 
to oni rozbijali PO.

„D zisie jsze d zia łan ia  części 
członków PO są następstwem po
stawy Piotra Pawłowskiego, który 
- będąc wiceprzewodniczącym lo
kalnych struktur - w 2014 r. w wy
borach samorządowych nie poparł 
koalicjanta, z którym współpraco
wał przez 8 lat [Jana Bronsia i PS 
2018 - red.], có wydawałoby się na
turalne. Ku ogromnemu zdziwie
niu dużej części lokalnej sceny po
litycznej poparł szefa powiatowych 
struktur PiS. Efektem tych działań 
było zwycięstwo PiS zarówno w 
mieście jak i powiecie" - tak zaczy
na sie oświadczenie, sygnowane 
przez Roberta Sarnę, przewodni
czącego PO w powiecie oleśnickim. 
Nowe władze lokalnej Platformy 
wydały je 2 godziny po informacji 
o wyjściu z partii 15 członków.

Czytam y w nim  dalej: „Taka 
postawa części władz Platformy 
już wówczas rodziła wiele niepo
trzebnych negatywnych napięć i

emocji w oleśnickim kole PO. Po 
przejęciu władzy przez PiS próbo
waliśmy konsolidować grupę, by 
działać jako skuteczna, wyrazista 
i merytoryczna opozycja. Niestety, 
z ogromną przykrością i zaskocze
niem odebraliśmy informację, że 
w Platformie, również oleśnickiej, 
rozpoczęły się działania mające 
na celu budowę konkurencyjnego 
projektu".

Ostatnia konkluzja oświadcze
nia jest taka: „Nie chcemy powie
lać schematu z 2014 roku. Idziemy 
mocną grupą do przodu. Konso
lidujemy różne środowiska. Jest 
nas zdecydowanie więcej niż do
tychczas. Gromadzą się wokół nas 
ludzie otwarci i pracowici, którzy 
chcą odsunąć PiS od władzy. To 
nie Platforma Obywatelska zdecy
dowała, że ci działacze właśnie się 
z niej wypisali. To oni sami z niej 
zrezygnowali już wcześniej (przed 
kilkoma miesiącami), działając na 
jej szkodę i prowadząc rozmowy, 
które miały na celu rozbicie naszej 
grupy".

Jak komentuje je Piotr Pawłowski, 
wieloletni lider PO, który też z par
tii odszedł - czytaj poniżej. (ror

Grzegorz Schetyna powierzył misję Robertowi Sarnie

Pawłowski: Sarna mija się 
z prawdą
Czy Piotr Pawłowski poparł sze
fa PiS-u w  wyborach na burm i
strza, a odchodzący z Platformy 
„prowadzili rozmowy, które mia
ły na celu rozbicie grupy”?

„D zisiejsze d zia łan ia  części 
członków PO są następstwem po
stawy Piotra Pawłowskiego, który, 
będąc wiceprzewodniczącym lo
kalnych struktur w 2014 r. w wy
borach samorządowych, nie poparł 
koalicjanta, z którym współpraco
wał przez 8 lat (...), ale poparł szefa 
powiatowych struktur PiS" - czyta
my w oświadczeniu nowych władz 
Platformy. Podpisał je przewodni
czący Robert Sarna.

Jak Pan to skomentuje? Poparł 
Pan Michała Kołacińskiego? - za
pytaliśmy niedawnego lidera PO.

- Pan Robert Sarna mija się z 
prawdą. Czy jest gdzieś oficjalne 
poparcie Michała Kołacińskiego 
na burmistrza przez Piotra Paw
łowskiego? Niech wskaże takie 
źródło, bo ja takiego nie znajduję! 
Przecież neutralność była decyzją 
Rady Powiatu PO! - mówi stanow
czo radny. - Nie będę wdawać się 
w grę w zajem nego obrzucania 
insynuacjami. Jak widać Platfor

ma O byw atelska skupiona jest 
wyłącznie na obsadzaniu w irtu
alnych stanowisk w sytuacji, gdy 
do wyborów są dwa lata. Sugeruję 
skupić się na pracy dla mieszkań
ców - dodaje.

We wspomnianym oświadcze
niu znalazł się też passus: „To nie 
Platforma Obywatelska zdecydo
wała, że ci działacze właśnie się 
z niej wypisali. To oni sami z niej 
zrezygnowali już wcześniej (przed 
kilkoma miesiącami), działając na 
jej szkodę i prowadząc rozmowy, 
które miały na celu rozbicie naszej 
grupy".

Jakie to były rozmowy? Z kim? 
Jaki konkurencyjny projekt budu
jecie? - pytamy Pawłowskiego

- Nie było żadnego konkurencyj
nego projektu, ani rozmów z kim
kolwiek na ten temat! - stwierdza 
wzburzony rajca miejski. - Trudno 
komentować niesprawdzone i wy
dumane informacje. Po raz kolejny 
podkreślę, iż nie planowaliśmy 
opuszczenia Platformy Obywa
telskiej. Nasze wyjście to skutek 
skandalicznej decyzji o rozbiciu PO 
podjętej w zaciszu gabinetów przez 
pana Roberta Sarnę i członków no
wej PO. (ror)

http://www.olesnica24.com
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Nie zabierajcie 
nam domu!
- Placówkę traktujemy jako swój dom, czujemy się w niej dobrze i bez
piecznie - mówią. Ale ten dom zostanie im zabrany. Dlaczego?

Placówka nr 4, podlegająca Cen
trum Administracyjnemu Obsługi 
Placówek Opiekuńczo-Wychowaw
czych w Bierutowie, to mieszkanie 
przy ulicy Moniuszki 42/6 w Oleśni
cy. Powstała w związku ze zmiana
mi w 2014 roku oraz ideą wyjścia 
z dziećmi w środowisko. Zostały 
doń skierowane dzieci z terenu 
naszego powiatu, które w tamtym 
okresie przebywały w placówkach 
opiekuńczo - wychowawczych w 
powiatach ościennych. Mieszka i 
żyje w nim sześcioro nastolatków. 
W piątek wieczorem jak grom z ja
snego nieba spadła na nich wiado
mość, przekazana przez jednego z 
czworga wychowawców, że

ich dom zostanie  
zlikw idow any...

- Dowiedzieliśmy się, że nie ma 
dzieci w domu dziecka i dlatego nas 
zamykają. Bo nie opłaca się prowa
dzić naszej placówki. My mamy zo
stać przeniesieni do domu dziecka 
w Bierutowie, a w tym mieszkaniu 
będą pełnoletni, którzy kontynuują 
naukę - mówią Panoramie wycho
wankowie.

I tłum aczą, czemu protestują 
przeciwko tej decyzji.

- To nasz dom. Nie chcemy iść 
do Bierutowa, nie dogadujemy się 
z tamtymi uczniami, oni mają o 
nas złe zdanie, że jesteśmy jakimiś 
pupilkami, bo trafiliśmy do tego 
mieszkania - tłumaczy Jowita Mi- 
ter.

Dlaczego likwiduje się ich dom?
- Na wspólnym spotkaniu ze sta

rostą oraz dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie podję
to decyzję o likwidacji Powiatowej 
Placówki Opiekuńczo - Wycho
wawczej nr 4 w Oleśnicy ze wzglę
dów ekonomicznych: zbyt wysoki 
koszt utrzymania wychowanka 
w placówce -  6 wychowanków i 4 
pracowników -  opieka całodobowa 
oraz, a może przede wszystkim, z 
powodu zmniejszającej się liczby 
wychowanków w placówkach opie

kuńczo -  wychowawczych -  wyja
śniał Panoramie Paweł Wolko, dy
rektor Centrum Administracyjnego 
Obsługi Placówek Opiekuńczo-Wy
chowawczych w Bierutowie. - Obec
nie na 58 regulaminowych miejsc w 
placówkach zajętych jest 46. A i ta 
liczba ulega powoli zmniejszaniu 
ze względu na odejścia wychowan
ków z placówek -  usamodzielnie
nie, odejścia do domu rodzinnego 
- dodaje.

- W związku z racjonalnością, z 
punktu widzenia ekonomicznego, 
funkcjonowania placówek i wol
nymi miejscami (25 zajęte na 30 
regulaminowych w Placówce nr 
1) wychowankowie Placówki nr 4 
będą przeniesieni do Placówki nr 1 
w Bierutowie - przyznaje. I jeszcze 
raz podkreśla: „Brak jest powodów 
ekonomicznych, utrzymywanie Pla
cówki i jej pracowników, w której 
brak jest dzieci". Potwierdza też, że 
pomysłem Centrum na utrzymanie 
Placówki nr 4 jest propozycja, aby 
została ona przeznaczona na miesz
kanie dla pełnoletnich usamodziel
niających się wychowanków placó
wek.

Cała szóstka z Moniuszki - Wik
toria Tułacz, Nicoletta Pawłowicz, 
Jowita Miter, Iza Namiel, Artur Beer 
i Krzysztof Maury - napisała petycję 
do starosty Kocińskiego i PCPR-u, 
prosząc o nielikwidowanie Placów
ki nr 4.

Napisali w niej m.in.: „Placówkę

traktu jem y jako  swój 
dom,

czujemy się w niej dobrze i bez
piecznie. Jesteśmy w nielicznym 
gronie zaufanych osób. Tworzymy 
rodzinę. Placówka zapewnia nam 
lepsze warunki edukacyjne i roz
wojowe, mamy więcej możliwości 
na zdobywanie nowych doświad
czeń życiowych. Wychowawcy 
chętnie służą nam pomocą, przy
gotowują nas do wejścia w dorosłe 
życie. Będąc w Placówce nr 4, mamy 
wszystko na miejscu, m.in. szkołę,

Dzik pod koła, auto w rowie

pracę, przyjaciół, jak i również ro
dzinę. Każdy z nas ma swój własny 
bagaż doświadczeń, zmiana otocze
nia wpłynie na nas niekorzystnie".

Co o tej argumentacji sądzi dy
rektor Wolko?

- Cóż, zmiana otoczenia, wyrwa
nie ze środowiska i - potwierdzam 
jako dyrektor Centrum - bardzo do
bre funkcjonowanie wychowanków 
tej placówki było rzeczywiście ideą 
stworzenia placówki w Oleśnicy - 
przyznaje Paweł Wolko. - Jednak sy
tuacja społeczna, niż demograficz
ny i zwiększona praca asystentów 
rodzinnych w ośrodkach pomocy 
społecznej spowodowały zderze
nie naszej idei placówki w Oleśnicy 
z ekonomią. Niestety, na tym polu 
przegrywamy... Powiat oleśnicki 
przeznaczał na opłaty za ich pobyt 
w tych placówkach większe kwoty 
niż koszt utrzymania wychowanka 
w placówce w Bierutowie. Teraz 
Centrum zostało zobligowane do 
racjonalizacji działań ekonomicz
nych placówki oraz reorganizacji 
miejsc we wszystkich placówkach 
opiekuńczo-wychowawczych i re
gulaminowe ich wykorzystywanie.

I deklaruje: „Podobną atmosferę 
będziemy się starali, jako pracow
nicy placówki, stworzyć również w 
Bierutowie".

Ze swoją petycją młodzież poszła 
do PCPR-u i Starostwa.

- Dyrektor Beata Krzesińska ode
słała nas do starosty. Byliśmy u wi- 
cestarosty [starosta jest na urlopie]. 
Był zajęty. Umówiliśmy się na środę. 
- mówią nam nastolatkowie.

■
Ekonomia jest nieubłagana. Ale 

podopieczni Placówki nr 4 mają w 
większości po 15 -16 lat. Czy powiat 
nie jest w stanie wysupłać środków 
jeszcze na 2-3-letnie koszty utrzy
mania istniejącego stanu rzeczy? 
Otwarte jest tu pole do analizy sytu
acji przez Adama Jednoroga, prze
wodniczącego Komisji Zdrowia i Po
mocy Społecznej oraz jej członków z 
Rady Powiatu. Roman Rybak
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W piątek około godziny 18 doszło do wypadku między Spalicami a 
Cieślami, na trasie dawnej drogi nr 8. Chevrolet aveo uderzył w prze
biegającego przez jezdnię dzika i wpadł do przydrożnego rowu. Dzik 
nie przeżył zderzenia. Kierująca aveo doznała lekkich obrażeń ciała. 
Pasażerka chevroleta wyszła z wypadku bez szwanku. (OAI)

Wielkie zwroty 
w Lidlu
Wyjątkowa promocja wzbudziła  
wyjątkowe em ocje. Do najbar
dziej agresyw nego klienta ka
sjerka wezwała policję.

Pomysłodawca promocji praw
dopodobnie nie przewidział, z ja
kim typem klientów będzie miał 
do czynienia...

Lidl zaproponow ał klientom  
możliwość zwrotów produktów 
marki Lidl zakupionych w ter
minie od 27 października do 30 
listopada. Za zwrócony produkt 
klient dostawał zwrot pieniędzy. 
Musiał tylko przedstawić opako
wanie zwracanego produktu (jego 
zawartość mogła być w stanie nie
naruszonym, częściowo zużytym, 
bądź zużytym). Czyli - „jak ci nie 
smakuje, to zwracamy kasę" - tak 
można lapidarnie scharakteryzo
wać promocję.

W poniedziałek  m ieszkańcy 
Oleśnicy i okolic gremialnie ruszy

li, aby dokonać wielkich zwrotów. 
Wielu, zaraz po zakupach, już na 
parkingu, dokonywało cwaniac
kiego zabiegu, polegającego na 
opróżnianiu zawartości oryginal
nych opakowań i ustawianiu się w 
kolejce po zwrot obiecanej należ
ności...

Po kilku godzinach oleśnicki 
Lidl szturmowały setki skuszo
nych łatwym zarobkiem osób. Po
dobno były przypadki zwrotów 
po kilkaset złotych (!). Przed kasa
mi dochodziło do ostrej wymiany 
zdań i przepychanek.

Rzeczniczka Komendy Powiato
wej Policji Aleksandra Pieprzycka 
potwierdza, że w pewnej chwili 
atmosfera w markecie była tak go
rąca, że konieczna była interwencja 
stróżów prawa. Policję wezwała 
kasjerka - jeden z klientów był tak 
agresywny, że musieli go uspokoić 
funkcjonariusze...

(hag)

Czesław Ćwikiewicz (Marek Laryś) trafił na intensywną terapię

Czesław Ćwikiewicz ma romans 
z żoną eks-boksera. Czy to on 
jest mordercą? W roli Ćwikiewi- 
cza - Marek Laryś...

„Zgodnie z moją wcześniejszą 
zapowiedzią dotyczącą niespo
dzianki filmowej zapraszam do 
obejrzenia w TV4 35 odcinka seria
lu „Sprawiedliwi - Wydział Kry
m inalny" - napisał na Fb Marek 
Laryś, nauczyciel WF w sycow- 
skim ZSP, były radny wojewódzki 
i powiatowy.

Rzeczywiście, Laryś pojawił się 
w Kryminalnych. W roli... trenera

boksu Czesław a Ćw ikiew icza. 
Ma on romans z żoną mężczyzny 
znęcającego się nad rodziną. Dam
skiego boksera znaleziono mar
twego na dachu. Podejrzenie pada 
na Ćwikiewicza. Zwłaszcza że ten 
przyznaje się do pobicia mężczy
zny. Ale mordercą okazuje się jed
nak ktoś inny...

Larysia oglądamy w scenach w 
salce gimnastycznej, w której w 
trakcie treningu przepytują go pro
wadzący śledztwo policjanci, oraz 
w szpitalu, do którego trafił po po
biciu przez brata zamordowanego...

(ror)

Z okazji Jubileuszu 55- lecia Spółdzielni Mieszkaniowej 
„Zacisze” w Oleśnicy

gratulacje, wyrazy uznania oraz życzenia dalszych sukcesów 
zawodowych i osobistych Radzie Nadzorczej, Zarządowi 

oraz pracownikom 
składa

Dyrektor Zakładu Budynków Komunalnych w Oleśnicy 
wraz z załogą.

Niech dotychczasowy dorobek oraz zdobyte doświadczenie będą 
fundamentem dla nowych inicjatyw na następne lata !

http://www.olesnica24.com
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Za śmieci zapłacimy więcej?
Obecna stawka 10 zł miesięcznie

- Zwołałem posiedzenie Komisji 
na okoliczność tego, że dochodzą 
sygnały ze spółki MGK, jak i Wy
działu Finansowego ratusza, że 
stajemy przed obliczem wzrostu 
opłat śmieciowych. Dla mnie są to 
sygnały niepokojące. Poprosiłem
0 wyjaśnienie sytuacji - tak prze
wodniczący Dam ian Siedlecki 
wyjaśniał swoje intencje na posie
dzeniu Komisji Ładu Przestrzenne
go i Urządzeń Komunalnych Rady 
Miasta Oleśnicy w poniedziałek 7 
listopada. Dodajmy, że było to po
siedzenie wcześniej nieplanowane, 
bowiem takie odbywają się raz w 
miesiącu tuż przed sesjami samo
rządu. Tymczasem sesję mieliśmy 
parę dni temu, a kolejna będzie 
pod koniec listopada.

Skład uczestników Komisji też 
nie było zwyczajny. Nie dość, że 
jej członkowie stawili się w kom
plecie, to jeszcze obecni byli bur
mistrz, wiceburmistrz, skarbnik 
miasta i naczelnik Wydziału Dzia
łalności Gospodarczej i Porząd
ku Publicznego oraz pracownica 
W ydziału, prezes i w iceprezes 
Miejskiej Gospodarki Komunalnej 
sp. z o.o. oraz kierownik Zakładu 
Oczyszczania Miasta, a nawet dwaj 
znani działacze Razem dla Oleśni
cy, byli radni - Ryszard Siwecki i 
Andrzej Sowa.

Skąd taka mocna reprezentacja
1 nadzwyczajne zainteresowanie? 
Sprawa ma polityczne tło. Przypo
mnijmy - temat wysokości opłat za 
śmieci był elementem ostrego spo
ru pomiędzy byłym burmistrzem 
Janem Bronsiem a jego przeciwni
kami, dziś sprawującymi władzę. 
W ystarczy przypom nieć teksty 
Daniela Siedleckiego z 2013 i 2014 
roku (patrz - ramka). Dziś role się 
odwróciły - teraz ugrupowanie 
Siedleckiego ma podnieść ceny za 
odpady, a ugrupowanie Jana Bron- 
sia może zaprotestować.

- To, co zbieramy z opłat, powin
no wystarczyć na funkcjonowanie 
całego systemu [rozliczania gospo
darki odpadami - red.]. Po anali
zach za 2015 i 2016 rok mamy jasne 
dane finansowe, że

ten  system  się  
nie bilansuje.

Stoimy w obowiązku, żeby do
stosować ceny, aby system się bi
lansował - nie pozostawiał złudzeń 
burmistrz Michał Kołaciński, któ
ry zabrał głos po przewodniczą
cym Komisji Ładu. Ton jego głosu 
zdradzał, że nie jest mu łatwo ogło
sić radnym taki komunikat.

W yjaśnianie sprawy kontynu
ował naczelnik Wydziału Dzia
łalności G ospodarczej M arcin  
Krawczyk. - W roku przyszłym 
b ęd ziem y  m ie li sy stem  n ie -

odbiór śmieci segregowanych jest zagrożona!

Działaliście na niekorzyść spółki dla utrzymania 50 miejsc pracy? - pytał kierownictwo MGK Andrzej Sowa

domknięty, będziemy mieli stratę 
- oznajmił. Przypomniał, że ideą 
„systemu" jest pokrywanie kosztu 
z opłat od mieszkańców. - Rachu
nek jest prosty. W roku przyszłym 
strata wyniesie ok. 762.000 zł - po
informował Krawczyk. Dodał, że 
w systemie dotyczącym odpadów 
zarejestrowanych jest 31.700 osób
1 liczba ta jest stała od początku 
obowiązywania nowych regula
cji. Istnieje „dość znaczna" różni
ca między tą liczbą a liczbą osób 
zam eldow anych, na co składa 
się wiele przyczyn. Urzędnicy są 
jednak „w miarę przekonani", że 
liczba osób zgłoszonych do rozli
czenia kosztów odpadów jest rze
czywista. Potwierdzają to dane o 
zużyciu wody, którymi dysponuje 
MGK. Na koszty obsługi systemu 
składają się też koszty 2 i 3/4 eta
tu, druków, opłat pocztowych i 
komorniczych, sprzętu kompute
rowego. Naczelnik stwierdził, że 
koszt 13,50 zł miesięcznie od oso
by [za odpady segregowane - red.] 
„zbilansuje nam system", a stawka 
12 zł „zbliża nas do zbilansowa-
_ i _//ma .

- Koszty w granicach 12 zł po
krywają faktury, które wystawiają 
MGK i Olszowa przy założeniu, 
że koszty MGK są na tym samym 
poziomie. To jest niezbędne, ponie
waż MGK podpisywało umowę w 
innych realiach. Funkcjonowało 
wysypisko w Smolnej i koszt za
gospodarow ania odpadów był 
mniejszy niż dzisiaj w RIPOK-u 
[regionalna instalacja przetwarza
nia odpadów komunalnych, która 
znajduje się w Olszowej - red.] - po
nownie zabrał głos burmistrz.

Problem w idziany od strony 
MGK objaśnił prezes Waldemar 
Zarębski. Przypomniał, że pierw
szy przetarg na zbiórkę i transport 
odpadów wygrała MGK ze stawką
2 min zł, przy stawce konkurencyj
nej Alby 4 min. - Koszt leży gdzieś 
pośrodku - 2,8 min - stwierdził 
prezes. Poinformował, że przedsię
biorstwu brakowało 1,4 min, ale po

Do urn za 80 dni
To już pewne - 29 stycznia odbę
dą się wybory uzupełniające w 
okręgu nr 18 w Oleśnicy.
Panoram a spekulowała, że wybory 
odbędą się 29 stycznia lub 5 lutego. 
W poniedziałek portal olesnica24. 
com ujawnił, że do urn mieszkańcy 
9 oleśnickich ulic pójdą w niedzielę 
29 stycznia.

Przypomnijmy, że wakat w Radzie 
Miasta powstał po śmierci Józefa 
Stojanowskiego. Głosować będą 
mieszkańcy ulic: Bratniej, Fryderyka 
Chopina, Jerzego Bocka, Juliusza 
Słowackiego, Krótkiej, Kruczej, 3 
Maja od nr 15 do 29 i od nr 42 do 
55, Ptasiej, Wałowej, Wałów Jagiel
lońskich. (ror)

redukcji kosztów zeszło do straty 
ok. 800 tysięcy za 8 miesięcy.

- Ze straty 1,4 min zejdziemy do 
0,5 min, pod warunkiem że kon
trakt z miastem będzie wyższy o 
600 tysięcy - stwierdził wiceprezes 
ds. finansowych spółki Sławomir 
Wers. - Jest to chyba przerażające 
dla państwa. Takie są faktyczne 
koszty - skomentował. Przypo
mniał, że w pierwszym przetar
gu spółka podała niską cenę, bo 
była konieczność ratowania miejsc 
pracy dla ok. 50 osób. MGK miało 
wówczas dochody z wysypiska 
w Smolnej, które obecnie jest nie
czynne. - Ta sytuacja jest kontynu
owana przez lata.

Zgadzaliśm y s ię  na 
potężny deficyt

- ujawnił wiceprezes. Dodał, 
że spółce grożą ogromne sankcje 
karnoskarbowe za podpisywanie 
tak niekorzystnych kontraktów. - 
Nowe przepisy prawa powodują, 
że fiskus bardzo zwraca uwagę na 
dochód z podatków. Okradamy fi
skusa. Niestety, nie możemy tego 
robić. Nie możemy podpisywać 
kontraktów ze stratą. Nie można 
ukryć takiej umowy - mówił Wers. 
Dorzucił, że MGK obserwuje ten
dencję wzrostową w zakresie ilości 
śmieci. Było na początku 530 ton, 
obecnie na pewno będzie ponad 
600, przy tej samej cenie. Podwo
iła się w tym roku ilość odpadów 
wielkogabarytowych (mebli itp.). 
W cenie jest prowadzenie punktu 
selektywnej zbiórki odpadów z 22 
ich frakcjami.

Damian Siedlecki dociekał, dla
czego w cześniej strata była ak

ceptowana i można było obniżyć 
stawki czynszowe. Prezes odpo
wiedział, że MGK zagospodaro
wywało odpady w Smolnej i przy
chody spółki mogły pokryć stratę. 
Kiedy powstała Olszowa, odpadło 
spółce zagospodarowywanie od
padów.

- Postulowałam, żeby nie ob
niżać ceny do 10 zł i kumulować 
zyski. Na początku MGK mogła 
się zbilansować, odbierała, trans
portowała i zagospodarowywała 
odpady w Smolnej - w yjaśniała 
skarbnik  Joanna Jarosiew icz. 
Wskazała, że zamknięcie Smolnej i 
zwiększenie ilości śmieci to są dwa 
czynniki, które miały wpływ na 
podrożenie kosztów. Według niej 
„docelowa prawidłowa cena" to 
15 zł od osoby. - To nie jest system 
tani - dodała. Wiceprezes Wers po
twierdził, że stawka powinna wy
nosić ponad 15 zł na osobę, „żeby 
zbilansować na zero".

- Dyskusja na temat śmieci była 
w atm osferze przedw yborczej. 
Czy ktoś słuchał racjonalnych ar
gumentów? Nikt mnie nie słuchał 
- mówiła Joanna Jarosiewicz. Ale 
dodała, że obniżając stawkę z 13 do 
10 zł ówczesny burmistrz podjął 
decyzję zgodną z prawem.

- Aż 600 tysięcy nie udało się 
zwindykować. Dla m nie to jest 
kuriozalna sytuacja - odniósł się 
do inform acji o zaległościach z 
płatnościami za odpady Andrzej 
Sowa. - Jak te straty udawało się 
wam ukryw ać przed radą nad
zorczą? Działaliście na niekorzyść 
spółki dla utrzymania 50 miejsc 
pracy? - stawiał pytania kierow
nictwu MGK.

- Alba MGK deptała po piętach. 
MGK w przetargu  na odbiór i 
transport dało niską cenę, żeby 
wygrać z Albą, żeby spółka świad
czyła u sługi swojemu m iastu. 
MGK kompensowała sobie stratę 
na zagospodarowaniu w Smolnej - 
odsłaniała kulisy skarbnik. - Czyli 
nieuczciwa konkurencja? - zapytał 
Sowa. - Zgadza się - przyznał Wers.

Aleksander Chrzanowski oce
nił, że „może to był zły ruch", bo 
Alba wygrała w gminie i „wyłoży
ła się". - Może MGK mogłoby prze
jąć i w Oleśnicy - zastanawiał się.

Była też dyskusja o różnicy ceny 
dla domów jednorodzinnych i 
zabudowy wielomieszkaniowej. 
Wiceprezes MGK poinformował, 
że koszt wywozu z domków jest 
ok. 30 % wyższy. Zastanawiano się 
też nad częstotliwością wywozu 
śmieci, nad perspektywą budowy 
spalarni.

- Co by było, jeś li opłaty  za 
śmieci nie zostaną podniesione?
- zapytał Siedlecki. - Złożymy w 
najbliższym postępowaniu prze
targowym ofertę, która będzie dla 
spółki opłacalna - odparł Wers.

Andrzej Sowa poddał w wątpli
wość sytuację, kiedy koszty syste
mu bazują na wartościach poda
nych przez MGK, które wygrało 
wszystkie przetargi. - Może warto 
się zastanowić, czy odłożyć proces 
do momentu organizacji kolejne
go przetargu i dać szansę innym 
podmiotom - zgłosił swój postulat. 
Joanna Jarosiewicz oceniła, że to 
byłaby „gra va banąue", ale ogło
szenie przetargu jest możliwe, tyle 
że radni będą musieli zaakcepto
wać jego wynik, nawet jeśli będzie 
niekorzystny.

- Co będzie, jeśli Rada się nie 
zgodzi? - powtórzył pytanie Sie
d leckiego Sowa. Skarbnik  od
powiedziała, że różnica między 
kosztem a wpływami za odpady 
zostanie wykazana w projekcie 
budżetu i będzie wyjaśniony jej po
wód. Ta różnica będzie niezgodna 
z ustawą o utrzymaniu czystości.
- Zobaczymy, co zrobi Regionalna 
Izba Obrachunkowa. Może miasto 
będzie mogło dopłacać. Może wy
emitujemy więcej obligacji, czyli 
zaciągniemy zobowiązania - od
parła.

Komisja nie przyjęła żadnego 
stanowiska, nie było żadnego gło
sowania. To na pewno nie ostatnia 
dyskusja na ten temat. Zapowiada 
się jeszcze bardziej gorąco.

K rzysztof Dziedzic

Do tem atu będziem y wracać  
w  kolejnych num erach

Dam ian S ied leck i p isał o cenach za śm ieci
15 czerwca 2013 roku
Jeśli stawka 13 zł zostanie utrzymana, to będzie to nic in
nego, jak haracz ściągany przez urzędników, którego celem 
będzie ratowanie budżetu w czasach kryzysu. Takie ekstra 3,6 min zl to 
łakomy kąsek -  mógłby to być niezły zastrzyk łatwej gotówki do miejskiej 
kasy. Jednak ja, jako podatnik i płatnik, na taki haracz zgodzić się nie mogę! 
Dlatego też oczekiwałbym, że w najbliższym czasie wysokość 
opłaty za wywóz śmieci zostanie radykalnie zmniejszona

19 lutego 2014 roku
Projekt uchwały, który zakłada obniżenie stawki ulgowej za odpady 
zbierane w sposób selektywny -  z 13 na 10 PLN -  trafił dziś do radnych. 
Stawka podstawowa -  za odpady zmieszane -  pozostanie bez zmian. 
Przypomnę tylko, że jeszcze w zeszłym roku Burmistrz Jan Bronś mówił 
o tym, że śmieci w Oleśnicy i tak są tanie. Pozostawał niewzruszony 
na apele mieszkańców wspólnot mieszkaniowych, którzy domagali 
się obniżenia stawek, na co przedstawiali Burmistrzowi merytoryczne 
argumenty. Po konferencji prasowej, na której przedstawiłem konkretne 
wyliczenia, w których opierałem się na oficjalnych danych z Urzędu Mia
sta i MGK sp. z o.o., radni koalicji -  z błogosławieństwem Burmistrza 
-  nie wyrazili woli merytorycznej dyskusji nad projektem uchwały w tej 
samej sprawie, złożonym przez radnych opozycji. Na grudniowej sesji

RM Przewodniczący Ryszard Zelinka w porozumieniu z Burmistrzem 
dokonywał iście karkołomnych ewolucji, byle tylko nie dopuścić opo
zycyjnego projektu pod obrady. W międzyczasie ukazał się całkowicie 
odjechany wywiad z Burmistrzem, w którym mieszkańców Oleśnicy, 
domagających się obniżenia stawek, nazwał „śmieciowymi oponenta
mi". Zadeklarował też, że wysokości stawek zostaną zweryfikowane 
PO zakończeniu I kwartału bieżącego roku. Pan Burmistrz chyba nie 
wytrzymał presji, jaką wywierali na nim „śmieciowi oponenci”, i sam 
przygotował uchwałę obniżającą stawkę do poziomu 10 złotych i sam 
złożył ją  pod obrady Rady Miasta już teraz, a więc PRZED upływem 
I kwartału. Nie wiem jeszcze, czym różni się projekt złożony przez 
Burmistrza od projektu radnych opozycji z grudnia (po autopoprawce 
na 10 PLN)? Kopletnie nie rozumiem, dlaczego w grudniu obniżenie 
stawek -  pomimo oczywistych argumentów -  było niemożliwe, a teraz 
-  po zaledwie 2 miesiącach -  nagle stało się możliwe? Przypadek? 
Raczej polityczna gra... Fakt jest faktem: inicjatorzy obywatelskiej ak
cji, członkowie wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni mieszkaniowej 
odnieśli sukces! Bo oto niewzruszony Burmistrz dał sygnał do 
obniżenia stawek śmieciowych; a przecież mieszkańcy z p. 
Stanisławem Palmą na czele, o takiej możliwości wiedzieli 
już dawno. I o tę obniżkę wnioskowali już w połowie ubiegłego roku. 
Zwracam uwagę: to sukces MIESZKAŃCÓW, nie Jana Bronsia!
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Grono uhonorowanych spółdzielców było spore

Oleśnicka Spółdzielnia Mieszkaniowa „Zacisze” świętowała 55-lecie istnienia. Jubileuszowe spo
tkanie w lokalu Garden było okazją do wielu wspomnień.

Na początku jubileuszowego 
spotkania głos zabrał prezes SM 
„Zacisze" Wojciech Świtoń. - 55 lat 
to nic wobec wieczności, ale w wy
miarze ludzkim to jest już niezły 
kawałek czasu, można powiedzieć 
wiek dojrzały. Mnie osobiście nie 
udało się takiego wyniku jak Jubi
latka osiągnąć, ale staram się -  roz
począł z humorem. Prezes mówił
0 tym, że Spółdzielnia, jej członko
wie i pracownicy, na przestrzeni lat 
mieli okazję przeżyć wiele sytuacji 
dobrych, ale też i gorszych. - Były 
dni radości z każdego wybudowa
nego i zasiedlonego mieszkania.
Były też te gorsze dni, związane z 
krachem poprzedniego systemu 
gospodarczego, galopującą inflacją i 
załamującym się systemem budowy 
mieszkań. Jednak dzięki mądrości, 
zaangażowaniu i rozsądkowi uda
ło się przetrwać ten trudny okres -  
wspominał. Jak się okazuje, zahar
towana na przestrzeni dziesięcioleci 
spółdzielnia potrafiła odnaleźć się 
w nowych czasach. -  Od kilkuna
stu lat spółdzielnia płynie po spo
kojniejszych wodach, odnaleźliśmy 
się w gospodarce wolnorynkowej.
Nasze zasoby są w dobrym stanie, 
planujemy kolejne inwestycje i re
monty naszych zasobów. Spółdziel
nia przeciera szlaki wspólnotom 
mieszkaniowym, które podglądają
1 naśladują nas w wielu sprawach.
-  z dumą przekonywał W. Świtoń.
A jaka przyszłość czeka „Zacisze"?
-  Po latach traktowania spółdziel
czości jako reliktu przeszłości, 
który miał być zlikwidowany, w 
środowisku spółdzielczym poja
wiła się nadzieja na normalność.
Nadchodząca 5-latka to czas małej 
rewoluq’i, polegającej na wykonaniu 
instalacji ciepłej wody użytkowej w 
naszych budynkach. Bacznie przy
glądamy się też programom miesz
kaniowym i propozycji powrotu 
do budowy mieszkań lokatorskich.
Oprócz wymiernego efektu w po
staci budowy mieszkań dla osób 
mniej zamożnych może uda się 
przywrócić „normalne" postrzega
nie spółdzielczości i zobaczyć w nas 
zaangażowanych ludzi, dbających 
przede wszystkim o dobro człon
ków spółdzielni -  nakreślał plany 
prezes zarządu.

Listopadowy czas skłonił władze 
„Zacisza" do wspomnienia zasłużo-

IT tl olesnica24.com
Humory wszystkim dopisywały

nych dla spółdzielni ludzi, którzy 
już odeszli - prezesów: Piotra Se
bastiana, Józefa Muraczewskiego, 
Józefa Menzla, Bolesława Dopiera- 
łę, Stanisława Kasperka oraz pra
cowników: Bogusława Gruszczyń
skiego, Tadeusza Tatara, Zdzisława 
Tarnowskiego, Henryka Wolniaka, 
Jana Brzóskę, Teresę Kozłowską, 
Halinę Bagińską, Ewę Brodalę, 
Krystynę Pilarczyk. -  Myślę, że w 
pamięci tu obecnych jest jeszcze 
wiele innych nazwisk osób zwią
zanych z naszą spółdzielnią, którzy 
znaleźli inną, już nie spółdzielczą, 
kwaterę... A może tam, po drugiej 
stronie, też mają spółdzielnię? - po 
słowach prezesa na sali nastąpił 
moment zadumy.

Wojciech Świtoń podziękował 
wszystkim zebranym za przyby-

Stanisław Garbicz odnalazł się w jubileuszowej publikacji

cie, życzył miłej zabawy i tego, by 
wszyscy mogli zebrać się w tym 
samym gronie za 5 lat, na kolejnym 
jubileuszu „Zacisza"

Lista znakomitych gości była 
długa. Na jubileuszowe spotkanie 
przybyli: dr Jerzy Jankowski, prze
wodniczący Zgromadzenia Ogól
nego Krajowej Rady Spółdzielczej 
oraz prezes Związku Rewizyjnego 
Spółdzielni Mieszkaniowych RP, 
Jerzy Gracz, przewodniczący Rady 
Nadzorczej Regionalnego Związ
ku Rewizyjnego Spółdzielczości 
Mieszkaniowej w Opolu, Czesław 
Krupowicz, prezes Zarządu Re
gionalnego Związku Rewizyjnego 
Spółdzielczości Mieszkaniowej w 
Opolu, wicestarosta Piotr Kara
sek, przewodniczący Rady Miasta 
Wiesław Piechówka, komendant

powiatowej Policji Robert Wodej- 
ko, komendant powiatowy Pań
stwowej Straży Pożarnej bryg. 
Jacek Noworycki, dyrektor Biblio
teki i Forum Kultury Anna Zasa
da, dyrektor ZBK Izabela Świąder, 
zastępca burm istrza Bierutowa 
Andrzej Czechowski, przedstawi
ciele zaprzyjaźnionych spółdzielni 
z Twardogóry, Dzierżoniowa, Jel- 
cza-Laskowic, Milicza, Trzebnicy. 
Nie zabrakło byłych prezesów oraz 
członków zarządu „Zacisza": Ja
nusza Ludowicza, Włodzimierza 
Obiegły, Eugeniusza Duszyńskie
go, Mariana Szczepaniaka, Elżbie
ty Łajszy oraz Rady Nadzorczej, 
na czele z przewodniczącym Zbi
gniewem Kanią. Obecni byli też za
służeni działacze: Stanisław Gryń, 
Zenon Hoffses. Ponadto sponsorzy,

Prezes Wojciech Świtoń otwiera nowy 
rozdział w historii „Zacisza” 
przedstawiciele firm współpracują
cych ze spółdzielnią oraz przyjacie
le. Specjalnym gościem był redaktor 
Krzysztof Dziedzic -  autor i pomy
słodawca jubileuszowego wydaw
nictwa pt. „Nasz dom. 55 lat ole
śnickiej Spółdzielni Mieszkaniowej 
Zacisze". Goście z zaciekawieniem 
studiowali lekturę, wzbogaconą 
wieloma fotografiami.

Z okazji 55-lecia spółdzielni, za
rządcy SM „Zacisze" przygotowali 
odznaczenia „Zasłużony Działacz 
Ruchu Spółdzielczego". Wyróżnieni 
zostali: Zbigniew Kania, Sławomir 
Gierlach, Zdzisław Sikora, Andrzej 
Chojaczyk, Marek Dębski, Werner 
Domagała, Zbigniew Konefał, Sta
nisław Różycki, Grażyna Krawiec, 
Anna Wozińska, Zdzisław Szlapiń- 
ski, Bronisław Sidor, Seweryn Dąbek, 
Wacław Baliński, Jacek Noworycki. Z 
kolei specjalne medale jubileuszowe 
z okazji 200-lecia spółdzielczości na 
ziemiach polskich trafiły do: Stani
sława Grynia, Zenona Hoffsesa, Eu
geniusza Duszyńskiego, Jana Leszka 
Rybiałka oraz Stanisława Garbicza. 
Organizatorzy złożyli również po
dziękowania osobom zaangażowa
nym w organizację festynu.

Prezes Wojciech Świtoń, zastępca 
Włodzimierz Szostak oraz główna 
księgowa Ewelina Wojtowicz otrzy
mali bardzo wiele gratulacji i upo
minków z okazji jubileuszu oraz 
usłyszeli mnóstwo ciepłych słów na 
temat spółdzielni. Wyrazy uznania 
płynęły zarówno ze strony władz 
samorządowych, zaprzyjaźnionych 
instytucji oraz współpracujących 
ze spółdzielnią firm. Były wspólne, 
pamiątkowe fotografie i toasty. Po 
części oficjalnej przyszedł czas na 
zabawę i tańce. Dodajmy, że impre
zę sfinansowali sponsorzy.

Warto przypomnieć, że SM „Za
cisze" zarządza niemal 4 tysiącami 
mieszkaniami w naszym powiecie, 
z czego ok. 300 w Bierutowie. W 
mieszkaniowych zasobach spół
dzielni mieszka łącznie około 10 
tysięcy ludzi - ponad 9 tys. w Ole
śnicy i 800 w Bierutowie.

Paweł Najdek 
fot. Autor
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Wywieśmy w tym dniu narodowe 
flagi (których m.in. 2 maja, pod
czas obchodów Dnia Flagi, rozda
no ponad 500) i razem uczyńmy 
ten dzień uroczystym.

11 listopada zapraszam y do 
wspólnego świętowania 98. roczni
cy odzyskania niepodległości. A już 
wcześniej każdy będzie mógł wysłać 
kartkę z okazji Narodowego Święta 
Niepodległości - Biblioteka i Forum 
Kultury w Oleśnicy bierze bowiem 
udział w IV edycji przedsięwzię- 

| cia „Mamy Niepodległą!" -  akcji 
3 społecznej organizowanej przez 
a Muzeum Józefa Piłsudskiego w 
£ Sulejówku. Polega ona na radosnym 
2 świętowaniu kolejnych rocznic od

zyskania niepodległości przez Pol
skę. Co roku Polacy zapraszani są 
do wysyłania bezpłatnych kartek 
z życzeniami z okazji Narodowego 
Święta Niepodległości. Pocztówki 
są do odbioru w sali widowiskowej 
BiFK.

10 listopada na godzinę 18 na kon
cert „Śpiewający patriotyzm" do ole
śnickiego zamku zapraszają „Oleśni- 
czanie Młodzi Duchem" z miejskiego 
Klubu Seniora

11 listopada o 12 w kościele NMP 
Matki Miłosierdzia odprawiona zo
stanie msza w intencji Ojczyzny. Po 
niej, ok. 13, przy skwerze Komba
tantów będą miały miejsce oficjalne 
obchody z udziałem i pod przewod
nictwem Wojska Polskiego.

Ok. godz. 13.50 na placu Zwycię
stwa radni, władze miejskie i przed
stawiciele innych jednostek samorzą
dowych wspólnie z oleśniczanami 
rozłożą wielką flagę z wizerunkiem 
Orła Białego. To patriotyczne wyda
rzenie, które stało się już oleśnicką 
tradycją, odbywa się dzięki kibicom 
Śląska Wrocław z Oleśnicy.

A o godzinie 16 w sali widowi
skowej odbędzie się koncert pieśni 
patriotycznych „Moja Ojczyzna". 
Program artystyczny przygotowany 
został przez uczniów Gimnazjum nr 
1. Do wspólnego śpiewania okolicz
nościowych utworów zaprasza chór 
Oleśnickiego Uniwersytetu Trzecie
go Wieku pod kierownictwem Iwony 
Wróbel. (OAI)

W a s z  d k M M i ..f f a e f e z e / ' '

http://www.olesnica24.com
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Podchwytliwie wypytał, jak się żyje w Oleśnicy. Bezpruderyjnie nadmienił o prokreacji.

V
le i %

Sławy i sympatii telewidzów 
przysporzyła Tomaszowi Stoc
kingerow i, aktorow i starszego 
p ok olen ia , rola sz lach etn eg o  
doktora Lubicza w telenow eli 
„Klan" (TVP). Gra tę rolę od 19 lat! 
Do O le ś n ic y  z a w ita ł on z 
recitalem piosenek 
p o ls k ie g o  k in a  
przedwojennego (lata '
30. XX w.).

Nie tylko śpiewał, ale 
opowiadał dowcipy, w tym J  
szmoncesowe (stare żydów- 
skie). Stroił również żarty, m.in. 
polityczne -  z „dobrej zmiany" i 
„gorszego sortu". -  Póki jeszcze 
można -  wyjaśnił z przymruże
niem oka. Przy tym przekoma
rzał się z publicznością, którą 
p rzew rotn ie o k reślił m ianem  
„młodszej i starszej młodzieży". 
Przew rotnie -  bo na widow ni 
znajdowały się jedynie osoby w 
średnim i starszym wieku. -  Jak 
się żyje w Oleśnicy? -  wypytał pu
bliczność. -  Bardzo dobrze! -  usły
szał radosne okrzyki.

Śm iał się, że n iektórzy  te le
w idzow ie m ylą go z aktorem  
Karolem  Strasburgerem , który 
od ponad 20 lat prowadzi tele-

Baby, ach te baby, cztek by je łyżkami jadł

turniej „Fam iliada" (TVP). Jak 
p o w ie d z ia ł z ro zb aw ien iem , 
zdarza mu się naw et rozdawać 
autografy jako Karol Strasbur- 
ger. -  Podoba mi się, gdy mówią 
o m nie „przedwojenny am ant"
-  wyjawił. Zwrócił też uwagę, że

przedwojenne piosenki filmowe 
na ogół mówiły o sprawach ser
cowych.

-  Kiedyś serce było ośrodkiem 
miłości. W  dzisiejszych czasach 
ośrodkiem miłości jest już co in
nego -  ocenił. „Co innego", czyli

co? Nie dopowiedział. Pozwolił 
jednak pojąć, co ma na myśli. -  O 
wiele lepiej żyje się ze świadomo
ścią, że jest się owocem m iłości 
niż owocem bzykania -  uznał.

N iskim , m atow ym , czystym  
głosem , z akom p aniam entem  
fortepianu, Stockinger wykonał 
piosenki z repertuaru takich nie
zapomnianych sław kina, jak Eu
geniusz Bodo i Aleksander Żab
czyński, czy Hanka Ordonówna. 
Zabrzmiały znane do dziś prze
boje, m.in.: „To ostatnia niedzie
la", „Baby, ach te baby", „Trudno" 
(„Gdy człowiek zakochany, to cho
dzi jak pijany"). W tle pojawił się 
słynny motyw muzyczny „Zagraj 
to jeszcze raz, Sam" -  z melodra
matu „Casablanca" (z Humphrey- 
em Bogartem i Ingrid Bergman). 
Po każdym utworze publiczność z 
sentymentem biła brawo.

Na fortepianie grał świetny pia
nista jazzowy i kompozytor Ste
fan Gąsieniec, który notabene ma 
w Oleśnicy rodzinę. Recital odbył 
się w m inioną niedzielę w sali 
widowiskowej Biblioteki i Forum 
Kultury. Spora część w idow ni 
świeciła pustkami.

Andrzej P aw eł Szachnowski

Od dzisiaj można kupować 
bilety na Sylwestrowy Spektakl z 
Toastem. W ramach tej imprezy 
na deskach sali widowiskowej 
zobaczymy spektakl M ayday2  
Wrocławskiego Teatru Komedia. 
Zobaczymy go 31 stycznia o 
godz. 20. Bilety kosztują 90 zł. 
Przedstawienie to kontynuacja 
przygód taksówkarza bigamisty, 
który za wszelką cenę próbuje 
ukrywać swoje podwójne życie. 
W  spektaklu, obok dobrze już 
znanych bohaterów, pojawiają 
się całkiem nowe postaci, w tym 
przede wszystkim dwójka dzieci 
Johna, każde z innego związku. 
Sytuacja staje się dramatyczna, 
gdy nastoletnia córka bohatera 
(z małżeństwa z Mary) i jego 
syn (z małżeństwa z Barbarą) 
poznają się przez internet.... (ror)

Bóg darz, bór darz
Rozpoczął się nowy rok łowiecki 2016/2017. Tradycyjnie myśliwi poprzedzili 
łowy Mszą hubertowską.

„Wśród rozlicznych zajęć czło
wieka łowiectwo należy -  obok 
zbieractwa i rybołówstwa -  do jego 
zatrudnień najwcześniejszych oraz 
najważniejszych dla gatunkowego 
trwania i rozwoju. (...) Dawność i 
powszechność łowiectwa wśród 
dużych grup społecznych sprawi
ły, że było ono przez wieki czyn
nikiem kulturotwórczym o dużej 
doniosłości. I to zarówno w sferze 
wytworów kultury materialnej, jak 
i duchowej (...)". Tak o znaczeniu ło
wiectwa pisze w swojej książce „Z 
dziejów polskiej pieśni łowieckiej"

oleśniczanin prof. dr hab. Włady
sław Dynak -  myśliwy, jeden z 
najwybitniejszych historyków pol
skiej kultury łowieckiej i polskiego 
języka łowieckiego, emerytowany 
już pracownik naukowy Instytu
tu Filologii Polskiej Uniwersytetu 
Wrocławskiego.

W miniony czwartek przypadł 
dzień św. Huberta -  patrona my
śliwych, leśników i jeźdźców. W 
tym dniu, który jest świętem my
śliwych, zwanym Hubertusem lub 
Hubertowinami, koła łowieckie w 
naszym kraju rozpoczynają sezon

polowania jesienno-zim ow ego, 
czyli nowy rok łowiecki.

Zgodnie z wielowiekową trady
cją rozpoczęcie sezonu polowania 
myśliwi oraz diany poprzedzają 
u czestnictw em  w uroczystych 
mszach świętych ku czci św. Hu
berta, odprawianych z łowiecką 
ceremonią, a nazywanych mszami 
hubertowskim i. W tym samym 
dniu bowiem Kościół rzymskoka
tolicki obchodzi liturgiczne wspo
mnienie św. Huberta.

Na osiem działających w na
szym powiecie kół łowieckich pięć

wspólnie poprzedziło rozpoczęcie 
sezonu polowania M szą huber
towską odprawioną w oleśnickim 
kościele parafialnym  pw. NMP 
M atki M iłosierdzia. Te pięć kół 
to: „Jeleń", „Knieja", „Sokół", Koło 
im. św. Huberta -  z siedzibami w 
Oleśnicy, „Cyranka" -  z siedzibą w 
Twardogórze. Oprócz myśliwych i 
dian w nabożeństwie uczestniczyli 
też parafianie.

E u ch a ry stii p rzew od n iczy ł 
ksiądz kanonik Ździsław Paduch, 
który w hom ilii m .in. zw rócił 
uwagę, że łowiectwo powinno być 
etyczne -  również względem zwie
rzyny, jak podkreślił. -  Najpierw 
Bóg darz, a następnie bór darz -  
zaznaczył na koniec.

W kanonach liturgii rzymsko
kato lick ie j M sza hubertow ską 
w ystęp u je od śred n iow iecza . 
Wzorowana na ceremoniale Mszy

rycerskiej, zakorzeniła się ona w 
łowieckiej tradycji Europy. W na
szym kraju tradycja Mszy huber- 
towskiej sięga epoki jagiellońskiej. 
Do polskiej ku ltury  łow ieckiej 
tradycja inauguracji w dzień św. 
Huberta sezonu polowania jesien
no-zimowego weszła na stałe w 
czasach saskich -  wraz z poprze
dzającą tę inaugurację M szą hu
bertowską.

W Polsce rośnie liczba m yśli
wych. Główny Urząd Statystyczny 
podał, że w 2015 r. w 2554 kołach 
łow ieckich zapisanych było 118 
tys. 362 członków -  o ponad 2 tys. 
więcej n iż w 2014 r. i o ponad 9 
tys. więcej niż w 2010 r. W ośmiu 
działających w naszym powiecie 
kołach jest obecnie w sumie około 
300 myśliwych.

Andrzej Paw eł Szachnowski 
fot. Autor

Zabrzmiał sygnał: Polowania czas zacząć! Spotkali się myśliwi i diany

Wraca
taksówkar;
biaamista
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Burmistrz Sławomir Kapica wziął 
udział w IV Polskim Kongresie 
Przedsiębiorczości w Lublinie. 
Podczas Kongresu odebrał wyróż
nienie dla gminy Syców w kategorii 
„Lider Rozwoju Regionalnego 
2016''. Podczas konferencji promo
wano Syców m.in. poprzez udział 5$ 
Kapicy w panelu dyskusyjnym 
dotyczącym instrumentów finanso
wych rozwoju miast. Organizato
rem Kongresu była Polska Agencja 
Przedsiębiorczości. 0

(OAI)

Niemożliwe nie istnieje
SYCÓW . Redaktor National Geographic Polska, dziennikarka, podróż
niczka Martyna Wojciechowska odwiedziła sycowskie gimnazjum. To było 
kolejne spotkanie z młodzieżą z Klubu National Geographic.

■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■■

Martyna Wojciechowska tym razem w podróży do Sycowa

G M IN Y  W  S K R Ó C IE  
Syców: Nie palcie śmieci!

Referat Gospodarki Odpadami 
Urzędu Miasta i Gminy w Syco
wie apeluje do mieszkańców o 
niespalanie śmieci w domowych 
piecach. „Dla naszego zdrowia, dla 
zdrowia dzieci, nie palmy śmieci 
w domowych kotłowniach. Daje 
to złudne oszczędności. Choroby 
płuc, astmy, alergie, nasze zdrowie 
i zdrowie najbliższych to cena, jaką 
musimy zapłacić za stosowanie 
praktyk spalania śmieci” - czytamy 
w apelu. Urzędnicy dodają, że w ten 
sposób uwalniane są do powietrza 
szkodliwe i rakotwórcze substancje.
I przypominają, że w mieście pro
wadzona jest selektywna zbiórka 
odpadów i wiele z nich, zamiast 
spalić, można wysegregować i 
poddać recyklingowi.

Syców: Co zrewitalizować?
Trwają prace nad opracowaniem 
Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta i Gminy Syców na lata 2016- 
2023. Istotną częścią programu

rewitalizacji jest lista planowanych 
przedsięwzięć rewitalizacyjnych, 
które zgłaszane są przez zaintere
sowanych programem. Gmina prosi 
mieszkańców o zgłaszanie pomy
słów, projektów i przedsięwzięć 
rewitalizacyjnych, które powinny 
lub mogą być realizowane do 2023 
roku na wstępnie wskazanych 
obszarach do rewitalizacji.

Kam ień:
Oferta dla wybranych
Gmina Międzybórz ogłosiła prze
targ na przebudowę drogi gminnej 
w Kamieniu. O zamówienie mogą 
ubiegać się wyłącznie zakłady 
pracy chronionej oraz wykonawcy, 
których działalność, lub działalność 
ich wyodrębnionych organizacyjnie 
jednostek, które będą realizowały 
zamówienie, obejmuje społecz
ną i zawodową integrację osób 
będących członkami grup społecz
nie marginalizowanych. Droga o 
nawierzchni kamienno-gruntowej 
zostanie przebudowana na na
wierzchnię bitumiczną na odcinku 
820 metrów.

Była to ju ż  czw arta  w izy ta  
M artyny Wojciechowskiej w Sy
cowie. Po raz pierwszy spotkała 
się z m łodzieżą z Klubu N atio
nal G eographic w 2009 r. i od 
tej chwili stale wspiera projekty 
edukacyjne realizow ane przez 
klub, którego opieku nem  jest 
Anna Nowicka.

Tym razem  przy jechała, aby 
wziąć udział w zajęciach Klubu 
M ałego Odkrywcy. W zajęciach 
towarzyszyły jej przedszkolaki z 
Przedszkola nr 1 z dyrektor Joan
ną Nowak oraz uczniowie klasy 
2c z SP2 z wychowawczynią Be
atą Zawieruchą. Zajęcia w Klubie 
O dkryw ców  odbyw ają się wła
śnie w tych dwóch placówkach 
oświatowych.

Kolejny punkt w izyty w gim 
nazjum  to podsum ow anie pro
jektów edukacyjnych realizowa
nych przez m łodzież z Klubu 
National Geographic: „Poznaje
my Polskę -  Bałtyckim Szlakiem 
Rowerowym", „Poznajemy Polskę 
-  Mazury Cud Natury", „Polskie 
Himalaje", czy „Podróże z Natio
nal Geographic". Koordynatorka- 
mi projektów są Anna Nowicka i 
Anna Szura.

Dwa ostatnie projekty otrzy
m ały dofinansow anie Fundacji 
Banku Zachodniego WBK „Bank 
Ambitnej M łodzieży". M artyna 
Wojciechowska, rodzice i zapro
szeni goście mogli zobaczyć, cze
go nauczyła się sycowska m ło

dzież, co zobaczyła, ile dokonała. 
Z rąk gościa uczniowie odebrali 
certyfikaty uczestnictwa w pro
jekcie edukacyjnym „Poznajemy 
Polskę -  Mazury Cud Natury".

Spotkanie w sycowskim gim 
nazjum było okazją, aby podzię
kować osobom, które wspierały 
realizację licznych projektów. Po
dziękowania odebrali policjanci 
Maciej Wylęga oraz Karol Jarosz, 
Adam Głowacki, burm istrz Sła
w om ir Kapica, A lina i Leszek 
Iwaniccy.

W ojciechow ska spotkała się 
też z całą m łodzieżą sycowskie- 
go g im nazjum  w hali M OSiR. 
Była to nagroda dla gimnazjum,

które zwyciężyło w akcji chary
tatyw nej „Szkoły dla N adziei" 
zorganizowanej przez Fundację 
„Na Ratunek Dzieciom z Choro
bą Nowotworową" K liniki O n
kologii i Hematologii Dziecięcej 
we W rocławiu. Podziękowania 
za pomoc w akcji odebrała Aneta 
Powroźnik oraz sycowska SP2.

Podczas spotkania z m łodzie
żą Martyna opowiadała o swoich 
pasjach, podróżach, poznanych 
ludziach, ale rów nież zw róciła 
uwagę m łodzieży na problemy 
współczesnego świata, liczne za
grożenia. „Niemożliwe nie istnie
je " - podkreślała.

(OAI)

Zestawy talerzy
: v ■■ ■ ' 18 elementówtermiczne

ztućce 6 0

stawy

Kuchnia Sandi

F o b r y k d  M © b l i  Zapraszamy do 320 salonów  firmowych

B O D Z IO  www.bodzio.pl
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Nie tylko sołtys jest senioremWilkołaki ustrzelone
SYCÓW. Jedni przebierają się za upiory, drudzy wolą do nich strzelać -  
tak przekształcono tu Halloween.

Las strzał...Dobrze naciągnięta cięciwa to sztuka
W sobotę już po raz piąty w sy- 

cowskim parku zorganizowano 
akcję strzelania z tradycyjnych 
drewnianych łuków do wszelkiej 
maści straszydeł -  „Łucznicze Hal
loween". Organizatorami byli MO- 
SiR oraz klub Sportowy WKS Pło
mień MOSiR. Impreza wyraźnie 
się rozrasta -  tym razem do walki 
stanęło 44 zawodników obojga płci 
i w różnym wieku, przybyłych tak
że z innych województw. Powitał 
ich dyrektor Adam Hrehorowicz, 
szczególnie dziękując znanemu 
łucznikowi Piotrowi Gonetowi, 
który przed laty zaczął organizo
wać w Sycowie klub miłośników 
tej dyscypliny. - Można śmiało po
wiedzieć, że zjechała tu łucznicza 
elita -  mówił Adam Hrehorowicz. 
-  Jest z nami między innymi Anna 
Płotycia, wielokrotna m istrzyni 
Polski i wicemistrzyni świata w 
łucznictwie tradycyjnym, jest Pa
weł Nowak, który właśnie wrócił 
z mistrzostw świata w Chinach, 
gdzie polska ekipa zajęła 4. miejsce.

Sam dyrektor MOSiR-u także 
czynnie uczestniczył w zawodach. 
Jak zdradził, preferuje metodę 
strzelania z użyciem specjalnego, 
ciężkiego pierścienia zakładanego 
na kciuk. - Przy tej technice strza

łę umieszcza się po prawej stronie 
łuku, a nie po lewej, jak robią to 
sportowcy. Jest to nieco trudniej
sze, ale wschodni wojownicy stoso
wali właśnie tę metodę, ponieważ 
w czasie bitwy pozwalała szybciej 
sięgać po kolejne strzały -  wyja
śnia.

Po krótkim wstępie organizacyj
nym zawodników podzielono na 
7 grup, które musiały trafiać do 16 
różnych celów rozmieszczonych 
wzdłuż parkowej „Trasy Zdrowia 
PZU". Jak zwykle strzały miały 
ugodzić wizerunki potworów, a 
łucznik musiał podjąć decyzję, czy 
ryzykować celowanie np. do małej, 
ale wysoko punktowanej głowy, 
czy też lepiej wybrać korpus masz
kary. Użyto również specjalnych, 
odlewanych z miękkiego tworzy
wa figurek zwierząt.

Zmagania były urozmaicone. 
Choć wszyscy starali się uzyskać 
jak najwięcej punktów, to jak za
wsze ryw alizacji tow arzyszyła 
przyjacielska atmosfera, a po za
kończeniu na uczestników impre
zy czekał ciepły posiłek. Dyrektor 
Hrehorowicz, jak i pomagający mu 
w przygotowaniu turnieju pracow
nicy - Marta Szlak, Andrzej Dyjak, 
Waldemar Wolski i Irena Kubera -

nie kryli satysfakcji z faktu, że uda
ło im się wypromować zawody w 
środowisku łuczniczym.

Zbigniew N ow ak
WYNIKI
mężczyźni
1. Piotr Gonet 279 - Wrocław
2. Adam Szwarc 236 - Kluczbork
2. Paweł Nowak 236 - Kujakowice Dolne
3. Ireneusz Łebek 227 - Syców
4. Rafał Stempski 224
5. Jerzy Andrzejczak 223
6. Krzysztof Tarnowski 215
7. Mateusz Szewczyk 213
8. Piotr Jachymek 212
9. Maciej Kubicz 208
10. Krzysztof Amanowicz 206

kobiety
1. Anna Płotycia 258 - Wołczyn
2. Izabela Zieniewiecz 185 - Syców
3. Monika Czerwińska 142 - Wrocław
4. Marta Machalak 128
5. Ewa Muler 112
6. Beata Tarnowska 111
7. Zuzanna Czajka 101
8. Magdalena Wiśniowska 53

dzieci
1. Aleksandra Kinder 217 - Kluczbork
2. Mateusz Dyjak 158-Syców
3. Katarzyna Orzechowska 90 - Wrocław
4. Aleksandra Czajka 84

Uniwersytet III Wieku
1. Jerzy Dumański 194 - Syców
2. Bronisława Mielcarek 185 - Syców
3. Jadwiga Maślanek 103 - Syców

Wójt kieruje gminą 
w każdej sytuacji...

W czwartek wójt gminy Oleśnica zaprosił na wspólną biesiadę seniorów z Jenkowic. Na scenie dla gości 
zagrali „Rzędowianie” z Boguszyc Osiedla i Teatrzyk „Retro” z Ostrowiny. Wójt Kasina tradycyjnie obdarował 
najstarszego mieszkańca i najstarszą mieszkankę drobnym upominkiem. Nestorami wśród seniorów okazali 
się Wanda Mokrzycka i Kazimierz Wysmyk. (OAI)

W gminie Oleśnica trwa seria spotkań z seniorami. Tym razem w 
świetlicy wiejskiej bawili się seniorzy z Cieśli. Wystąpił zespół „Wyszo- 
grodzianie” z Wyszogrodu, a wójt Marcin Kasina tradycyjnie wręczył 
upominki najstarszym seniorom. W Cieślach byli to Genowefa Waszak i 
sołtys Cieśli - Stanisław Mamrot. (OAI)

Dyrektorzy nagrodzeni
M IĘ D Z Y B Ó R Z  •  Głównie ka
dra kierownicza szkół i placówek 
oświatowych została doceniona 
przez władze samorządowe i ku
ratora oświaty.

Burm istrz Jarosław Głowacki 
wręczył w Urzędzie Miasta i Gmi
ny listy gratulacyjne Małgorzacie 
Adamek i Zdzisławowi Prusakowi 
za otrzymane nagrody kuratora 
oświaty.

Tegoroczną nagrodę burmistrza 
otrzymali: dyrektor Gimnazjum

Samorządowego Franciszek Fąka, 
nauczyciel międzyborskiego gim
nazju m  A g nieszka P ilarczy k , 
dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Bukowinie Sycowskiej Zdzisław 
Prusak, dyrektor Szkoły Podsta
wowej w Kraszowie Mieczysława 
Czapka, dyrektor Szkoły Podsta
wowej w Międzyborzu Czesław 
Berus, nauczyciel SP w Między
borzu Mirosława Ludwiczak oraz 
dyrektor Przedszkola Bajka w Mię
dzyborzu Małgorzata Janicka.

(OAI)

Doceniono ich pracę

OGŁOSZENIE
Wójt Gminy Dobroszyce ogłosił III przetarg nieograniczony ustny który odbędzie 
się 12 grudnia 2016 r. o godz. 8:30 i 8:40 w Urzędzie Gminy Dobroszyce na 
sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Dobroszycach w grani
cach działki nr 581/26 o pow. 846 m2, z przeznaczeniem pod budowę budynku 
mieszkalnego jednorodzinnego z garażem. Cena wywoławcza 34.000,- zł + 
podatek VAT 7820 zł. Wadium 4.182,- zł. oraz na sprzedaż nieruchomości nieza
budowanej położonej w Dobroszycach w granicach działki 799/3 o pow. 1357 m2 
z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i wolnostojącą. 
Cena wywoławcza 51.000,- + podatek VAT 11.730,- zł. Wadium 6.273,- zł, płatne 
na konto nr 09 9584 1034 2004 0400 3001 0001 do dnia 08 grudnia 2016 r. 
Nieruchomość objęta księgą wieczystą nr WR1E/00088504/7. Szczegółowe 
informacje można uzyskać w Urzędzie Gminy Dobroszyce ul. Rynek 16, pokój 
22 II p. oraz na stronie internetowej www.dobroszyce.pl

OGŁOSZENIE
Wójt Gminy Dobroszyce ogłosił I przetarg nieograniczony ustny który odbę
dzie się 12 grudnia 2016 r., o godz. 8:50, 9:00 w Urzędzie Gminy Dobroszy
ce na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej objętej księgą wieczystą Nr 
WR1E/00081506/2 z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową jednoro
dzinną z dopuszczeniem usług nieuciążliwych o charakterze lokalnym położonej 
w obrębie Dobra w granicach działki nr 137/5 o pow. 1767 m2, cena wywoław
cza 58.885,- zł + podatek VAT 13.543,55. Wadium w wysokości 7.243,- oraz 
działki nr 137/6 o pow. 1770 m2 cena wywoławcza 58.985,- zł. + podatek VAT 
13.566,55. Wadium w wysokości 7.255,- zł.
Płatne do dnia 08 grudnia 2016 r. na konto 09 9584 1034 2004 0400 3001 0001. 
Ogłoszenie o przetargu wywieszono w Urzędzie Gminy 
Szczegółowe informacje można uzyskać w Urzędzie Gminy Dobroszyce ul. 
Rynek 16, pokój 22 II p. oraz na stronie internetowej www.dobroszyce.pl

http://www.olesnica24.com
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http://www.dobroszyce.pl
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G M IN Y  W SK RÓ CIE  
Bierutów : Wygra Alba?

Trzy oferty złożono w przetargu 
na odbiór, zagospodarowanie i 
transport odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości zamiesz
kałych w okresie od 21.11.2016 
r. do 31.08.2017. Złożyli je: P.W. 
„Kosz” Barbara Nowicka Wszewilki
- 83.000, konsorcjum - Wrocławskie 
Przedsiębiorstwo Oczyszczania 
Alba, pełnomocnik Miejska Gospo
darka Komunalna Wrocław - 80.460 
zł, Remondis Opole - 98.031 zł.

Gm ina O leśnica:
5 placów zabaw
Place zabaw o konstrukcji meta
lowej oraz siłownie zewnętrzne 
powstaną w Brzezince, Grębo- 
szycach, Krzeczynie, Piszkawie i 
Świerznej. W przetargu startowało 
8 oferentów. Najtańszą ofertę zło
żyła spółka Croąuet ze Szczodrego
- 35.486 zł.

Goszcz: Przebuduje 
skrzyżowanie
Wybrana została najkorzystniejsza 
oferta w przetargu na przebudowę 
skrzyżowania dróg: wojewódzkiej 
(ulica Twardogórska), powiatowej 
(Sycowska) i gminnej (Rynek) na 
skrzyżowanie typu rondo. Wygrał 
Brukpol ze Strzelec Wielkich. 
Pokonał 5 oferentów, ze Świdnicy, 
Siechnic, Krotoszyna, Wierzchowic, 
Domanic. Koszt inwestycji wyniesie 
3.075.072 zł.

rzaty Nogi, i siedzących tuż obok 
rodziców. Wspólnie z bohaterami 
lektury klasy pierwszej, Jackiem, 
Wackiem i Pankrackiem, a także 
z Panią Jesienią zaprezentowały 
program artystyczny, w którym 
popisywały się umiejętnościami 
recytowania, liczenia, śpiewania i 
tańczenia.

Przed aktem pasowania dyrek
tor Szmajek przyznała, że dokonu
je tego aktu już po raz 15. i za każ
dym razem towarzyszy temu duże 
przeżycie. Po uroczystości nowo 
pasowani uczniowie otrzym ali 
pamiątkowe dyplomy i słodkości. 
Okolicznościowe upominki - szel
ki odblaskowe i miś-przytulanka, 
worek sportowy, przybory szkolne 
- wręczył zastępca burmistrza Ry
szard Gąsior, a kolejne - przewod
niczący Rady Rodziców Andrzej 
Bednarski. Swoim w ychow an
kom Małgorzata Noga przekazała 
książeczki SKO. Dzieci otrzymały 
również prezenty od rodziców i 
starszych uczniów.

Uroczystość zakończy wspólny 
poczęstunek.

(OAI)

Niezła paka!
D O B R O S Z Y C E  •  Na terenie  
gm iny w ostatn im  czasie  o d 
były się spotkania  sen iorów . 
W ójt spotkał się z najstarszymi 
m ieszkańcam i m.in. w Dobrze
niu, Nowicy i Dobroszycach.

W D obrzeniu, Nowicy i Do- 
broszycac \ z seniorami spotkał 
się wójt Dobroszyc Artur Ciosek. 
Składał najstarszym mieszkańcom 
życzenia zdrowia, pogody ducha i 
ludzkiej życzliwości.

Podczas uroczystości w Nowicy 
uroczyście pożegnał i podzięko
wał za poświęcenie i wieloletnią 
pracę społeczną Eugeniuszowi i 
Marii Frysztakom. Rodzina zmie
nia bowiem m iejsce zam ieszka
nia.

W Dobrzeniu wystąpił zespół 
ludowy Wojcieszowianki z Woj
cieszowa z bogatym programem 
artystycznym. A w Dobroszycach 
czas umilał zespół Niezła Paka.

(OAI) Miłe chwile z wójtem Cioskiem

Mammobus 
w 3 gminach Kameralne pasowanie
Lux Med Diagnostyka zaprasza 
panie na bezpłatne badania 
mammograficzne w mammobu- 
sie. Odbędą się one w Bieruto
wie, Sycowie i Międzyborzu. 
Mammografia trwa jedynie kilka 
minut i polega na zrobieniu 4 zdjęć 
rentgenowskich -  dwóch projekcji 
każdej piersi. Pozwala na rozpo
znanie i wykrycie tzw. zmian bez- 
objawowych (guzków oraz innych 
nieprawidłowości w piersi) w bardzo 
wczesnym etapie rozwoju -  wtedy, 
kiedy nie są one wyczuwalne przez 
kobietę lub lekarza, co bardzo istot
nie zwiększa szansę wyleczenia. 
Lux Med Diagnostyka zapra
sza panie na bezpłatne badania 
mammograficzne w mammobusie, 
które odbędą się: w Bierutowie -  24 
listopada przy Ochotniczej Straży 
Pożarnej, ul. Namysłowska 10; Sy
cowie -  25 listopada przy centrum 
Kultury, Kościelna 16; Międzyborzu 
-  26 listopada przy hotelu Ka
sprzak, ul. Wrocławska 38. (OAI)

Ci wspaniali pierwszoklasiści...

G R A B O W N O  W IE L K IE  •  Dla 
uczniów klasy pierwszej Szkoły 
Podstawowej w Grabownie Wiel
kim był to dzień wyjątkowy. Zo
stali oficjalnie przyjęci do grona 
społeczności uczniowskiej.

Pasowanie na ucznia Szkoły 
Podstawowej w Grabownie Wiel
kim nie odbyło się tym razem w

sali gimnastycznej. Dyrektor Re
nata Szmajek uznała, że dla grupy 
pierwszaków, rozpoczynających 
edukację, kameralny charakter tak 
ważnej dla nich uroczystości bar
dziej skojarzy się z ciepłym przy
jęciem i otwartymi na powitanie 
ramionami.

Pierwszoklasiści byli więc blisko 
i swojej wychowawczyni - Małgo- 
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Ten miły dla myśliwych obrazek może wywołać sprzeciw miłośników zwierząt Pod sztandarem „Cyranki'

Cyranka na łowach
TW ARDOGÓRA. Spotkali się z okazji święta myśliwych i na polowaniu. 
I tak jest od 1949 roku.

W  tym  roku z okazji św ięta 
m yśliw ych przypadającego na 
dzień wspom nienia ich patrona 
św. H uberta tow arzyszyliśm y 
K ołu  Łow ieckiem u nr 37 „Cy
ranka" w Twardogórze. Początki 
Koła sięgają roku 1949. Prezesem 
je s t obecn ie A nd rze j K linów -

ski, w skład zarządu w chodzą 
również: M arian Polak - łowczy, 
A rk ad iu sz  P olak  i S ta n isła w  
Turowski. „Cyranka" skupia 54 
myśliwych.

W sobotę spotkali się na „Hu- 
bertusie", aby uczcić patrona i 
rozpocząć sezon. Polowanie roz

poczęto zgodnie z tradycją. W 
roli obserwatora była Agata Tu
rowska, która po tacie przejęła 
zainteresowanie łowiectwem. Po 
odprawie myśliwych rozpoczęły 
się łowy. Jak się okazało, były uda
ne - na pokocie leżały dwa byki, 
łania i lis. Królem polowania zo

stał Arkadiusz Polak, wicekrólem 
G rzegorz Jankow ski, a królem  
pudlarzy został Stanisław Turow
ski. Hejnał „Koniec polowania" i 
„Darz bór" wysłuchane z odkry
tymi głowami zakończyły łowy, 
ale nie obchody święta. Wspólne 
biesiadow anie przeniesiono do 
restauracji Casablanca w Królew
skiej Woli.

W nied zielę m yśliw i w raz z 
rodzinami spotkali się na dzięk
czynnej eucharystii w bazylice w 
Twardogórze, gdzie ks. proboszcz 
i dziekan Ryszard Jeleń odprawił 
m szę św. w in tencji członków  
Koła. Na zakończenie p od zię

kował za czynne uczestnictwo z 
pocztem  sztandarow ym  w róż
nych uroczystościach kościelnych 
i za dar - świecę. W poczcie sztan
darowym uczestniczyli: Tadeusz 
Kuprański, Stanisław  Paluszek, 
Maciej Małecki i Jan Zimoch. Sło
wo Boże na m szy czytał kroni
karz Koła Zygmunt Włodarczyk. 
Uroczystość uświetniały hejnały 
w w ykonaniu M arcina Polaka. 
H om ilię w ygłosił ks. w ikariusz 
Adam Piaskowski. Nawiązał do 
legendy o św. Hubercie i jeleniu, 
w którego rozłożystym porożu ja
śniał gorejący krzyż.

Andrzej G łow acz

G M IN Y  W  S K R Ó C IE

T w ard o g ó ra ; Kto zagra 
na święcie gminy?

Dni Twardogóry 2017 - kto na 
nich wystąpi? Propozycje można 
zgłaszać mailowo: promocja@twar- 
dogora.pl, telefonicznie - 71/399- 
22-34, 71/399-22-50, sms-em 
664-076-543 lub osobiście - Urząd 
Miasta i Gminy, pokój nr 16. 
Zdobycie przez zespół największej 
liczby głosów nie jest równoznacz
ne z wystąpieniem. Wybór będzie 
zależał od wymagań finansowych i 
technicznych artystów oraz posia
dania przez nich wolnego terminu. 
Termin zgłaszania propozycji - 30 
listopada.

T w ard o g ó ra : Czyja szopka 
najpiękniejsza?
Biblioteka Publiczna zaprasza do 
udziału w konkursie plastycznym 
„Szopka Bożonarodzeniowa”. Ter
min składania prac konkursowych 
upłynie 25 listopada.

T w ard o g ó ra : A to Polska 
właśnie!
Burmistrz Twardogóra oraz Teatr 
Miejski Poza+, działający przy 
miejscowej Bibliotece Publicznej 
z okazji Święta Niepodległości 
zapraszają na spektakl słowno-mu
zyczny pt. „A to Polska właśnie!”, 
którego premiera odbędzie się 
11 listopada o godz. 17 w hali 
sportowo-widowiskowej. Wstęp jest 
bezpłatny, ale obowiązują wej
ściówki, które można otrzymać w 
GOSiRze, Bibliotece oraz Urzędzie 
Miasta i Gminy.

G oszcz: Zbuduje 
kanalizację
216.661 zł będzie kosztowała budo
wa przyłączy kanalizacji sanitarnej 
w Goszczu. W przetargu startowało 
6 oferentów. Wygrał Zbigniew Miko
łajczyk z Wierzchowic.

Mistrzowie ortografii
T W A R D O G Ó R A  •  W tym kon
kursie biblioteka wyłoniła najle
piej znających zasady pisowni i 
ortografii mieszkańców gminy.

W twardogórskiej Bibliotece Pu
blicznej Miasta i Gminy odbyła się 
28 października uroczystość wrę
czenia nagród laureatom II Twar- 
dogórskiego Wielkiego Dyktanda 
zorganizowanego przez bibliote
kę pod patronatem burm istrza. 
Dyktando było przeprowadzone 
18 października w św ietlicy w 
Moszycach. Jego celem było pro
pagow anie wśród m łodzieży i 
dorosłych z terenu gminy zasad 
poprawnej pisowni i dbałości o 
piękno mowy o jczystej. Zada
niem dyktanda było wyłonienie

osób znających najlepiej zasady 
ortografii i interpunkcji polskiej w 
czterech kategoriach wiekowych: 
uczniowie klas V-VI szkoły pod
stawowej, uczniowie gimnazjum, 
uczniowie szkoły średniej, osoby 
dorosłe. Nad przebiegiem dyktan
da czuwała komisja w składzie: 
Aleksandra Dwornikowska, Mar
ta Faraniec, Maria Knefel, Andrzej 
M akarczuk. Kom isja dokonała 
oceny dyktand i wyłoniła zwy
cięzców.

W kategorii uczniów klas V-VI 
szkół podstawowych tytuł Twar- 
dogórskiego M istrza Ortografii 
zdobył Jakub Kurzawa. Mistrzem 
wśród gimnazjalistów został Da
mian Szuster. W kategorii uczniów 
szkoły średniej wygrał Kamil La-

T W A R D O G Ó R A  •  Ojciec zara
ził swoją pasją syna - obaj foto
grafują świat przyrody w najbliż
szej okolicy.

Od początku listopada w Bi
bliotece Publicznej można oglądać 
wystawę fotografii Krzysztofa i 
Macieja Barszczyków „Rodzinna 
pasja fotografowania". Składa się 
na nią 80 fotografii formatu A4 i 5 
o wymiarach 100 x 70 cm. Przed
stawiają bezkrwawe łowy na zwie
rzynę płową w okolicach Grabow- 
na Wielkiego.

Krzysztof Barszczyk fotografu
je od ok. 10 lat. Do lasu - jak sam 
mówi - zagląda od 30. Skupił się 
na fotografowaniu dużych ssaków 
- jeleni, sarn, dzików. Spędza na 
łonie natury wiele dni. Podpatru
je jelenie o różnych porach roku. 
Szczególnie fascynuje go rykowi

sko, kiedy te potężne zwierzęta są 
mniej czujne, gdyż są pochłonięte 
walką o łanie. Pan Krzysztof nie 
fotografuje z myśliwskich ambon, 
lecz wchodzi na drzewa. Jego wy
prawy trwają niekiedy prawie całą 
dobę - wychodzi z domu o 18, a 
wraca o 15.

Mieszkańcy Twardogóry i okolic 
na co dzień nie są w stanie spotkać 
żyjących w stanie dzikim zwierząt. 
Jedynie cierpliwie wyczekiwanie 
daje efekty w postaci pięknych 
portretów jeleni. Pasją fotografo
wania wokół domu w mniejszej lub 
dalszej odległości zaraził się rów
nież syn Maciej. Fotografuje płazy, 
zwierzęta domowe, wszystko, co 
jest małe. Dowodem na to, że Ma
ciej idzie w ślady taty, jest zwycię
stwo w konkursie fotograficznym.

Wystawa będzie dostępna do 
końca listopada. Andrzej G łow acz

Antonina cieszy się ze swojego rezultatu

mentowicz, a w kategorii osób do- wręczył najlepszym burmistrz Zbi- 
rosłych - Dorota Sliwak. Nagrody gniew Potyrała. Andrzej G łow acz

Polowanie z obiektywem

Jelenia na rykowisku nie każdy może zobaczyć

http://www.olesnica24.com
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Sportowe 
echo gminy

Za nami XI kolejka Mistrzostw 
gminy Oleśnica w piłce nożnej 
seniorów. W yniki: Świerzna - 
Krzeczyn 3:0 vo, Krzeczyn - Ligo
ta Mała 4:0, Boguszyce - Świerzna 
4:1, Nieciszów - Ligota Polska 2:0, 
Zarzysko - Boguszyce Os. 3:3, 
Gręboszyce - Cieśle 5:1, Ostrowi- 
na - Wabienice 2:6.
TABELA

1. Ligota Polska 11 28 42:7
2. Wabienice 11 27 36:22
3. Nieciszów 9 22 42:20
4. Boguszyce 10 21 30:19
5. Cieśle 10 18 27:26
6. Gręboszyce 10 15 43:24
7. Krzeczyn 10 14 28:22
8. Świerzna 10 13 36:40
9. Ligota Mała 10 10 15:30

10. Dąbrowa 11 9 34:59
11. Zarzysko 10 7 24:40
12. Ostrowina 11 5 20:49
13. Boguszyce Os. 11 4 20:39

XIII kolejka zostanie rozegrana 
w niedzielę 13 listopada. Grają: o 
godz. 11 - Boguszyce Os. - Grę
boszyce, Ligota Polska - Zarzy
sko oraz Dąbrowa - Krzeczyn, a
0 godz. 14 - Cieśle - Ostrowina, 
Św ierzna - Nieciszów, Ligota 
Mała - Boguszyce.

■
11 listopada (piątek) w gminnej 

sali sportowej w Oleśnicy odbędą 
się Turnieje o Puchar Niepodległo
ści w piłce siatkowej kobiet i męż
czyzn. O godz.10 rozpoczną się 
zmagania pań, w których wystar
tują reprezentacje Cieśli, Nieciszo- 
wa, Sokołowie oraz Świt Wrocław. 
Do rywalizacji mężczyzn, która 
rozpocznie się o godz. 13, zgłosi
ło się 8 drużyn z gminy Oleśnica
1 okolic.

 Artur Koziara

9
To idą pierwszaki!

OGtOSZENIi
Wójt Gminy Dobroszyce ogłosił II przetarg nieograniczony ustny który od
będzie się 12 grudnia 2016 r., o godz. 8:20 w Urzędzie Gminy Dobroszyce 
na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej położonej w Dobroszycach w 
granicach działki nr 491/61 o pow. 1709 m2, decyzja o warunkach zabudowy z 
przeznaczeniem pod budowę budynku biurowo-warsztatowo-magazynowego 
z niezbędną infrastrukturą techniczną. Cena wywoławcza 85.450,- + poda
tek VAT 19.653,50,- zł. Wadium 10.510,- zł, płatne na konto nr 09 9584 1034 
2004 0400 3001 0001 do dnia 08 grudnia 2016 r. Nieruchomość objęta księgą 
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Będziemy dobrymi Polakami!

W nocy z 1 na 2 listopada wybuchł pożar w zabudowaniach w Paczko
wie. Spłonęły budynek gospodarczy i znajdujące się w nim dwa auta 
(patrz zdjęcie). Jeszcze następnego dnia do południa dogaszano tlące 
się belki i węgiel. (OAI)
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G O S Z C Z  •  Podczas uroczy
stego  ś lu b o w an ia  uczn iow ie  
obiecali uczyć się p iln ie , być 
grzecznym i, szanow ać dobre  
im ię szkoły, być dobrym  Pola
kiem.

Pierwszoklasiści ze Szkoły Pod
stawowej w Goszczu, wychowan
kowie Danuty Zając, są już peł
noprawnymi uczniami. Dyrektor 
Magdalena Żerebecka pasowała

dzieci na uczniów w obecności za
proszonych m.in. wiceburmistrza 
Ryszarda Gąsiora, komendanta ko
misariatu Sławomira Wylęgi oraz 
przedstawicieli Rady Rodziców, 
rodziców i uczniów. Po uroczysto
ści uczniowie otrzymali drobne 
upominki, a następnie - wraz z za
proszonymi gośćmi - udali się na 
słodki poczęstunek przygotowany 
przez rodziców.

(OAI)

Informacja dla reklamodawców

Informujemy, że na terenie naszej lokalizacji reklamowej (zdjęcie u góry), 
została zainstalowana tablica informacyjna wprowadzająca w błąd. 

W sprawie wynajmu powierzchni reklamowych prosimy dzwonić pod właściwy numer telefonu:

607 170 600
Za utrudnienia serdecznie przepraszamy. A.R. reflex plus

http://www.olesnica24.com
http://www.dobroszyce.pl
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Klasa okręgowa Klasa A grupa III IV liga wschód

Skokowa - Widawa 1:2 Międzybórz - Stradomia 2:1
Oleśnica - Brożec 2:3 Syców - Wrocław 4:2
Żórawina - Wratislavia 1:0 Solniki Małe - Miłoszyce 0:6
Kondratowice - Łowęcice 2:4 Chwalibożyce - Siedlce 3:1
Sobótka - Środa 4:2 Wojnowice - Pawłowice 3:2
Brzeg - Siechnice 1:2 Bystrzyca - Oława 2:6
Jelcz - Trzebnica 0:1 Mirków - Minkowice 2:1
Żerniki - Strzelin 3:0

GRUPA II
TABELA Twardogóra - Milicz 0:2

1. Trzebnica 12 36 48-7
2. Żerniki 12 31 33-14 TABELA
3 Sobótka 12 25 33-24 1. Mirków 11 30 51-14
4. Środa 12 23 22-18 2. Oława 12 30 47-16
5. Jelcz 12 22 18-8 3. Solniki Małe 11 21 33-31
6. Siechnice 12 22 27-23 4. Minkowice 12 21 26-23
7. Strzelin 12 20 16-15 5. Stradomia 11 18 20-22
8. Brzeg 12 16 23-27 6. Miłoszyce 11 17 37-23
9. Żórawina 12 15 16-21 7. Pawłowice 11 16 23-22

10. Bierutów 12 15 23-24 8. Siedlce 11 14 13-20
11. Oleśnica 12 15 17-34 9. Wrocław 11 13 28-29
12. Wratislavia 12 12 17-21 10. Bystrzyca 11 13 33-34
13. Skokowa 12 8 15-22 11. Międzybórz 11 11 24-34
14. Łowęcice 12 8 18-33 12. Wojnowice 11 11 22-31
15. Kondratowice 12 6 11-26 13. Syców 11 7 10-29
16. Brożec 12 5 14-34 14. Chwalibożyce 11 6 8-47

Klasa B 
GRUPA VIII

Siekierowice - Nadolice 4:2
Dobroszów - Zbytowa 5:1
Byków - Dobrzeń 3:0
Poniatowice - Sokołowice 6:2
Długołęka - Borowa 1:0
Szczodrów - Śliwice goście nie dojecha
Dobroszyce - Wilczyce 4:1

TABELA
1. Poniatowice 11 28 37-16
2. Dobroszyce 11 26 36-17
3. Byków 11 25 42-20
4. Dobroszów 11 24 42-14
5. Szczodrów 10 22 26-12
6. Dobrzeń 11 16 27-28
7. Śliwice 10 15 37-33
8. Nadolice 11 15 34-28
9. Długołęka 11 13 32-30

10. Sokołowice 11 12 31-52
11. Borowa 11 10 23-35
12. Siekierowice 11 9 21-40
13. Zbytowa 11 5 20-35
14. Wilczyce 11 1 18-66

GRUPA IX

Sułów - Łazy
Ujeździec W. - Wszemirów
Biedaszków - Grabowno 
Bukowinka - Kaszowo

2:1
0:6

Kaszyce - Ujeździec M. 3:3
Komorów - Kuraszków 2:1

TABELA
1. Sułów 10 30 51-2
2. Biedaszków 11 23 26-18
3. Kaszowo 10 19 22-13
4. Łazy 11 19 23-15
5. Ujeździec W. 10 18 19-13
6. Grabowno 10 16 21-10
7. Bukowinka 10 16 24-31
8. Wszemirów 10 13 24-27
9. Ujeździec M. 10 9 22-27

10. Cieszków 10 8 13-35
11. Kaszyce 10 7 13-35
12. Komorów 10 5 10-28
13. Kuraszków 10 5 15-29

Wieża nie ustała

Mateusz Musiał z Oleśnickiej Grupy 
Triathlonowej. Czas 1:27:46 dał mu 
61. miejsce. Dwie minuty później na 
mecie mogliśmy zobaczyć Bartłomieja 
Szukalskiego i Marka Piotrowskiego 
z KB Szerszeń Oleśnica.

Niedziela to XII Międzynarodowy 
Kościański Półmaraton oraz Finał 
Ligi Runmageddonu.

Do Kościana wybrali się Zbigniew 
Kwiecień z Bierutowskiej Grupy 
Biegowej oraz Bartłomiej Szukal- 
ski z Szerszenia. W samo południe 
wystartowało ponad 1300 biegaczy. 
Szukalski zajął 67. miejsce (1:24:27), 
a Kwiecień był 965. (1:59:29).

Na Finał Ligi Runmageddonu do 
Poznania pojechali dwaj miłośnicy 
biegów z przeszkodami: Mateusz Wie
loch oraz Łukasz Zimniak (obaj KB 
Szerszeń Oleśnica). Aby wziąć w nim 
udział, zawodnicy musieli uzyskać 
w poprzednich startach minimum 
5 punktów. Warto zaznaczyć, iż Łu
kasz Zimniak w tym dniu odebrał 
statuetkę Weterana Runmageddonu. 
Aby ją otrzymać, należało ukończyć 
w jednym sezonie minimum trzy 
wersje tych najpopularniejszych 
biegów z przeszkodami w Europie.

(ds)

Odrobili, zwyciężyli
Kobierzyce 2 (2)
W iwa 3 (1)

WIWA: Naskrętski -T. Sitek, Cybulski, Faj- 
kowski, Swaczeński, Dąbrowski, Moskwa, 
Świtała (85. K. Sitek), Kubot, Rusiecki, 
Matyja.

Po m eczu gospodarze tw ier
dzili, że... w szystkiem u w inna 
była trzynastka. Jaka? Ano taka, 
że Sebastian Szefner zdobył pro
w adzenie dla gospodarzy w 13. 
min. Kiedy w 43. min Kamil Żbik 
podwyższa na 2:0, nic nie zapo
wiadało tego, że Kobierzyce mogą

stracić punkty. Ale od tego m o
mentu na boisku niespodziewanie 
zaczęli dominować goście. W  45. 
m in kontaktow ego gola strzela 
Tomasz Swaczeński.

A w drugiej połowie goszczanie 
raz po raz szturmują bramkę GKS-u. 
W  59. min jest już 2:2 po golu Ad
riana Dąbrowskiego, a w 64. min 
wynik na 2:3 ustala swoim drugim 
trafieniem Dąbrowski.

(ds)

TAK GRALI INNI
Gać - Bystrzyca 4:1
Nowa Ruda - Jaworzyna 1:1
Ząbkowice - Wołów 3:0
Wielka Lipa - Sadowice 3:1

Świdnica - Świebodzice 3:1
Marcinkowice - Bardo 1:1

TABELA
1. Gać 13 39 36-9
2. Świdnica 13 32 24-7
3. Świebodzice 13 22 25-15
4. Bardo 13 21 29-22
5. Goszcz 13 21 25-17
6. Bielawa 13 20 21-17
7. Ząbkowice 13 20 18-15
8. Wołów 13 18 18-18
9. Jaworzyna 13 17 19-22

10. Oleśnica 13 16 19-23
11. Wielka Lipa 13 15 19-21
12. Kobierzyce 13 15 26-21
13. Bystrzyca 13 13 13-27
14 Marcinkowice 13 8 9-24
15. Nowa Ruda 13 7 11-28
16. Sadowice 13 6 10-36

Nasi szachiści byli bliscy sprawienia niespodzianki

W yjazdow e sp otkan ie  z w ro 
cławskim  Kopernikiem  o mały  
włos nie zakończyło się sensa
cyjnym zwycięstwem Pogoni.

W II rundzie III ligi szachowej za
wodnicy UKS Pogoń Oleśnica zagrali 
na wyjeździe z zespołem WKSz Ko
pernik. We Wrocławiu, po szybkiej 
wygranej Pawła Sitka na ostatniej 
szachownicy, gospodarze równie 
szybko wyrównali - Paweł Stankie
wicz pokonał Marka Zydorczaka. 
Na III szachownicy padł remis (pół 
punktu Artura Paprockiego), a na 
pierwszej Damian Baliński z Pogoni 
pokonał Mateusza Dubińskiego.

Do końcowego sukcesu w meczu 
potrzebny był tylko remis na dru
giej szachownicy. Wydawało się że 
Norbert Grzesik „ustoi" nieco gorszą

końcówkę wieżową i będziemy się 
cieszyć ze zwycięstwa. Jednak po 5,5 
godzinach gry wyżej notowany Piotr 
Szumilas zdołał pokonać naszego 
zawodnika i zapewnił gospodarzom 
remis 2,5:2,5. (isz)

O K N A 6-komorowe 
PCV

146.5 206.5

CENY 
PRODUCENTA

440 zł 540 ?.ł

DRZWI, ROLETY PCV 
ŻALUZJE, PARAPETY

Powiatowe remontady

Biegowa triada
II RST Półm araton  Św idnicki, 
XII M iędzynarodow y K ościań
ski Półm araton oraz Finał Ligi 
Runmageddonu - w  tych trzech  
imprezach startowali miłośnicy 
biegania z powiatu oleśnickiego.

W ekend pow iatow i biegacze 
rozpoczęli od II RST Półmaratonu 
Świdnickiego. Na starcie zamel

dowało się 1.100 biegaczy, w tym 
ponad 30 zawodników z Oleśnicy 
i okolic. Start odbył się w rynku w 
Świdnicy, trasa prowadziła przez 
obrzeża miasta i pobliskie mniejsze 
miejscowości. Zawody wygrał Ke- 
nijczyk Kimaiyo Hillary Kiptum z 
czasem 1:03:37, najszybszym Polakiem 
był Arkadiusz Gardzielewski - piąty. 
A wśród naszych najlepiej wypadł

Oleśniccy twardziele: Łukasz Zimniak i Mateusz Wieluch

Pogoń przegrywała 0:2. I zremisowała 2:2. Wiwa też przegrywała 0:2. I 
goszczanie wygrali 3:2!

oleśnickich golkiperów. Najczęściej, 
grając w barwach Orła Ząbkowice.

Tuż po zmianie stron Pogoń mogła 
wyrównać stan rywalizacji. W polu 
karnym ewidentnie faulowany był 
Karol Siódmiak. Do piłki ustawionej na 
„wapnie" podszedł Paweł Kotwa, ale, 
niestety, nie doprowadził do remisu...

Kilka minut później Mateusz Ku- 
riata pokazał Kotwie, jak powinno 
wykonywać się rzuty karne. Kacper 
Rogala był bez szans i Bielawianka 
prowadziła już 2:0.

No ale na szczęście piłkarzom Po
goni przypomniał się wtedy wspo
mniany mecz Legii. Już minutę po 
stracie bramki udało się zdobyć gola 
kontaktowego. Na rajd zdecydował się 
Filip Robel, trafił do siatki i poderwał 
swoich kolegów do boju.

Gonitwa przyniosła efekt na dwie 
minuty przed końcem. Kolejną jede
nastkę podyktował arbiter. Tym razem 
odpowiedzialność na siebie wziął 
Marcin Koselski, zapewnił swojej 
drużynie jeden punkt i ucieszył 40 
obecnych na meczu kibiców.

W następnej kolejce Pogoń znów 
zagra u siebie. Tym razem z Piastem 
Nowa Ruda. Początek meczu w sobotę 
o 14. (jam)

0:1 Daniel CHĘCIŃSKI, 34 
0:2 Mateusz KURIATA, 63 
1:2 Filip ROBEL, 64 
2:2 Marcin KOSELSKI, 88.

POGOŃ: Rogala - Gryglicki (62. Zapał), 
Koselski, Kotwa, Miodek, Pucek (83. 
Bezak), Robel, Sepetowski, Siódmiak, 
Szczypkowski.
Trener: Marcin JURASIK.

Pogoń niczym Legia
Pogoń 2 (0)
Bielawianka 2 (1)

Piłkarze Pogoni musieli bardzo 
uważnie oglądać mecz Legii Warsza
wa z Realem Madryt. Każdy piłkarski 
kibic zna przebieg i dramaturgię tego 
spotkania oraz heroiczną postawę 
warszawskich piłkarzy od stanu 
0:2. Oczywiście mecz Pogoni z Bie- 
lawianką to nie ta piłkarska skala, 
ale emocje przy Brzozowej i przebieg 
meczu były podobne.

W pierwszej połowie na boisku 
w poczynaniach obu drużyn do
minował chaos. Grząska murawa 
i zimno nie sprzyjały w tworzeniu 
składnych i ładnych akcji. Szybciej 
z letargu otrząsnęli się piłkarze z 
Bielawy. Pierwsze celne uderzenie

I
LL

Zdążymy dogonić wynik? - zastanawia 
się trener Jurasik

w tym meczu nastąpiło w 34. min. I 
od razu przyniosło gola. Zdobył go 
weteran dolnośląskich boisk - Daniel 
Chęciński. 39-latek wielokrotnie nękał

http://www.olesnica24.com
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Siechnice zbite przez Oleśnicę
Miła niespodzianka! Koszykarze KK Oleśnica pewnie wygrali z niepoko
nanym dotąd wiceliderem tabeli KKS Siechnice. Gospodarze ponownie 
wykorzystali atut własnej hali.
KK Oleśnica: Kaczmarek (25), Frysztak 
(9), K. Zakrzewski (8), Janiszewski (8), M. 
Zakrzewski (5), Zuber (5), Dudek (4), Wik
tor (4), Stach (4), Cetera (2), Iwanowski (1). 
Trener: Piotr GLINIAK.

Kwarta po kwarcie: 28:18, 21:15, 13:19, 
13:14; 75:66

Widzów: 120.
Podopieczni Piotra Gliniaka - po 

równo miesiącu i dwóch wyjazdo
wych porażkach - wrócili na swój 
parkiet. W sobotnim starciu fawo
rytem była ekipa z Siechnic, która 
wygrała jak dotąd wszystkie czte
ry mecze i z kompletem punktów 
plasowała się w czubie tabeli 3 ligi 
dolnośląsko-lubuskiej. Jej trenerem 
jest Piotr Nizioł, koszykarski mistrz 
Polski w barwach Śląska Wrocław 
w 1991 roku,

Ale dość nieoczekiwanie od sa
mego początku byliśmy świadkami 
zmasowanych ataków KKO. Już po 
kilku minutach gry ołeśniczanie 
prowadzili aż... 22:4! Siechniczanie 
wyraźnie nie wiedzieli, co się dzieje. 
Po chwili goście jednak zaczęli na
wiązywać walkę i pierwsza kwarta 
zakończyła się wynikiem 28:18. W 
kolejnej odsłonie Marcin Stach i spół
ka kontrolowali grę, powiększając 
przewagę o kolejne 6 „oczek". Szes- 
nastopunktowa przewaga (49:33) po 
pierwszej połowie gwarantowała 
spokój. W trzeciej części wreszcie 
lepiej zaprezentowali się zawodnicy 
wicelidera, wygrywając ją 19 do 13 i 
tym samym ponownie zmniejszając 
straty do 10 punktów. W tej partii 
spore brawa zebrał Miłosz Frysztak, 
który zapisał na swoim koncie efek
towną „czapę". Ostatnia „ćwiartka" 
była wyrównana, bowiem goście

Walczono o każdą piłkę...

chcieli ratować wynik. Jednak żywo 
reagujący szkoleniowiec oraz ław
ka KKO umiejętnie motywowali i 
podpowiadali kolegom na parkiecie. 
Udało im się utrzymać bezpieczną 
przewagę i wygrać całe spotkanie 
75:66.

Najlepiej punktującym w oleśnic
kiej ekipie po raz kolejny okazał się 
kapitan -  Grzegorz Kaczmarek (25). 
Solidne zawody rozegrali również 
Kajetan Zakrzewski, Miłosz Frysz
tak i M ichał Janiszewski. Trzeba 
pochwalić cały zespół, ponieważ 
cenny wkład w sukces mieli także 
zawodnicy wchodzący z ławki. W

drużynie z Siechnic najskuteczniej
szym zawodnikiem  był kapitan 
Damian Oswald (15). Oleśnicza- 
nie lepiej zbierali piłkę, byli ak
tywniejsi w obronie. Skuteczniej 
wyprowadzali również zabójcze 
kontry. Śmiało można stwierdzić, 
że podopieczni Piotra G liniaka 
kontrolowali mecz od pierwszej 
do ostatniej syreny.

Czy tak samo będzie w kolejnym 
starciu? Za dwa tygodnie KKO za
gra w Świdnicy. A kolejny mecz w 
naszym mieście 26 listopada. Prze
ciwnikiem będzie WSTK Wschowa.

Paw eł Najdek

Dymisja animatora
Na s ta n o w is k u  k ie ru ją c e g o  
sportem  w O leśn icy  w y trw a ł 
tylko rok. W łaśnie z łoży ł rezy
gnację...

W sierpniu 2015 roku komi
sja konkursowa wybierała 
animatora miejskiego spor
tu. W jej skład wchodzili: 
Jacek Malczewski (Komisja 
Sportu), Mariusz Kiryk (wi
ceprzewodniczący Miejskie' 
Rady Sportu), Ad?
Fiącek (przewodnie 
Rady Nadzorczej 
Anna Pilarek 
Rada Pożytku j  * 
Publicznego),
Andrzej Sowa h  
(przedstawi
ciel burmistrza).

Komisja zakwalifikowała do II tury 
troje kandydatów: Michała Cwigonia, 
Łukasza Kopra i Paulinę Szczepanek. 
Ostatecznie na stanowisko menadżera 
ds. sportu i rekreacji w Atolu zare

komendowała Łukasza Kopra. 
Na swoim stanowisku wy

trw ał on nieco ponad rok. 
W łaśnie złożył rezygnację. 
Przypomnijmy, że w roku 2014 

kandydował, bez powodzenia, 
do Rady Miasta Oleśnicy z li

sty Razem dla Oleśnicy. 
Jego żona jest prezeską i 
trenerką klubu karate 

4 Hikari Oleśnica.
Jakie były powody 

dymisji? Koper nie od
bierał od nas telefonów, 

nie odpowiedział też na 
pytanie zadane SMS-em.

(ror)

Wilczym tropem pod zamkiem
26 lutego Fundacja W olność i 
Demokracja po raz piąty organi
zuje projekt „Tropem W ilczym . 
Bieg Pamięci Żołn ierzy W yklę
tych”. W Oleśnicy biegniemy na 
podzamczu.

W Oleśnicy „Tropem Wilczym. 
Bieg Pamięci Żołnierzy Wyklętych" 
organizuje Klub Biegacza Szerszeń. 
Impreza już po raz drugi odbędzie 
się w dawnej stolicy księstwa ole
śnickiego.

Przygotowane zostały trasy na 
dwóch dystansach: 1963 m etry 
(Bieg Pamięci) - będący symbolem 
daty schwytania i śmierci ostatniego 
spośród żołnierzy wyklętych; 5 km 
(bieg główny). Początek imprezy o 
godzinie 12 na dziedzińcu Zamku 
Książąt Oleśnickich.

Podczas wydarzenia zostanie prze
prowadzona zbiórka publiczna oraz 
rekonstrukcja historyczna, autorstwa 
Stowarzyszenie Żywej Historii Arma 
z Oleśnicy.

Liczba miejsc jest ograniczona: 80 
dla Biegu Pamięci oraz 100 dla biegu 
głównego.

Więcej informacji na stronie www. 
szerszenolesnica.pl

(ds)

Złoci ludzie Wójcika
Dziewczęta i chłopcy z II LO w  
O leśn icy  m is trzam i pow iatu . 
Oba zesp o ły  pop ro w adził do  
złota Adam Wójcik.

W sali II LO w Oleśnicy rokrocznie 
oleśnicki PSzS organizuje Mistrzostwa 
Powiatu w koszykówce dziewcząt i 
chłopców.

3 listopada rywalizowały dziew
częta. Bezkonkurencyjne było II LO 
Oleśnica, które pokonało ZSP Syców 
20:11, rozgromiło I LO Oleśnica 32:4 
oraz ZSP Oleśnica 22:6.

Złotka reprezentowały: P. Andrej- 
czuk, A. Cieślik, P. Misztal, O. Paluch, 
N. Polak, P. Salik, E. Staś, K. Stawicka, 
R. Szymczak, S. Żukowska.

■
Następnego dnia w II LO walczyli 

chłopcy. Tu również gospodarze 
byli nie do zatrzymania. Wysoko 
pokonali I LO Oleśnica 30:10 i ZSP

DZIEWCZĘTA
1. II LO Oleśnica - 9 pkt.; op. Adam Wójcik
2. ZSP Syców - 7 pkt.; op. Przemysław Durzyński
3. ZSP Oleśnica - 5 pkt.; op. Agnieszka Bernacka
4 .1 LO Oleśnica - 3 pkt.; op. Marta Imiela
.... Iflll ili i lllli i..T' ' ' I—illlll... ( ■ ■ ■ ■ ■ ■ K I I I  '

Oleśnica 30:13, a zdeklasowali ZSP 
Syców 47:4.

Zwycięski zespół grał w  skła
dzie: K. Chmielewski, M. Dudek, 
Sz. Koczur, H. Kopciński, K. Ko
w alski, J. K rasudzki, P. M icha- 
lew ski, M. Niczypor, J. Pabian, 
D. Skrzypczyk.

Wszystkie drużyny w kategorii 
dziewcząt i chłopców otrzymały 
pamiątkowe dyplomy, a pierwsze 
trzy drużyny medale. Nagrody 
te zakupiono z dotacji Powiatu 
Oleśnickiego. Do finału między 
powiatowego awansują zwycię
skie zespoły w kategorii chłopców 
i dziewcząt. (ws)

CHŁOPCY
1. II LO Oleśnica - 9 pkt.; op. Adam Wójcik
2. I LO Oleśnica - 7 pkt.; op. Marta Imiela
3. ZSP Oleśnica - 5 pkt.; op. Beata Surdej
4. ZSP Syców - 3 pkt.; op. Przemysław Durzyński

kt im nie podskoczył. A koledzy nie byli gorsi!

http://www.olesnica24.com
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DAMY PRACĘ
Jednorazow y wpis do tej rubryki kosztuje 5 zł

PRACA

SPRZEDAM
■ Pralki, lodówki, zmywarki z Nie
miec - 220 zł/szt. Tel. 790-883-249.
■ Sprzedam atrakcyjny stół z li
tego bukowego drewna w kolorze 
mahoniowym, składany o wymia
rach 180 x 100 cm, po rozłożeniu 
280 x 100. Cena 2000 zł. Kontakt: 
781-399-160.
■ Sprzedam tanio elektryczny wer- 
tykulator do trawy, 50 zł. Tel. 601-
785-163.
■ Brykiet opałowy liściasty. Tel. 
601-973-247.
■ Opał - drewno ścinki. Tel. 791- 
206-100.

U SŁU G I
■ Czyszczenie dywanów i tapicerek. 
Tel. 601-92-68-75.
■ REMONTY DACHÓW, prace 
dekarskie, podbitka. Tel. 665-095- 
109, 732-657-190.
■ Rozniosę każdą ilość ulotek 
reklamowych. Tylko poważne 
oferty. Tel. 698-242-632.
■ Malowanie, tapetowanie, re- 
gipsy, panele, gładzie, luksfery, 
docieplenia budynków. Tel. 603- 
795-542.
■ Profesjonalna pralnia dywa
nów. Tel. 605-878-104.
■ Remonty mieszkań i domów, 
tynki, malowanie, tapety, kafle, 
panele, zabudowy, karton, gips.

■ Pranie dywanów i tapicerki meblo
wej. Tel. 604-511-683.
■ Usługi remontowo-budowlane, 
kosztorysy. Tel. 607-989-076.
■ Przeprowadzki Wrocław. Tel. 538- 
1111-45.

FIN A N S E
■ Biuro Rachunkowe „Dekret”. 
Oleśnica, ul. Wiśniowa 5. Dla no
wych firm 1. miesiąc gratis. Tel. 
605-418-580.
■ Ubezpieczamy dzieci, młodzież 
szkolną. Oleśnica, ul. Matejki 11 A. 
Tel. 398-11-22, ul. Słowackiego 10.

SKŁAD WĘGLA
X WĘGIEL KAMIENNY

m .  -
X WĘGIEL BRUNATNY ,T'
X  M I A Ł  , 4 0 ”? *  *  & ' •

BRYKIET JBUKOVVY ,
M a r  w -i* y ;

X EKOGROSZEK p ie k l o r z ,
CHWAŁOWICE, EKO-CZECH, LEDVICE ,

X EKOGROSZEK KAM IENNY - 660 zł/tona

SKUP ZŁOM

Oleśnica. ul. Wojska Polskiego 47 A (naprzeciwko Kauflandii) 

T e l .  8 8 0 - 5 7 7 - 8 4 9

SZUKAM  BRYGADY  
DO POSTAW IENIA  

DOMU.
Tel. 71-314-98-06  

po godz. 20.

SZU K AM  BRYGADY  
LUB OSÓB Z U K R A IN Y  

DO PRACY  
NA B UD O W IE.

Tel. 71-314-98-06 po godz. 20.

Renomowany Producent W yrobów
z Tworzyw  Sztucznych dla ^ 5 ^ X ^ 5 2 2 2 ^  

Budownictwa zatrudni na stanowisko

W ymagania:
- rzetelność i dokładność w wykonywaniu pracy,
- umiejętność komunikacji i pracy w zespole.

Obow iązki:
- praca w systemie zmianowym,
- obsługiwanie procesu produkcyjnego na maszynach

i urządzeniach do przetwórstwa tworzyw sztucznych,
- pakowanie wyrobów oraz kontrolowanie jakości wyrobów.

ZaBe.waia.my:
- zatrudnienie na warunkach umowy o pracę,
- stałą i ciekawą pracę w dynamicznie rozwijającej się firmie,
- ciekawy pakiet świadczeń dodatkowych w ramach ZFŚS,
- możliwość szkoleń i rozwoju zawodowego,
- wszystkie niezbędna narzędzia i instrumenty 

do wykonywanej pracy.
Oferty zawierające CV i list motywacyjny prosimy kierować 

na adres: NICOLL POLSKA Sp. z  o.o., Dział Kadr 
z dopiskiem  „O perator Maszyn P.T.Sz.” lub adres e-m ail: 

kadry@ nicoll.pl
Prosimy o dopisanie klauzuli:
Wyrażam zgodę na przetwarzanie moich danych osobowych zawartych 
w mojej ofercie pracy dla potrzeb niezbędnych do realizacji procesu 
rekrutacji (zgodnie Ustawą z dnia 29.08.1997 r. o Ochronie Danych 
Osobowych Dz. U. nr 133 poz. 883 z póżn. zm.).

Operator Logistyczny Paliw Płynnych 
Sp. z o.o. Baza Paliw nr 19 w Grabownie 

Wielkim, 56-416 Twardogóra

OGŁASZA LICYTACJĘ USTNĄ
na sprzedaż surowca drzewnego

Przedmiotem aukcji jest:
Drewno wielkowymiarowe sosna WB 0 -14 ,34  m3 
Drewno wielkowymiarowe sosna WC 1 - 0,53 m3
Drewno wielkowymiarowe sosna WC 0 - 39,33 m3 
Drewno wielkowymiarowe sosna WD 1 - 36,39 m3 
Drewno wielkowymiarowe dąb WC 0 - 4,68 m3
Drewno wielkowymiarowe dąb WD 1 - 20,60 m3
Drewno średniowymiarowe sosna S 2a -16,14 m3 
Drewno średniowymiarowe sosna S 4 - 14,10 m3 
Drewno średniowymiarowe dąb S 2ą - 7,00 m3 
Drewno średniowymiarowe dąb S 4 - 25,40 m3

Licytacja tylko na całość asortymentu

Wszelkie informacje można uzyskać 
pod nr tel. 601 054 412

Aukcja odbędzie się 24 listopada 2016 r. 
o godz. 12:00 w Bazie Paliw 

w Grabownie Wielkim,
56-416 Twardogóra

■ Absolwentka finansów i rachun
kowości poszukuje pracy. Tel. 884- 
082-649.

T O M -B U D  S .C .  
Zatrudni od zaraz:
- M U R A R Z Y
- T Y N K A R Z Y
- S P E C J A L IS T Ó W  

OD D O C IE P L E Ń
Praca na terenie Oleśnicy, 

atrakcyjne zarobki. 
Wymagane doświadczenie.

Tel. 697-102-314, 
530-929-393.

■ Zatrudnimy RECEPCJONISTĘ. 
Praca lekka, łatwa, przyjemna i bar
dzo ciekawa. Oferujemy umowę o 
pracę oraz dobre wynagrodzenie. 
CV na adres: hotel@hotelamber.pl
■ Firma z Twardogóry, produ
kująca meble tapicerow ane, 
przyjmie szwaczki i tapicerów. 
Oferujemy bardzo dobre wyna
grodzenie i umowę na pełen etat. 
Tel. 604-96-29-28.

Firma zatrudni pracownika  
na stanowisko

M E C H A N IK
S A M O C H O D O W Y
kontakt - tel. 601 780 183.

■ Zatrudnię przy naprawie palet. 
Tel. 791-206-100.
■ Zakład Budowlany w Oleśnicy 
zatrudni na 1/2 etatu księgową ze 
stażem. Warunki do uzgodnienia. 
Tel. 71-399-00-66 lub kom. 506- 
166-619.
■ Firma GAMA zatrudni osoby na 
stanowisko magazyniera chłodni. 
Praca na etat i 1/2 etatu w godzinach 
nocnych. Tel. 604-253-427.

Firma transportowa 
DOLMAT TRANS  

Przemysław Wójciński zatrudni

6 KIERO W CÓ W  
z kat. C+E

Transport UE, częste zjazdy 
do Polski. Pojedyncze oraz 
podwójne obsady. Kontakt: 

71/738-23-15; 605-265-785. 
CV prosimy wysyłać mailem 

na adres: cv@dolmat.pl 
lub złożyć w punkcie ochrony 

przy ul. Kleeberga 1 
w Oleśnicy.

Firma E&F-BUD zatrudni 
M O N T E R A  D R Z W I

z doświadczeniem w branży. 
Wymagane prawo 

jazdy kat. B.
Tel. 601-181-045.

Tel. 732-657-190, 792-156-958.
■ Czyszczenie dywanów i tapicerek. 
Tel. 71-780-49-35, 784-759-776.
■ NIANIA na telefon. Tel. 512-237-963.
■ Naprawa pralek Waldemar Pla
neta. ul. Chopina 7. Tel. 314-49-33, 
0-601-78-86-87.

® m iG z m A
Oleśnica, ul. 3 Maja 
Tel. 71-314-24-26

■ Posadzki z mixokreta. Tel. 0-606- 
874-272.
■ Usługi wykończeniowe miesz
kań, gładzie, płytki, panele, ma
lowanie. Solidnie i tanio. Tel. 667- 
420-041.
■ Montaż płyt gipsowych, kafelki, 
malowanie, gładzie, tanio i solid
nie. Tel. 0-665-160-732.
■ Nowoczesne instalacje grzew
cze, gazowe i wodno-kanalizacyj
ne, montaż i serwis kolektorów 
słonecznych renomowanych firm. 
Klimatyzacja i wentylacja oraz ro
boty ziemne. Tel. 604-406-519.
■ Hydraulika, junkersy, grzejniki, 
inst. wod.-kan. Tel. 665-468-587.

G R A N IT Y , M A R M U R Y  
OLG RAN

-  P O N A P  7 0  KO LO RÓ W
-  K O S T K A  6 R A N IT O W A

-  IN N E  W Y R O B Y  Z G R A N IT U
SM A R D Z Ó W  2 7 B ,

K.  O L E Ś N IC Y .

T E L . 7 1 - 3 9 9 - 2 7 - 0 3 ,
6 0 7 - 1 9 9 - 0 5 9 : W W W .O L C R A N .p l

■ Całodobowe awaryjne otwieranie 
samochodów i mieszkań. Tel. 314- 
35-45 w godz. 10-18,314-88-09 dom, 
0-601-76-12-82.
■ ALARMY. ZAMKI antywłamanio- 
we. Tel. 314-35-45 w godz. 10-18, 
314-88-09 dom, 0-601-76-12-82.
■ Tanio usługi transportowe. Tel.

SIATKA OGRODZENIOWA. 
PAN ELE.

T e l. 6 0 9 -5 2 7 -8 4 1 .

K IE R O W C A
M IĘ D Z Y N A R O D O W Y
(UE) z doświadczeniem 

prawo jazdy kat. B lub C+E 
Dogodne warunki zatrudnie

nia i wynagrodzenia. 
Praca od zaraz! 

Kristom Cargo Sp. z o.o. 
ul. Lwowska 31/207 Oleśnica 

www.kristomcargo.eu 
tel. 601 241 472

■ PRACOWNIK FIZYCZNY - 2 osoby ■ praca na terenie 
hurtowni ■ Świerk. Oleśnica, ul. Wspólna 2. Tel. 501-608-457.
■ SPECJALISTA DS. SPRZEDAŻY -1 osoba ■ chemia 
gospodarcza, kosmetyk ■ KADROWA - 1 osoba ■ FAKTU- 
RZYSTKA -1 osoba ■ PHU Oltrans-Aąuafor. Spalice, ul. 
Warszawska 9. Oferty składać na email: biuro@aquafor.com.pl.
■ TAPICER - 4 osoby ■ wykształcenie zawodowe, 3-letnie 
doświadczenie, bardzo dobre zarobki - 4.000 zł brutto ■ PRA
COWNIK GOSPODARCZY - 2 osoby ■ WYKLEJACZ NA 
BIAŁO- 2 osoby ■ KRAWCOWA W TAPICERSTWIE -  5 
osoby ■ PRACOWNIK ADMINISTRACYJNY -1 osoba ■ 
1/2 etatu ■ PPH lmport-Export. Twardogóra ul. Kościuszki 1. 
Tel. 667-475-003, 661-476-393, 722-009-412.
■ STOLARZ-MONTAŻYSTA- 2 osoby ■ Meble CARY. 
Twardogóra, ul. W. Warneńczyka 6. Tel. 600-456-090.

■ Przyjmę do pracy lakiernika z 
doświadczeniem. Tel. 603-359-038.
■ Dam pracę na umowę-zlecenie, 
ułożenie glazury (płytki). Tel. 601-
784-009.
■ Zatrudnię przy naprawie palet. 
Tel. 791-206-100.

S K U P  Z Ł O M U

Tel. 71 788 91 50

505-611-842.
■ OKNA PCV. Naprawa i serwis. 
Dobroszyce. Tel. 0-602-381-937, 
www.oknanapokoienia.pl.
■ Deski podłogowe, tarasowe, 
podbitka. Ceny producenta. Tel.
601-973-247.

■ Okna PCV, żaluzje. RATY. Wy
konujemy posadzki z mixokreta. 
Oleśnica, ul. Wrocławska 30B. Tel. 
71/314-95-49, 606-874-272.
■ WESELA - IMPREZY - ROCZNI
CE. Kryształowy Dwór. Tel. 602- 
459-919
■ BHP-Center - szkolenia bhp, kur
sy wózki widłowe + gaz, uprawnienia 
SEP, pomiary elektryczne. Tel. 507- 
823-846
■ SZAMBA ekologiczne, oczysz
czalnie ścieków - Oltrans Spalice. 
Tel. 606-311-690.

http://www.olesnica24.com
mailto:kadry@nicoll.pl
mailto:hotel@hotelamber.pl
mailto:cv@dolmat.pl
http://WWW.OLCRAN.pl
http://www.kristomcargo.eu
mailto:biuro@aquafor.com.pl
http://www.oknanapokoienia.pl
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UBEZBIEGZENIA'
- najtańsze OC + AC
- mieszkanie, dom
- życie, szkolne

i turystyczne
Oleśnica, ul. Młynarska 7/3, 

parter. Tel. 71-721-81-67.
Tel. 314-01-23.
■ Pomoc finansowa bez zbędnych 
formalności. Zadzwoń 505-500-509.
■ Gotówka potrzebna od zaraz? 
Zadzwoń pod 600 400 600 i weź 
sprawdzoną pożyczkę! Koszt 
połączenia wg taryfy operatora. 
Provident Polska SA.

r

gotówkowe, 
konsolidacyjne,

■ bankowe i pozabankowe
■ bez BIK
O leśn ica , u l. M łyn arska  

7/3, p arte r  
Tel. 71-721-81-67.

■ Chwilówki, kredyty. Oferta wielu 
firm. Kilińskiego 2/7. Tel. 793-688- 
083.

T U R Y S T Y K A
■ Centrum Międzynarodowych 
Przewozów Autokarowych, wy
jazdy codziennie z Oleśnicy, 
Sycowa, W rocław ia. BILETY  
LOTNICZE, PROMOWE-zniżki 
do 90 %. OPAL-Rzemieślnicza 
10, tel. 71-398-14-06, Kilińskiego 
4 (koło Biedronki). Tel. 71-399- 
93-22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl.
■ Wczasy krajowe 149 ofert. Mo
rze, Góry, Jeziora. Dojazd własny i 
autokar. OPAL Oleśnica Rzemieśl
nicza 10 (obok PKS, w Galerii, przy 
postoju taksówek). Tel.71-398-14- 
06, Kilińskiego 4 (koło Biedronki). 
Tel.71-399-93-22. Rezerwuj na 
www.OPAL.olesnica.pl. Dale
kie Podróże 55 % zniżki z Polski 
bezpośrednio. OPAL Oleśnica 
Rzemieślnicza 10 (obok PKS - w 
Galerii, przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), tel. 71-399-93-22. Re
zerwuj na www.OPAL.olesnica.pl”

■ Dalekie podróże: Sri Lanka, Mek
syk, Kuba, Tajlandia, Dominikana, 
Mauritius, Wyspy Zielonego Przy
lądka 29 % zniżki OPAL OLEŚNI
CA Rzemieślnicza 10 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), Tel. 71-399-93-22. Re
zerwuj na www.OPAL.olesnica.pl”
■ Lato 2017, 41 % zniżki, zaliczka 
10 %, dziecko 690 pin, OPAL Ole
śnica Rzemieślnicza 10 (obok PKS 
w Galerii przy postoju taksówek). 
Tel. 71-398-14-06, Kilińskiego 4 
(koło Biedronki), tel.71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.olesnica. 
Pi-
■ Wczasy, imprezy dla firm i za
kładów pracy 39 % zniżki. OPAL 
Oleśnica, tel. 71-398-14-06, 71-399- 
93-22. Rezerwuj na www.OPAL. 
olesnica.pl”
■ Wyspy Kanaryjskie 1439 pin. 
OPAL Oleśnica, tel. 71-398-14-06, 
71-399-93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Rejsy cały świat, basen Morza 
Śródziemnego, dojazd gratis. OPAL 
Oleśnica Rzemieślnicza 10 (obok 
PKS w Galerii, przy postoju taksó
wek). Tel. 71-398-14-06, Kilińskiego 
4 (koło Biedronki), tel. 71-399-93-22. 
Rezerwuj na www.OPAL.olesnica.pl
■ Pielgrzymka do Ziemi Świętej 
2689 pin, bilety wstępu w cenie. 
OPAL Oleśnica, tel. 71-398-14-06, 
71-399-93-22. Rezerwuj na www. 
OPAL.olesnica.pl.
■ Chorwacja 12 dni wyjazd z Ole
śnicy co tydzień 1509 zł wyżywienie, 
własna plaża, riwiera makarska- 
półwysep Peljesac. OPAL Oleśni
ca Rzemieślnicza 10 (obok PKS w 
Galerii, przy postoju taksówek). Tel. 
71-398-14-06, Kilińskiego 4 (koło 
Biedronki), tel. 71-399-93-22. Re
zerwuj nawww.OPAL.olesnica.pl.
■ Grecja 8 dni samolot Ali lnclusive 
przy plaży 1294 zł OPAL Oleśnica 
Rzemieślnicza 10 (obok PKS w Ga
lerii przy postoju taksówek). Tel. 71 
398-14-06, Kilińskiego 4 (koło Bie
dronki), tel.71-399-93-22. Rezerwuj 
na www.OPAL.olesnica.pl.

M IESZK A N IA
SPRZEDAM

Ogłoszenia osób fizycznych

o sprzedaży mieszkań 
kosztują 1 zł/słowo

■ Sprzedam mieszkanie 3-po- 
kojowe na ul. Kopernika, I p., 62 
m2, cicha, spokojna okolica. Tel. 
691-743-032.
■ Sprzedam lub zamienię na więk
sze mieszkanie na I p., 45 m2 na IV 
p. Tel. 787-309-295.
■ M IESZKANIE w prestiżowej 
lokalizacji OLEŚNICY 83,05 m2, II 
piętro, 3p + k + ł + pp-t- duży balkon 
+ garderoba, dwie piwnice, strych 
oraz garaż. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Oleśnica ul. Lotnicza parter, 
67,6 m2 3 pokoje+2 balkony+garaż. 
ADart, tel. 71-798-01-49.
■ OLEŚNICA, Rynek 36,3 m2, 
II piętro (pokój 23 m2 +kuchnia z 
oknem+ł). ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Oleśnica Zielone Ogrody piętro 
budynku mieszkalnego, 82,01 m2 3 
pokoje+ kuchnia + łazienka + piwni
ca + strych + ogródek, dodatkowo 
budynek garażu 34,1 m2. ADart, tel. 
71-798-01-49.
■ Sprzedam kawalerkę 40 m2, II p., 
duży balkon, piece, nowe okna, ul. 
Reja, 100.000 zł. Tel. 608-194-855.
■ Sprzedam kawalerkę 17,5 m2, ul. 
Młynarska 2/1. Tel. 796-619-598.
■ Mieszkanie na Klonowej 61,9 m2, 
3 pokoje, kuchnia, łazienka, wc, duży 
balkon. Tel. 535-878-387.
■ Sprzedam kawalerkę 33 m2, Ole
śnica Rynek. Tel. 668-573-792.
■ Centrum 61 m2, po remoncie, Ole
śnica. Tel. 508-344-221.
■ Sprzedam mieszkanie 47 m2, 2 
pokoje, III p., kamienica, Oleśnica. 
Tel. 607-945-257.

WYNAJMĘ
■ Do wynajęcia 3-pokojowe w 
Oleśnicy na Sucharskiego. Tel. 
790-622-256.
■ Szukam do wynajęcia taniej ka
walerki. Tel. 787-525-291.
■ Do wynajęcia pokój dla pana. Tel. 
71-314-72-58.
■ Do wynajęcia mieszkanie 42 m2, 
Oleśnica. Tel. 603-054-875.
■ Do wynajęcia 2-pokojowe, sa
modzielne dla Ukraińców. Tel. 601- 
784-009.

■ Pokój dla pracowników. Tel. 504- 
242-551.

ZA M IEN IĘ
■ Zamienię mieszkanie 3-pokojowe, 
46 m2, w nowym budownictwie, lip., 
w Krośnicach na podobne w Twar
dogórze. Tel. 601-878-633.

KUPIĘ
■ Kupię mieszkanie z balkonem w 
Oleśnicy. Tel. 501-241-047.

LOKALE
■ Do wynajęcia pomieszczenie 
100 m2, 70 m2, 35 m2 pod działal
ność, Wały Jagiellońskie 20. Tel. 
601-774-867.
■ Do wynajęcia 74 m2,1 p„ na kan
celarię, biuro, gabinet, obok Sądu. 
Tel. 605-317-978.
■ Sprzedam lokal użytkowy w 
centrum miasta ul. Traugutta 6, 
pow. 38 m2, wszystkie media, 
własne ogrzewanie. Tel. 602- 
66-77-85.
■ Do wynajęcia hala - pomiesz
czanie gospodarcze na różne cele 
o pow. 60 m2, w Twardogórze. Tel. 
605-548-913, 609-607-885.
■ Do wynajęcia pomieszczenie 
biurowe 45 m2 w Zamku Książęcym 
w Oleśnicy w centrum miasta. Tel. 
71-707-04-92.

DOMY
■ Sprzedam pół bliźniaka o po
wierzchni użytkowej 104 m2, całko
witej 216 m2 w Oleśnicy lub zamienię 
na mieszkanie. Tel. 723-505-188.
■ Sprzedam lub zamienię dom 
180 m2, ul. Chabrowa, 790.000 zł. 
Tel. 603-848-915.
■ Poniemiecki dom w DZIADOWEJ 
KŁODZIE 160 m2, na dz.700 m2. 
ADart, tel. 71-798-01-49.
■ NIECISZÓW, DOM stan surowy 
otwarty 168 m2, na działce 10,5 
arów. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Budynek użytkowy poniemiecki 
parterowy, w okolicach Oleśnicy, o 
pow. zab. 249 m2, do remontu, na dz. 
5-arowej. ADart, tel. 71-798-01-49.
■ Dom w budowie - SMARDZÓW 
149,5 m2, na dz.10-arowej. ADart, 
tel. 71-798-01-49.
■ POSIADŁOŚĆ - Łuczyna gm.

Dobroszyce DOM 180 m2, na grun
cie 67 arów z zabudową gospodar
czo rekreacyjną. ADart, tel. 71-798- 
01-49.
■ Sprzedam  dom 190 m2, na 
działce 11 arów, Świerzna. Tel. 
601-764-991.

DZIAŁKI BUDOWLANE
■ Sprzedam działkę 1 ha, w tym 
40 arów pod zabudowę, Oleśnica 
Spalice. Tel. 696-859-146.
■ Do sprzedania atrakcyjnie  
położona działka budowlana o 
pow. 726 m2, w Oleśnicy na Sta
rych Ratajach, 500 m od obwod
nicy, dobry dojazd do Wrocławia 
i Sycowa, ulokowana w obrębie 
ul. Dobroszyckiej, Wielkopolnej 
i Jarzynowej, nieopodal terenów 
rekreacyjnych, 140 zł/m2do nego
cjacji. Tel. 790-804-873.
■ Sprzedam działki budowlane z 
podłączonymi mediami, Wilczyce 
gm. Długołęka. Tel. 601-093-661.
■ Sprzedam działki 15-arowe w Do
broszycach, z warunkami zabudowy, 
wszystkie media. Tel. 602-381-937.

S P R Z E D A M  O S T A T N IE  
4 D ZIA ŁK I BUDOWLANE
(3 sprzedane), każda po 11 arów, 

Gęsia Górka, teren uzbrojony, 
woda, energia, w pobliżu rzeka, 

las. Tel. 606-973-314.

■ Sprzedam działkę w Ostrowi- 
nie, 30 arów. Tel. 600-244-896.
■ Działka budowlana 0,49 ha z 
pozwoleniem na budowę, 11 km od 
Oleśnicy. Tel. 0-696-406-792.
■ Kupię działkę budowlaną w 
Oleśnicy. Tel. 603-848-915.
■ Działki budowlane o powierzchni 
20 arów, Sadków gm. Dobroszyce, 
położone blisko lasu, media, prąd, 
woda, kanalizacja przy działkach, w 
sąsiedztwie nowo powstałe budynki 
jednorodzinne, odległość od Oleśni
cy 12 km, 29 zł/m2. Tel. 697-406-735.
■ Sprzedam atrakcyjnie położoną 
działkę budowlaną w miejscowości 
Karwiniec-Bierutów. Działka w po
bliżu drogi asfaltowej z dostępem 
do wszystkich mediów. Powierzch
nia całkowita 0,25 ha. Możliwość 
wydzielenia dwóch odrębnych 
0,125 ha działek. Kontakt grzeczn.

Piękne Kocie Damy i Pa
nowie - kilkumiesięczne kot
ki poszukują ciepłego kącika. 
Maluchy zachowują czystość, 
korzystają z kuwety, są odro
baczone i odpchlone.

TEYLOR - ok. 5-letnia sunia, 
jest mieszanką husky i owczar
ka. Teylor to uosobienie łagod
ności i delikatności. Zachowuje 
zasady dobrego psiego wycho
wania, chodzi na smyczy.

ARDO - ok 5-letni pies. Jest 
przyjacielskim, rodzinnym 
psiakiem, pięknie chodzi 
na smyczy, jeździ w aucie, 
żyje w zgodzie z kotami, nie 
wchodzi w konflikt z psami.

GANGUS -  pies indywiduali
sta, jest idealnym kompanem 
do długich spacerów, szybkie
go marszu czy biegu. Właści
wym domem będzie posesja z 
miejscem do wybiegania.

IZI- biszkoptowa sunia zna
leziona w okolicach Oleśnicy. 
Izi miała złamaną przednią 
łapkę. Szukamy właściciela 
lub nowego domu dla naszej 
podopiecznej.

BOGUŚ - pies znalezio
ny w okolicach Oleśnicy. 
Szukamy właściciela lub 
nowego domu dla Bogu
sia.

KONTAKT W SPRAW IE ADOPCJI: 665-498-100,517-076-620.

71-398-86-00.
■ Sprzedam działkę budowlaną 
Syców Wioska, 36 arów. Tel. 605- 
317-978.
■ OLEŚNICA, ul. Wiejska, działka 
budowlana 547 m2. ADart, tel. 71- 
798-01-49.
■ BOGUSŁAWICE działka budow
lana 15 arów. ADart, tel. 71-798-01- 
49.
■ Oleśnica SPALICE działka bu
dowlana 743 m2. ADart, tel. 71-798- 
01-49.
■ NIECISZÓW działka budowlana 
13,3 arów, dojazd drogą szutrową, 
media: woda, prąd i gaz w drodze. 
ADart; tel. 71-798-01-49.
■ Kupię działkę budowlaną w Ole
śnicy. Tel. 500-237-185.
■ Sprzedam działki budowlane 
o pow. 10 arów, w miejscowości 
Jenkowice, dojazd drogą asfaltową, 
ładna okolica, cena 38.000 zł/ szt. 
Tel. 693-075-607.
■ Sprzedam działki budowlane, Cie
śle. Tel. 508-456-996.
■ Do wynajęcia teren o pow. 30 
arów w Twardogórze. Tel. 605-548- 
913, 609-607-885.
■ Sprzedam działki budowlane, 
Oleśnica Osada Bystre. Tel. 696- 
047-675.

GARAŻE
■ Sprzedam garaż przy ul. Rze
mieślniczej 7. Tel. 71-314-43-00.

ROLNICZE
■ Ferma Drobiu Sokołowice sku
puje zboże. Tel. 601-774-867, 71- 
314-88-92.
■ Ferma Drobiu w Kolonii Strzel
ce skupuje zboże. Tel. 601-934- 
459.
■ Sprzedam tanio elektryczny 
wentylator do trawników. Tel. 
601-785-163..
■ Sprzedam cielaki mleczaki i żar
łoki. Tel. 603-317-660.
■ Sprzedam ciągnik rolniczy Ursus 
C414, przyczepę 4-tonową, kultywa- 
tor. Tel. 506-032-392.

/ W ramach cyklu „Łączy  ̂
nas muzyka” Starosta 

Oleśnicki 
Pan Wojciech Kociński 

zaprasza wszystkich 
czytelników na

Koncert pieśni 
patriotycznych
w wykonaniu: Marii 

Zygmaniak-Lesiak -  sopran; 
Piotra Sowińskiego -  tenor; 
Sergiusza Antochewicza - 

fortepian

w dniu 17 listopada
2016 r. godz. 18 :00

Sala Rycerska Zamku 
Książęcego w Oleśnicy 

wstęp wolny f
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AUTO -M O TONFZ, LUXMED, prywatnie 
Lekarze POZ, bez kolejki, 
przyjęcia z dnia na dzień

C.M. Hipokrates. Oleśnica, 
ul. W rocławska 41. Tel. 7 1 -3 9 8 -3 3 -2 3 .

h ip o k ra tes -o lesn ica .p l

NFZ, LUXMED, prywatnie 
Dermatolog bez kolejki

C.M. Hipokrates 
Oleśnica, ul. Wrocławska 41 

Tel. 7 1 -398-33 -23 .
h ip o kra tes -o iesn ica .p l

■ Sprzedam pole 6,36 ha w Wyszo
grodzie. Tel. 505-640-240.
■ Sprzedam cielaki byczki i jałoszki. 
Tel. 697-506-814.

S A L O N  
PIELĘGNACJI 

DLA PSÓW 
I  K O T Ó W
„ K R Y S P I "  
prowadzony przez 

dyplomowanego groomera 
i zoopsychologa

Ireneusza Grzesiaka 
Oleśnica, ul. Waty Jagiellońskie 20 

Syców, Wioska 24B 
Tel. 697-452-848, 62-785-31-81

Masternak. Oleśnica, ul. Żytnia 
28. Tel. 503-155-095.
■ KATARZYNA HORNUNG - le
karz chorób wewnętrznych, spe
cjalista reumatolog przyjmuje w 
poniedziałki i czwartki od 16 do 18 
przy ulicy Wschodniej 7. Tel. 314- 
43-53.
■ Lek. med. Andrzej Banaszak - 
specjalista ginekolog-położnik, 
wtorki - piątki od godz. 16; USG

Dr nauk med. Jerzy Ceglecki 
specjalista chirurg 

Konsultacje i kwalifikacja do zabiegów
Syców  ul. D aszyń sk ieg o  45 

_________ tel. 6 0 2 -2 4 7 -7 16 __________

■ Gabinet weterynaryjny PRAK- 
-VET lek. wet. Katarzyna Mróz. 
Oleśnica, ul. Ogrodowa 4B, pn-pt 
17-19, sob 10-13. Tel. 71-39910-21.
■ Chcesz mieć czworonożnego 
przyjaciela? Zaadoptuj jednego z 
bezdomnych psów lub kotów wyła
panych z terenu powiatu oleśnickie
go na zlecenie Urzędu Miasta. Tel. 
71-798-21-90.

L E K A R S K IE
■ Maria Tarnawska - pediatra, 
neonatolog, poniedziałek, czwar
tek 17-19. Ul. Ceglana 1b. Tel. 314- 
99-55, 601-459-308.
■ ZBIGNIEW OLEJNIK specja
lista chirurg ortopeda-trauma- 
tolog, Oleśnica, ul. Krzywoustego 
3c, wtorek i czwartek 16-18, Twar
dogóra, ul. Krzywoustego 2, piątek 
9-11. Rejestracja tel. 71-398-60-23.
■ GABINET STOMATOLOGICZ
NY - lekarz dentysta Grzegorz

OApteka i Centrum  
Medyczne  

M ASTERM ED
Serdecznie zapraszamy 

do składania deklaracji wyboru:
•  lekarza rodzinnego
•  pielęgniarki rodzinnej
•  położnej rodzinnej 

w w w .m asterm ed.com .pl 
ul. Kopernika 12, Oleśnica. 
Rejestracja: 71 /396 -28 -65 .

Apteka i Centrum 
Medyczne 

M A S T E R M E D
Oferujemy prywatne 

usługi lekarzy wielu specjalności:
Kardiolog (USG serca), podolog, dietetyk, 

internista, pediatra, ginekolog, pełna 
diagnostyka USG, lekarz medycyny pracy, 
urolog, neurolog, psycholog, psychiatra, 

psychoterapeuta, ortopeda, fizjotera
peuci dorosłych i dzieci oraz chirurdzy: 

naczyniowy i ogólny, a także lekarze 
stomatolodzy, ortodonta, protetyk i 

chirurg stomatologiczny. 
w ww.mastermed.com.pl 

Oleśnica, ul. Kopernika 12 . 
Rejestracja: 71 / 396- 28-65

G A B I N E T  K A R D I O L O G I C Z N Y
s p e c ja lis ta  k a rd io lo g  

le k . m e d . W o jc ie c h  J a b ło ń s k i
Profilaktyka, diagnostyka i leczenie chorób układu
sercowo-naczyniowego
Diagnostyka USG obejmujące:
- echokardiografia (USG serca),
- USG tętnic szyjnych z oceną przepływów 

met. Doppler,
- ocena układu naczyn iow ego kończyn górnych 

i dolnych (USG żył i tętnic z oceną przepływów
met. Doppler),

- USG j. brzusznej 
Próba wysiłkowa EKG 
Holter EKG 24 h 
Holter ciśnieniowy 24 h

Syców, ul. Piastowska 22 
rej. 62/785-26-39, 604-526-271 * Przyjęcia: czwartki 16-20

- poniedziałki 16-17. Centrum Me
dyczne Qmed. Oleśnica, ul. Krzy
woustego 2 a. Tel. 71-396-21-70,
602-131-992.
. ■ Specjalista dermatolog Ewa li
ska, Oleśnica, ul. Wojska Polskiego 
12 (pałacyk I piętro) wtorek i piątek 
godz. 15.30-19.00. Rejestracja tel. 
w godzinach wieczornych 0-603- 
747-009.
Prywatny Gabinet Onkologiczny 

Dr med. Mariusz Krawczyk 
Specjalista chirurg-onkolog

- pełna diagnostyka gruczołu 
piersiowego, USG piersi, biopsje, 
zabiegi operacyjne

- USG tarczycy, węzłów chłonnych, 
ślinanianek, jąder-biopsje

- badanie znamion 
barwnikowych - dermatoskopia

- konsultacje onkologiczne 
i ogólnochirugiczne

Q-Med Óleśnica ul. Daszyńskiego 2A
Środy godz. 16-18. Rej tel. 71/396-21-70

■ Protezy zębowe - wykonaw
stwo, naprawy. Leszek Pastuła. 
Oleśnica, ul. Mickiewicza 3 ,1 p. 
Tel. 603-934-901.

K A R D IO LO G
Wioletta Braciszewicz 

przyjmuje 
w poniedziałki 

od godz. 12 
i środy od godz. 15 
przy ul. Paderewskiego 7H 

Rejestracja codziennie 9 do 11 
Fel. 071-314-47-01, 0-603-740-985.

CHIRURGIA
dr n. med. Andrzej Janeczko 

specjalista chirurgii ogólnej

ORTOPEDIA 
lek. med. Jacek Kowalski

specjalista ortopeda traumatolog

PRAKTYKA LEKARSKA OGÓLNA 
Katarzyna Janeczko-Pussak 
specjalista medycyny rodzinnej

DIAGNOSTYKA OBRAZOWA 
lek. med. Łukasz Janeczko

BIOPSJE TARCZYCY
BADANIA USG +  DOPPLER
tętnic szyjnych i kręgowych 

Jamy brzusznej, tarczycy, piersi 
Jąder, węzłów chłonnych, ślinianek 

stawów, guzów, torbieli, Innych 
zmian i narządów powierzchownych

w w w . j a n e c z k o . p l

■ Lek. med. TADEUSZ MACIEJ- 
CZYK - prywatny gabinet interni
styczny. Oleśnica, ul. Kopernika 12. 
Tel. 506-213-536.

GABINET UROLOGICZNO- 
-CHIRURGICZNY 

lek. med. Tomasz Piskozub
USG środy 15.30 -18.30 y £ G  

soboty 10.00 -13.00

Oleśnica Bystre, ul. Wrzosowa 2. 
Rejestracja: 71-75-75-210,500 22 28 28, 

www.urologolesnica.pl

Twardogóra, ul. Gdańska 16 
(Przychodnia WAMED) 

czwartki 15:30-17:30

ZD R O W IE
■ Psychoterapia. Tel. 662-722-792.
■ Neurologopeda, logopeda ogólny. 
Tel. 604-269-001.

EWA-MED - Specjalistyczny 
gabinet pielęgniarski 

zapewnia profesjonalną 
obsługę pacjenta. 

Przychodnia Mastermed, 
Oleśnica ul. Kopernika 12. 

Tel. 885-883-196, 
71-396-28-65. _____

■ UROLOG - lek. Stanisław Paw
lak, konsultacje, USG we wtorki 
i czwartki od godz. 17. Centrum 
Medyczne Daszyńskiego, Ole
śnica, ul. Daszyńskiego 2 A, tel. 
71-396-21-70, kom. 603-953-465.

REJESTRACJA : 71 3 1 4  31 11
Przychodnia Specjalistyczna

f  DOKTOR *
Oleśnica ul. Łąkowa 15

N A U K A
■ Matematyka. Tel. 698-139-285.
■ Język niemiecki - korepetycje, 
przygotowanie do egzaminu gim
nazjalnego i maturalnego. Tel. 605- 
894-074.
■ Poszukuję korepetytora bio
logii, chemii, fizyki, m atem a
tyki - poziom gimnazjum (mile 
widziany student). Tel. 602-50- 
80-58.

M A TR Y M O N IA LN E
■ Kawaler lat 39, bez nałogów, po
zna panią - stały związek. Tel. 608- 
359-830.

RO ŻNE
■ Działka ogrodowa z drzewami 
owocowymi i altaną przy ul. Brzo
zowej. Świetna lokalizacja, przy 
osiedlu. Tel. 601-785-165.

„S IG M A ” 
KANCELARIA PRAWNA
porady prawne, obsługa podmiotów 

gospodarczych, odszkodowania 
komunikacyjne i majątkowe, 

inwestycje, emerytury, 
ubezpieczenia,dojazd do klienta. 

Oleśnica, ul. Młynarska 7 
pok. 5 (parter).

Dyżury: wtorek-piątek w godz. 11-14. 
Tel. 71-725-69-80, 604-119-650; 

sigma.kancelaria@wp.pl, 
www.sigma-kancelaria.pl

WYCIĄG Z OGŁOSZENIA 0 PRZETARGACH
Zarząd Powiatu Oleśnickiego informuje o II przetargach na dzierżawę nieruchomości Powiatu Oleśnickiego, 

przeznaczonych w celu wykorzystania gruntu na potrzeby działalności gospodarczej w rolnictwie:

Stawka w yw oław cza
Pow ~ . • M inimalne, . Rodzaj i pow. czynszu dzierżaw negoNr działki działki Obręb . , • postąpienieTL . użytków  za przedm iot dzierżaw y ”^osj
' ' na rok \wvnn«;i y

56/4 AM-2

35 AM-15

0,6503

2,6910

Jem ielna

Bierutów

RIVa-0,2469
RIVb-0,4034

Rlllb-0,5700
RIVa-2,1048
Pslll-0,0162

7 dt pszenicy

30 dt pszenicy

0,5 dt pszenicy

0,5 dt pszenicy

Termin
przetargu

16.11.2016r. 
godz. 10:00

16.11.2016r. 
godz. 10:30

Przetargi odbędą się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Oleśnicy przy ul. Słowackiego 10, pokój 210,
I piętro. Umowy dzierżaw zostaną zawarte na czas nieokreślony.
Ogłoszenie pełnej treści zostało wywieszone na tablicy ogłoszeń w siedzibie Starostwa (II piętro), na stronie internetowej Urzędu i 
stronie BIP. Informacja (71) 314 01 39, (71) 314 01 37, pok. 211, II piętro.

Starosta Oleśnicki -  Wojciech Kociński

AUTO - USŁUGI

POMOC 
DROGOWA
Tel. 601-936-766.

AUDI
■ TT, 1,8 benzyna gaz se
kwencja, 2001, srebrny meta
lik, 180 kM turbo, c.z., alarm, 
komplet kół zimowych, wy
mieniony rozrząd, olej, filtry, 
zamontowany sprzęt grający 
za kwotę 1.500 zł, 16.000 zł. 
Tel. 722-013-751.
FIAT
■ Siena 1,2 + gaz, 1999, za
rejestrowany, ubezpieczony, 
3.000 zł. Tel. 601-784-009.
■ Siena, 1,4, 1999, grana
towy, przegląd i OC III 2017, 
wspomaganie, elektryczne 
szyby, 1.400 zł. Tel. 604-317- 
276.
■ Uno, 2000, 0,9,4-drzwio- 
wy, czerwony, przegląd do X 
2017, OC III 2017, 1.200 zł. 
Tel. 604-317-276.
O P E L

■ Corsa, 1,0,1999, 90.000 
km, przegląd IV 2017, kom
plet kół zimowych, cena do 
negocjacji. Tel. 504-303-527.
■ Corsa 1,5 turbo diesel, 
1995, aktualny przegląd i OC, 
Radioodtwarzacz, hak holow
niczy, szyberdach, alufelgi,

stan silnika i blacharki do
bry, oszczędny( 41/100 km), 
atrakcyjny wygląd, 1.900 zł. 
Tel. 667-542-983.
RENAULT
■ Scenie, 1,9 DCI, 2000, 
szary, 210.000 km, 1. wła
ściciel w Polsce, 7.000 zł. 
Mirków. Tel. 795-969-052, 
71-315-11-54.
■ Laguna, 1,9 d ie se l, 
2003/2004, kombi, grafitowy 
metalik, pełne wyposażenie, 
elektryka, klimatyzacja, prze
gląd i OC V 2017, 5.900 zł. 
Tel. 604-317-276.
TOYOTA
■ Corolla, 2,0 diesel, D4D, 
2004, stan bardzo dobry. Tel. 
607-945-257.
VOLKSWAGEN
■ Polo 1,4,1998 elektryczne 
szyby i lusterka, ABS, immo- 
biliser, regulowane światło, 
sportowa wersja tylnych 
lamp, opony letnie, zimowe 
na felgach stalowych, klima
tyzacja manualna, pilot, kolor 
szary, 4.000 zł. Tel. 784-741- 
258.
CZĘŚCI
■ Sprzedam  tan io  4 s ta 
lowe felgi do opla astry II, 
200 zł. Tel. 509-752-101.

■ Sprzedam koła zimowe 
175/70 R13, do opla corsy, 
astra clasik. Tel. 504-303-527.

U R Z Ę D O W E  
ZŁO M O W A N IE  P O JA Z D Ó W

■ w ystaw iam y zaśw iadczenia  do w ydzia łów  
kom unikacji oraz firm  ubezp ieczeniow ych  
przy odbiorze pojazdu

■ za każdy pojazd płacimy gotówką
■ pojazdy odbieramy własnym transportem - GRATIS

Stacja Demontażu Pojazdów Cieśle k. Oleśnicy.
Tel. 601-725-681, 726-202-020.

\U IfJ łv
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Panorama Meinirlt ukazuie si<?od 29 marca 1990 r- n nagroda w III I dilUlallia WralllUW Konkursie dla Prasy Lokalnej 1994, Nagroda Miasta
Oleśnicy 1998, nagroda w IV Konkursie dla Prasy 
Lokalnej 1998, III nagroda w V Konkursie dla Pra
sy Lokalnej 2000. Wydawca: „OLPRESS”. Adres 

redakcji: „Panorama Oleśnicka”, ul. Młynarska 4 B, 56-400 Oleśnica. Tel./ 
fax 71 314-94-28, e-mail: panorama@dyskietka.pl, panoramaolesnicka@ 
poczta.onet.pl, www.olesnica24.com. Redaguje kolegium: Krzysztof Dziedzic 
(redaktor naczelny), Andrzej Furmanek (redaktor techniczny), Grzegorz Huk, 
Roman Rybak oraz zespól. Redakcja nie odpowiada za treść ogłoszeń, reklam 
i nie zwraca materiałów nie zamówionych, zastrzega sobie prawo skracania i 
adiustacji tekstów, opracowań redakcyjnych oraz zmiany tytułów Publikowane 
listy i stanowiska nie muszą być zgodne z poglądami redakcji. Druk: Drukarnia 
Bielany Wrocław.

Ogłoszenia przyjmuje Biuro Ogłoszeń w Oleśnicy, 
ul. Młynarska 4B. Czynne od poniedziałku do piątku 

  w godz. 10-13,15-18._________________
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CASTORAMA WROCŁAW KORONA
ul. Krzywoustego 126A, 51-421 Wrocław 
tel.: (71) 32 08100, fax: (71) 32 08 200
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OCZKA LED 3 SZTUKI
4 KOLORY, 3,5 W, 250 LM

c a s t o r a m a

zestaw
z żarówkami LED
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